
Kot je znano, je namreč obči-
na Gorišnica ena izmed sedmih, 
ki so se že pred leti povezale v 
konzorcij za izgradnjo kanali-
zacije in obnovo vodovodnih 
cevi. V prvi fazi je tako občina iz 
tega naslova z dodeljenimi 3,2 
milijona evri zgradila primarno 
kanalizacijsko mrežo v Gorišni-
ci in Moškanjcih, kjer dela si-
cer še niso povsem zaključena, 
bodo pa v kratkem, medtem ko 
je sekundarne vode ter celotno 
kanalizacijsko mrežo v Zamu-

šanih zgradila iz lastnih sred-
stev. V okvir tega projekta pa 
je spadala tudi izgradnja nove 
omenjene čistilne naprave ter 
vodohrana v Zamušanih. S tem 
se gradnja kanalizacije v občini 
še nikakor ne zaključuje, saj jo 
nameravajo graditi še v podra-
vskih vaseh.

S spremembami evropskega 
financiranja kanalizacije so se 
posledično spremenili tudi na-
črti občine glede črpanja denar-
ja iz petega razpisa RRP, kamor 
so v Gorišnici najprej namera-
vali prijaviti projekt izgradnje 
sekundarne kanalizacijske mre-
že. Zdaj so na ta razpis prijavili 
projekt izgradnje vrtca.
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Spodnje Podravje � Vesele zimske počitnice

Zanimivo v ustvarjalnih delavnicah
Medtem ko se za učence z območja Maribora in Ljubljane zimske počitnice počasi končujejo, se za vse druge slovenske šolarje 
s ponedeljkom šele začenjajo. Kaže pa, da bo njihovo veselje že manj zimsko, saj jim grozita odjuga in pomanjkanje snega.

Medtem ko je na širšem 
mariborskem in ljubljanskem 
območju prvi del zimskih 
počitnic minil v znamenju 
pustnih norčij ter začetka 
zimskih olimpijskih iger, so 
v drugem delu aktualna ra-
zna kopališča, telovadnice, 
ustvarjalne delavnice - in za 
tiste, ki si lahko to privoščijo, 
tudi širne snežne poljane.

Za prijetnejše počitniške 
dneve ptujskih šolarjev so 
tudi tokrat poskrbeli tudi v 
ptujskem Centru interesnih 
dejavnosti, kjer so ob pomo-
či mentorjev v ponedeljek 
izdelovali vilinske in čarov-
niške klobuke, v torek so se 
šli poslikave obraza, v sredo 
so izdelovali papirnata letala, 
včeraj (na posnetku) so izde-
lovali izdelke iz gline, danes, 
zadnji dan, pa se bodo slad-
kali s sadnimi posladki. Poleg 
tega so se čez dan  lahko krat-
kočasili tudi z igranjem nami-
znega tenisa, pikada in šaha. 
Skratka, v ptujskem Cidu jim 
dolgčas zagotovo ni bilo.

-OM

Gorišnica � Gradnja pri koncu

Akrobacije s 
financiranjem vrtca
V Gorišnici bodo v naslednjem tednu začeli poskusno 
obratovanje nove čistilne naprave v Zamušanih, na 
katero je vezano kanalizacijsko omrežje treh naselij: 
Gorišnice, Moškanjcev in Zamušanov, sicer pretežno 
zgrajeno iz evropskih kohezijskih sredstev.

Ptuj � Kmetovanje na vodovarstvenih območjih

Ustanovljena 
še civilna iniciativa
Dvorana ptujskega Kmetijsko-gozdarskega zavoda je bila v ponedeljek dopol-
dne polna kmetov, ki imajo zemljišča v prvem vodovarstvenem pasu (VVO1), kjer 
je kmetovanje že zelo in bo v prihodnje še bolj omejeno. Razlog za tokratno sre-
čanje je bila predstavitev nove uredbe o odškodninah oziroma nadomestilih za 
izpad dohodka.

Športnik leta 09 
v MO Ptuj � 
Kolaričeva tretjič, 
Zavec prvič
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Po naših občinah
Mihovci � Prehod, 
pločnik, kanalizacija - 
želje ali potrebe?

� Stran 7

Po naših občinah
Videm, Gorišnica � 
Bo apartma v 
Maredi res prodan?

� Stran 10

Po naših občinah
Kidričevo � Dvomi 
o skorajšnji izgra-
dnji elektrarne

� Stran 2

Vsebino uredbe, o kateri smo 
v našem časopisu že podrobno 
poročali in ki je sicer veljavna 
le to leto, je zbranim predstavil 
vodja ptujske kmetijske sveto-
valne službe Peter Pribožič. 
Čeprav na prvi pogled kaže, da 
naj bi sprejeta uredba reševala 
vsaj odškodninski vidik skoraj 
onemogočenega kmetovanja 
na VVO1, je resnica precej dru-
gačna.

Tisti najbolj realistični oz. 
najmanj optimistični poznaval-
ci problematike namreč meni-
jo, da gre pri vsem skupaj zgolj 
za teorijo in metanje peska v 
oči. Res je sicer, da so v uredbi 
zapisane kar lepe številke glede 
odškodnin oz. nadomestil na 

hektar kmetijskega zemljišča 
v VVO1 (gibljejo se do največ 
680 evrov na hektar), vendar 
prvo veliko past uredbe pred-
stavlja že njen 16. člen, ki pra-
vi, da mora višino odškodnin 
najprej priznati EU, šele potem 

bodo veljavne. Neuradno je že 
slišati, da evropska komisija 
tako visokih odškodnin ne bo 
priznala, ampak naj bi jih zni-
žala (prav tako neuradno) na 
največ 500 ali še manj evrov po 
hektarju.

Hkrati z novo uredbo o pla-
čilu nadomestil, ki kot zavezan-
ca za izplačilo določa ptujsko 
Komunalno podjetje, pa se od-
pirajo še nove težave. Teh od-
škodnin zaradi izpada dohodka 
ptujska Komunala kot distribu-
ter vode ne bo plačevala iz svo-
jega žepa. Torej bomo v končni 
fazi plačniki nadomestil vsi ob-
čani, seveda pa bo to pomenilo 
določen dvig cene za vodo.

� Stran 3
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proračuna ni v prid ljudem in 
razmeram, ki smo jim priča, 
gre za veliko brezposelnost, 
vse več je revnih in podobno, 
zato proračun ni dovolj soci-
alno naravnan. Poleg tega ni-
česar ne namenjamo mladini, 
njihovemu prostoru za dru-
ženje, saj proračun ne zajema 
nobene postavke za njihove 
lastne projekte. Ne nazadnje 
pa gre tudi za nujnost uredi-
tve primarnega zdravstva, kar 
naj bi bilo prioriteta v tem 
mandatu in je tudi najbolj 
zanemarjeno področje ter 
najbolj potrebno ureditve,« je 
menila Nežika Šešo

Tega mnenja je bila tudi 
članica sveta občine Kidri-
čevo Silvestra Klemenčič, 
ki je poudarila, da kot občin-
ska svetnica predlaganega 
proračuna za 2010 ne more 
podpreti zaradi več razlo-
gov: »Ob tem, kar je povedala 
predsednica Zaresa, proraču-
na ne morem podpreti tudi 
zaradi sredstev, namenjenih 
za delovanje društev, ki so že 
tri leta enaka in ni upoštevan 
dvig niti za stopnjo inflacije, 
torej so zmanjšana. Nadalje 
zaradi neupoštevanja nobe-
ne od pobud, ki sem jih po-
dala na sejah občinskega sve-
ta za racionalizacijo sredstev, 
za optimizacijo porabe, za 
zmanjšanje števila krajevnih 
odborov, za reorganizacijo 
občinske uprave ter za učin-
kovitejše in cenejše delova-
nje občinskega sveta.

Predvsem pa tudi zaradi 
dejstva, da za razvoj naselja 
Kidričevo, ki je center obči-
ne, v tem letu vlagamo samo 

100.000 evrov, kar je dovolj 
le za nekaj metrov pločnika, 
prejšnja leta pa niti toliko ne, 
po drugi strani pa na primer 
namenjamo več sto tisoče 
evrov za gramoziranje polj-
skih cest, za asfaltiranje poti 
in potk, za pločnike po vaseh, 
ne vem koliko za odkupe ze-
mljišč, za komasacije ipd.

Da ne bo pomote ali naro-
be razumljeno – zavedamo 
se, da je vse to potrebno, 
vendar je dejstvo, da samo 
središče občine, kjer je tudi 
sedež vodstva občine, vsa ta 
leta zaostaja za razvojem vasi, 
razen morda novega vrtca 
in nove športne dvorane, ki 
bo pridobitev za vse občane 
in občanke in ne le za prebi-
valce naselja Kidričevo. Ob 
manjkajoči strategiji razvoja 
za vsaj en mandat, torej stra-
tegiji razvoja za vsaj štiri leta, 
ko vse rešujemo na hitro in 
ob takem vodenju občine se 
navedenemu sploh ni čuditi. 
V občinski organizaciji Zares 

Kidričevo smo se odločili, 
da amandmajev na predlog 
proračuna ne bomo vložili, 
ampak bomo ljudem posku-
sili pomagati na drugačne 
načine.«

Predsednica občinskega 
odbora stranke Zares Ne-
žika Šešo je pojasnila tudi, 
kaj imata skupnega občinski 
proračun in plinsko parna 
elektrarna v Kidričevem: »V 
proračunu 2010 ti dve zadevi 
sicer še nimata nič skupnega, 
morali pa bi imeti v vseh pro-
računih naslednjih let. Glede 
na to, kar se oziroma se bo 
dogajalo v naši neposredni 
bližini, to je izgradnja plinsko 
parne elektrarne v industrij-
skem kompleksu Talum Ki-
dričevo, predvsem pa zaradi 
nedavnih dogodkov v ZDA, 
ob eksploziji podobnega 
objekta s smrtnimi žrtvami še 
pred pričetkom obratovanja, 
smo se v Zares Kidričevo od-
ločili, da zadevo podrobneje 
preučimo.

Mag. Silvestra Klemenčič 
je v ta namen že dala pobudo 
za razgovore ob načrtovani 
izgradnji omenjene elektrar-
ne, ne glede na to, da gre za 
državni načrt in za tri različ-
ne investitorje v različnih de-
ležih. Kajti lokalna skupnost 
mora biti prisotna že v začet-
ku načrtovanj, da pozneje ne 
bi prihajalo do nepotrebnih 
zapletov ali celo tožb.

Povedali sta tudi, da že 
samo dejstvo, da živijo v bli-
žini potencialno nevarnega 
objekta, povzroča med Kidri-
čani strah in vpliva tudi na 
kvaliteto življenja ljudi, posle-
dično pa ima tudi materialne 
vplive, saj znižuje vrednost 
nepremičnin v okolici. Ne-
sporno je, da bodo predho-
dno tako prostorski akt kot 
vsa projektna dokumentacija 
morali prestati celovito pre-
sojo vplivov na okolje, zato 
v Zares zahtevajo zagotovilo 
države in vseh treh investitor-
jev, da bo varnost zagotovlje-
na, zahtevajo, da predstavniki 
občine zagotovijo nadzor nad 
potekom izgradnje ter da bo 
za sprejem konkretnega dr-
žavnega prostorskega načrta 
sklenjena pogodba z Občino 
Kidričevo.

»Neformalne pogovore s 
predsednikom uprave Talu-
ma mag. Danilom Toplekom 
sva že pričela in jih bova na-
daljevala v bližnji prihodno-
sti, vendar je najpomemb-
neje to, da mora Kidričevo 
postati najrazvitejša občina 
v regiji, tudi in predvsem 
zaradi tega projekta. Ali po-
vedano drugače, v OO Zares 
Kidričevo bomo v roku 6 
mesecev pripravili strategijo 
pogajanj z investitorji, da bo 
slednja misel z leti zagotovo 
realizirana,« je sklenila svoje 
razmišljanje Silvestra Kle-
menčič.

M. Ozmec
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Prihaja socialno podjetništvo
Slabšanje gospodarskih in ekonomskih 

razmer ter predvsem občutne demograf-
ske spremembe vse bolj boleče pritiskajo 
na sisteme zagotavljanja socialne var-
nosti. Staranje prebivalstva, ki smo mu 
priča po vsem svetu, še posebej pa pri nas, 

namreč vse bolj vpliva na zmanjševanje razmerja med de-
lovno aktivnim in delovno neaktivnih prebivalstvom, to 
pa povečuje obremenjenost državne blagajne in pritisk na 
pokojninsko blagajno.

Predlog zakona o dolgotrajni oskrbi, ki ga je predvčeraj-
šnjim dalo v javno razpravo ministrstvo za delo, družino 
in socialne zadeve, je vsekakor obetaven, saj napoveduje 
prenos dela socialne oskrbe starejših oseb v domače okolje 
in s tem manjšanje institucionalnega oziroma domskega 
varstva. Starejšim ponuja možnost več, saj pomeni upanje 
v boljšo kvaliteto življenja na stare dni: oskrbo bi si na-
mreč lahko izboljšali tudi z dopolnilnim socialnim zavaro-
vanjem, znesek doplačila 230 evrov, ki je predviden za vse 
enako, pa bi lahko posameznik plačal iz svojega žepa ali 
pa iz novega dopolnilnega socialnega zavarovanja. Če pa 
tega ne bo zmogel, bo lahko pomagala družina ali lokalna 
skupnost, saj so predvideni tudi socialni vzvodi. Vsekakor 
bo lahko starajoča se oseba že vnaprej oblikovala svoj na-
črt dolgotrajne oskrbe, vsak se bo lahko že vnaprej odločal, 
ali bo stare dni preživel v katerem od domov za starejše ali 
bo deležen oskrbe na svojem domu, lahko pa bo oboje tudi 
kombiniral, kajti možnosti so za sedaj še odprte.

Novo upanje v večjo pravičnost, ali če hočete v poštenost 
socialnega denarja pomeni tudi napovedana samostoj-
nost socialne blagajne v okviru zavoda za zdravstveno za-
varovanje, napovedana prenova sistema pa prinaša tudi 
nove socialne pravice ter nove storitve v domačem okolju, 
kar naj bi prineslo tudi okoli 3000 novih delovnih mest.

Skratka, če so demografske napovedi o skokovitem sta-
ranju prebivalstva resnične, če se bo v naslednjih petih le-
tih delež evropskega prebivalstva, starega od 50 do 64 let, 
povečal skoraj za četrtino, občutno pa naj bi se povečalo 
tudi število starejših od 80 let, potem je socialna naravna-
nost naše družbe eden od osnovnih pogojev za ohranja-
nje znosne kvalitete življenja starejših. To, da se že sedaj 
dogajajo občutne diskriminacije starejših oseb, žal mnogi 
grenko občutijo, zato so nujno potrebni vzvodi, ki bodo 
to diskriminacijo poskušali omiliti, da bo za starajoče se 
prebivalstvo manj boleče, kot je sedaj za mnoge.

Vprašanje je le, kako bomo vse to zmogli, saj zaradi 
neurejenih ekonomsko-socialnih razmer mladih družin 
napovedujejo tudi občutno zmanjšanje rojstev in s tem 
delovno aktivnega prebivalstva. Kakorkoli že, osebno sem 
prepričan, da smo z napovedano prenovo socialnega var-
stva sicer zakorakali v pravo smer, obetavne besede bo tre-
ba le še udejanjiti. A očitno nam ne bo lahko, ne mladim, 
še manj pa starejšim, kajti tudi socialno podjetništvo, ki 
mu odpirajo vrata, bo ostalo le podjetništvo; cilj vsakega 
podjetništva pa je vendarle dobiček, mar ne?

M. Ozmec

Uvodnik
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Kidričevo � V Zares niso zadovoljni s predlogom proračuna

Dvomi o skorajšnji izgradnji 
plinsko parne elektrarne
Na tiskovni konferenci, ki jo je v sredo, 17. februarja, pripravil občinski odbor stranke Zares občine Kidričevo, so opozorili na nesocialno 
naravnanost proračuna občine Kidričevo, premalo sredstev se namenja naselju Kidričevo, ki je center občine, izrazili pa so tudi potrebo po 
večji usklajenosti pri načrtovanju izgradnje največje plinsko parne elektrarne v industrijski coni Taluma.

Kot je uvodoma pojasnila 
Nežika Šešo, predsednica 
občinskega odbora Zares 
nova politika občine Kidri-
čevo, so se za sklic tiskovne 
konference odločili zaradi in-
teresa velike večine javnosti 
ter zaradi telefonskih klicev 
občanov in občank. V občin-
skem odboru stranke Zares 
Kidričevo so se zato odločili, 
da predstavijo medijem ter 
s tem tudi vsem občanom 
svoja stališča do vsebine pre-

dlaganega proračuna občine 
Kidričevo za leto 2010, ki je 
premalo socialno naravnan, 
ter predvsem tudi stališča o 
skorajšnji izgradnje plinsko 
parne elektrarne v bližini na-
selja.

»Osnutek Odloka o prora-
čunu Občine Kidričevo za 
leto 2010 smo v stranki Zares 
obravnavali v luči kritične 
presoje z vidika gospodarske 
krize in ugotovili, da razpo-
reditev sredstev v predlogu 

Foto: M. Ozmec

Po mnenju krajanov naselja Kidričevo središče občine, kjer je sedež vodstva občine, vsa leta zaosta-
ja za razvojem okoliških vasi.

Foto: M. Ozmec

Stališča občinskega odbora stranke Zares občine Kidričevo do proračuna in gradnje plinsko parne 
elektrarne sta predstavili predsednica Nežika Šešo (desno) in občinska svetnica Silvestra Klemenčič.



Vsebino uredbe, o kateri 

smo v našem časopisu že 

podrobno poročali in ki je 

sicer veljavna le to leto, je 

zbranim predstavil vodja 

ptujske kmetijske svetoval-

ne službe Peter Pribožič. 

Čeprav na prvi pogled kaže, 

da naj bi sprejeta uredba 

reševala vsaj odškodninski 

vidik skoraj onemogočene-

ga kmetovanja na VVO1, je 

resnica precej drugačna.

Višina nadomestil 
bo (skoraj zagotovo) 
znižana

Tisti najbolj realistični oz. 

najmanj optimistični pozna-

valci problematike namreč 

menijo, da gre pri vsem sku-

paj zgolj za teorijo in meta-

nje peska v oči. Res je sicer, 

da so v uredbi zapisane kar 

lepe številke glede odško-

dnin oz. nadomestil na hek-

tar kmetijskega zemljišča v 

VVO1 (gibljejo se do največ 

680 evrov na hektar), ven-

dar prvo veliko past uredbe 

predstavlja že njen 16. člen, 

ki pravi, da mora višino od-

škodnin najprej priznati EU, 

šele potem bodo veljavne. 

Neuradno je že slišati, da 

evropska komisija tako viso-

kih odškodnin ne bo prizna-

la, ampak naj bi jih znižala 

(prav tako neuradno) na 

največ 500 ali še manj evrov 

po hektarju.

Odškodnine oz. nadome-

stila pa niso največja težava. 

Ivan Brodnjak je namreč 

ponovno, kot že velikokrat 

doslej, ponovil, da gre za 

enostavno preveč restriktiv-

no zakonodajo na tovrstnih 

območjih, kakršne ni nikjer 

v svetu; opozoril je, da ob 

popolni prepovedi uporabe 

fitofarmacevtskih sredstev 

in napovedani popolni pre-

povedi uporabe dušičnih 

gnojil (tudi gnojnice ipd.) 

kmetovanje na tako prodna-

tih, gramoznih tleh ne bo 

več možno. Prikazal je tudi 

rezultate enoletne raziskave 

glede prepuščanja spornih 

nitratov v podtalnico, ki so 

pokazale, da je več nitratov 

v zemlji v gozdu kot pa na 

travnikih, zato je pogozdo-

vanje popolnoma nesmiseln 

ukrep, ki naj bi bil namenjen 

zavarovanju oz. reševanju či-

stoče vode, in še enkrat po-

udaril, da bi kmetovanje na 

VVO1 z ustreznimi, blažjimi 

omejitvami glede uporabe 

dušičnih gnojil in škropiv 

lahko ohranjali, tudi po vzo-

ru drugih držav: »Problem 

pri nas je, da takšne neži-

vljenjske uredbe nastajajo v 

administrativnih pisarnah 

v Ljubljani, stroka in njene 

ugotovitve pa niso niti malo 

upoštevane!«

Kako naj se kmetuje naprej 

ob tako strogih prepovedih, 

pa Brodnjak niti sam ni znal 

svetovati: »Ne vem, kaj vam 

naj rečem, kako kmetujte! 

Kakšni so pridelki, če upo-

števate vse prepovedi, ste 

že videli; ni vredno besed. 

Če pa prepovedi ne boste 

upoštevali, vas čakajo kazni 

od 4100 do 41.000 evrov, 

poleg tega boste izgubili vse 

subvencije bodisi iz naslova 

integrirane pridelave bodi-

si zaradi kršenja navzkrižne 

skladnosti in vse doslej pre-

jete subvencije boste morali 

tudi vračati.«

Komunala 
napoveduje stroge 
in pogoste kontrole

Hkrati z novo uredbo o 

plačilu nadomestil, ki kot 

zavezanca za izplačilo dolo-

ča ptujsko Komunalno pod-

jetje, pa se po Brodnjakovih 

besedah odpirajo še nove te-

žave: »Mislim, da je vsem ja-

sno, da teh odškodnin zaradi 

izpada dohodka ptujska Ko-

munala kot distributer vode 

ne bo plačevala iz svojega 

žepa. Torej bomo v končni 

fazi plačniki nadomestil vsi 

občani, seveda pa bo to po-

menilo določen dvig cene 

za vodo. In glede na to, da 

morajo dvig cene potrditi 

vsi občinski sveti, letos pa 

je povrhu še volilno leto, ko 

takšne poteze niso zaželene, 

močno dvomim, da se bo iz-

plačilo izvedlo letos ...«

Dejstvo je sicer, da uredba 

kot zadnji datum izplačila 

nadomestil upravičencem 

določa april 2011.

Kako mislijo izpeljati iz-

plačilo nadomestil kmetom, 

naj bi povedal Ivan Dobnik 
s Komunalnega podjetja Ptuj 

(KOP): »Kot veste, morate 

vsi upravičenci z zemljišči v 

VVO1 zahtevke z vso potreb-

no dokumentacijo oddati 

do zadnjega marca, kasneje 

jih ne bomo več upoštevali. 

Vloge bodo na razpolago na 

naši spletni strani in na se-

dežu KGZ od prvega marca, 

sprejemali pa jih bomo na 

naši upravi od 10. marca na-

prej. Glede tega, kako bomo 

zagotovili denar za izplačilo, 

pa ne skrbite, to je naš pro-

blem. Jasno pa naj bo takoj, 

da bomo ščitili svoj interes, 

kar pomeni, da bodo vse vlo-

ge podrobno pregledane in 

da se bodo izvajali podrobni 

pregledi terena oz. morebi-

tnih kršitev uredbe; kršite-

ljem in morebitnim neupra-

vičencem ne bomo izplačali 

ničesar! Poleg tega je jasno, 

da pogodb z upravičenci 

ne moremo in ne bomo niti 

podpisali prej, dokler EU ne 

bo potrdila oz. določila viši-

ne nadomestil!«

Takšen nastop Dobnika je 

sprožil kar nekaj jeze števil-

nih kmetov (skupaj jih ima 

zemljišča v prvem VVO1 v 

občinah Videm, Hajdina in 

Kidričevo 122), ki so mu ta-

koj očitali, da se jim že gro-

zi s pogostimi kontrolami, 

izplačan pa jim ni bil še niti 

evro odškodnine, čeprav bi 

jim pripadala že za lansko 

leto.

Razprava se je nato za nekaj 

časa zavrtela okoli vprašanja 

onesnaženosti podtalnice na 

Ptujskem, ki da ni kritična, o 

nevarnosti nitratov in atrazi-

nov ipd., kjer vsebnosti prav 

tako niso visoke, Dobnik pa 

je opozarjal na kontrole in 

visoke zahteve inšpekcij, ki 

pač zahtevajo zdravstveno 

neoporečnost pitne vode.

Kdo bo plačal za 
izpad dohodka 
kmetov v letu 2009?

Potem se je oglasil Milan 
Unuk ter opozoril na dej-

stvo, da za leto 2009 ni bilo 

nobene uredbe in kako bo 

z izplačilom odškodnin za 

lani. Prav tako je omenil, 

da naj bi bil denar za priza-

dete kmete po nekdanjih 

obljubah iz okoljskega mini-

strstva zagotovljen v okviru 

programa razvoja podeželja, 

zdaj pa je spet drugače, ter 

še, da se nima nobenega 

smisla jeziti ali prepirati s 

ptujskim Komunalnim pod-

jetjem, saj pri vsem skupaj 

niso nič krivi: »Pametneje 

je, da se povežemo in sku-

paj nastopimo proti vladi 

ter poskušamo najti pot za 

izplačilo odškodnin za lani! 

Če ne bo šlo, nam ostaja pač 

tožba proti državi! Še vedno 

pa trdim, da bi bilo najbolje, 

če bi lahko kmetje zamenjali 

zemljišča, saj nobeno kmeto-

vanje pod temi pogoji ne bo 

možno! Kaj naj delamo brez 

škropiv in gnojenja? Preme-

tavamo gramoz sem in tja!?«

Ivan Dobnik mu je gladko 

povedal, da pravne osno-

ve za izplačilo nadomestil 

za leto 2009 ni, zato je Ko-

munalno podjetje ne bo iz-

plačalo, lahko pa se seveda 

odločijo za tožbo: »Glede na 

približne izračune bi izplači-

lo odškodnin oz. nadomestil 

za 200 hektarjev kmetijske 

zemlje v VVO1 znašalo okoli 

130.000 evrov! Sicer pa naj 

bi tekoče zagotavljanje teh 

nadomestil kmetom zahte-

valo dvig cene vode za 3 do 

4 cente po kubičnem metru, 

kar v odstotkih pomeni od 9 

do 16 odstotkov višjo ceno 

vode na gospodinjstvo.«

Da bo to pošteno zrevol-

tiralo ljudi, je bilo zbranim 

kmetom še kako jasno, ven-

dar bodo, kot so ugotavljali, 

pošteno prizadeti tudi sami, 

saj so veliki porabniki vode 

in bodo torej lep del odško-

dnine plačali kar sami sebi ...

Civilna iniciativa 
predvsem za novo 
uredbo

Pribožič je bil glede izpla-

čila nadomestil (za nazaj) 

nekoliko drugačnega mne-

nja: »Po veljavnem Zakonu 

o vodah je država zavezana 

povrniti škodo iz naslova iz-

pada dohodka, res pa je, da 

ni ta zavezanec KOP, ki mu 

pa država lahko povrne iz-

pad finančnih sredstev za te 

namene!« 

Med kmeti je bilo nato sli-

šati še nekaj čisto praktičnih 

vprašanj: kam naj potem vo-

zijo gnojnico oz. ali jo bodo 

morali pri odvozu na čistil-

no napravo plačevati, slišati 

je bilo še mnenja, da se ka-

kovost podtalnice z vsemi 

prepovedmi vred in povsem 

ekološkim kmetovanjem ne 

bo bistveno izboljšala in da 

bo potem gotovo sledilo še 

širjenje teh vodovarstvenih 

pasov, z vprašanjem, kakšna 

je potem sploh prihodnost 

kmetijstva na tem območju, 

oglasil pa se je še Milan 
Strmšnik: »Ne gre samo 

za lani in letos, vprašati se 

moramo tudi za prihodnjo 

uredbo, ki nam bo krojila 

usodo dalj časa. Predlagam, 

da vsi prizadeti kmetje da-

nes ustanovimo civilno inici-

ativo, ker je praksa pokazala, 

da se nekaj lahko doseže le 

na ta način. Zraven povabi-

mo še strokovne institucije, 

kot sta kmetijski inštitut in 

fakulteta za kmetijstvo, da 

tudi stroka predstavi svoje 

argumente in gotovo lahko 

bolj vpliva na odločitve vla-

de glede bodočnosti in nači-

na kmetovanja na VVO!«

Zbrani so se s predlogom 

strinjali, za predsednika CI 

so imenovali kar Milana Unu-

ka, ob njem pa še veččlansko 

ekipo predstavnikov, ki se 

bo potegovala za interese 

kmetov na VVO1. Ob tem 

so sprejeli še nekaj sklepov; 

med drugim tudi tega, da 

naj država nadomesti izpad 

dohodka KOP za izplačilo 

nadomestil za lani po Zako-

nu o vodah, pa tudi za letos, 

če uredbe ne bo možno rea-

lizirati v določenem roku.
SM

Ptuj � Kmetovanje na vodovarstvenih območjih

Ustanovljena še civilna iniciativa
Dvorana ptujskega Kmetijsko-gozdarskega zavoda je bila v ponedeljek dopoldne polna kmetov, ki imajo zemljišča v prvem vodovarstvenem 
pasu (VVO1), kjer je kmetovanje že zelo in bo v prihodnje še bolj omejeno. Razlog za tokratno srečanje je bila predstavitev nove uredbe o 
odškodninah oziroma nadomestilih za izpad dohodka.
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Foto: SM

Na srečanju se je zbralo veliko kmetov z zemljišči na prvem vodovarstvenem območju. Sprejeta uredba o vračilu nadomestil zaradi 
izpada dohodka je sicer spisana, vendar jo morajo potrditi tudi v Bruslju, kjer pa ne bo šlo tako gladko. Odpirajo pa se še številna druga 
vprašanja ...



Zdaj ga čaka še izpolnitev 
humanitarnega dela, že ob 
inavguraciji je obljubil, da se 
bo izkazal tudi po tej plati. 
Pred nedeljsko osrednjo po-
vorko je predstavnici Zveze 
prijateljev mladine Sloveni-
je simbolično izročil ček za 
letovanje 50 otrok iz social-
no šibkih družin z območja 
Ptuja in okolice. To njegovo 
gesto je še posebej pohvalil 
predsednik Evropske federa-
cije karnevalskih mest Hen-
ry van der Kroon.

Številko petdeset so letos 
presegli tudi v Vrtcu Ptuj, 
ki je bil glavni organizator 
vrteške povorke, ki je zbrala 
55 skupin malih maškar iz 
Slovenije in Hrvaške. Skupaj 
se je predstavilo kar 1450 
najmlajših z najrazličnejšimi 
maskami, iz ptujskega vrtca 
so se predstavili kot rožice, 
po katerih se imenujejo po-
samezne enote, bili so tudi 
vrtnarčki, ptički, čebelice, 
muce. Po tem, kar so pokaza-
li skupaj s svojimi vzgojitelji-
cami, bi se morali zgledovati 
tudi v osnovnih šolah, kjer 
te zagnanosti ni čutiti, kar 
je bilo vidno tudi v njihovi 
peti povorki, v petek, 12. fe-
bruarja. Tudi v šolah bi lah-
ko dosegli številko 50, če bi 
imeli več elana. Nastavki za 
to povorko so bili dobri, šole 
so na njenem začetku vabile 
k sodelovanju tudi svoje par-
tnerske šole, v pustni šivalni-
ci je bilo zašitih nekaj sto pu-

stnih kostumov, za katere pa 
se sedaj naj ne bi vedelo niti, 
kje so. V letošnji karnevalski 
dvorani je bilo letos še več 
zabave za otroke. Perutnina 
Ptuj jim je letos prvič poda-
rila tudi Poli žur, ki je zbral 
rekordno število zabave želj-
nih otrok, ki so se zabavali s 
Čuki in ribičem Pepetom. S 
skupino Poli slonov pa je Pe-
rutnina obogatila karneval-
ski del ptujskega kurentova-
nja. Štela je 175 slonov in je 
bila najštevilčnejša skupina 
letošnjega karnevala. Kot je 
povedala mag. Tina Vukaso-

vič, ki v Perutnini vodi tržne 
raziskave in blagovne znam-
ke Poli, je skupina nastala v 
povezavi z novim izdelkom 
Poli pate, slon se namreč od 
lanske jeseni pojavlja v vseh 
komunikacijskih sporočilih 
za ta novi izdelek ptujske 
Perutnine. Obiskovalce 50. 
kurentovanja so obdarili s 
kupončki za brezplačen pre-
vzem izdelka Poli pate v ma-
loprodajnih enotah PP.

Tudi zaposleni v Mestni 
hiši na Ptuju so si na pustni 

torek dali duška, letos so si 
nadeli maske klovnov. Skli-
cali so tiskovno konferenco 
z naslovom Požig v cirkovški 
areni, ki pa verjetno ni imel 
nič skupnega s Cirkovcami, 
ker je šlo za požig v ptujski 
cirkuški areni. Za požig pa 
so okrivili bodoča artista, 
klovna Frančka in klovneso 
Nevenko, ki sta požar zaneti-
la zaradi svoje goreče pripa-
dnosti direktorju in celotni 
ekipi cirkusa. Tragični do-
godek cirkusa Di Stefano ni 

zmotil, da svojega programa 
ne bi izpeljali do konca.

Ptujski župan dr. Štefan 
Čelan je v prvi izjavi po po-
novnem prevzemu oblasti 
povedal, da se bodo tisti, 
ki bodo v mestu pripravili 
100-letnico kurentovanja, 
morali izredno potruditi, če 
bodo želeli preseči program-
ski okvir in dogajanje ob 50. 
jubilejnem kurentovanju, 
ki je bilo izjemno na kultur-
nem področju in v samih 
povorkah. Veliko naporov 
je bilo potrebnih, da so na 
Ptuj pripeljal 54 pihalnih or-
kestrov in skupin mažoretk, 
pa 55 skupin vrteških mask 
iz cele Slovenije in Hrvaške. 
Osrednja nedeljska povorka 
je presegla po kakovosti kot 
tudi številčni udeležbi. Da je 

letošnje kurentovanje uspe-
lo, se je trudilo okrog 100 
ljudi pol leta. V bodoče pa 
tudi pri tej prireditvi več ne 
bo mogoče zgolj z volunta-
rizmom. »Če želimo naše ku-
rentovanje spraviti na evrop-
ski zemljevid prepoznavnih 
pustnih prireditev, bo po-
trebno začeti delati s profe-
sionalno ekipo, vsaj v ožjem 
delu, ki ga želimo čim prej 
vzpostaviti že zaradi tega, 
ker bomo s kurentovanjem 
v letu 2012 odprli Evropsko 
prestolnico kulture 2012,« je 
povedal ptujski župan.

Branko Brumen, pred-
sednik Združevanja karne-
valskih mesta Slovenije, je 
prepričan, da si bodo 50. 
kurentovanje zapomnile 
generacije. Že dvajset let 
pri organizaciji in izvedbi 
kurentovanja sodeluje v raz-
ličnih vlogah. Tega, kar se je 
zgodilo letos, še ni bilo po 
vseh vidikih. Veseli ga ta iz-
jemna dimenzija ptujskega 
kurentovanja, ki jo bodo v 
naslednjih letih še nadgraje-
vali, Ptuj pa je že doslej po-
kazal, da ni samo slovenska, 
temveč tudi evropska pustna 
prestolnica.

Torkovo slovo od letošnjih 
pustnih norčij je bilo težko, 
ampak vsega lepega je en-
krat konec. Upati je le, da se 
je vsaj nekaj pozitivnih misli 
prijelo, v teh dneh jih je bilo 
izrečenih veliko, in da bo že 
zaradi teh izhod iz vseh te-
žav, ki nas danes še spremlja-
jo, lažji.

MG

Ptuj � Še o 50. ptujskem kurentovanju

Profesionalizacija več kot potrebna
Jubilejno ptujsko kurentovanje se je 16. februarja izteklo. Prve ocene kažejo na presežke. Na pustni torek se je od kratke, a sladke vla-
davine poslovil 11. princ ptujskega kurentovanja Bernard Ptujski, ki je že v kratkem času spoznal, da vladati ni tako enostavno, kot se 
nekaterim zdi, ptujskemu županu dr. Štefanu Čelanu je z veseljem vrnil ključe mesta in se vrnil na svoje delovno mesto, v gospodarstvo. 
Pred tem pa je z Mestne hiše snel tudi svojo zastavo.

Foto: Črtomir Goznik

V vrteški povorki se je predstavilo 55 skupin vrtcev iz Slovenije in Hrvaške. Skupaj je nastopilo kar 
1450 malih maškar, največ jih je prišlo iz enot Vrtca Ptuj (na fotografiji).
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Foto: Črtomir Goznik

Mala strašila iz vrtca Sonček pri OŠ Videm.

Foto: Črtomir Goznik

Letošnja pustna novinarska konferenca v ptujski Mestni hiši je sicer potekala pod naslovom Požig v 
cirkovški areni, verjetno pa so si sklicatelji tudi pri tem dogodku »dovolili« spodrsljaj, ker so po vsej 
verjetnosti imeli v misli cirkuško areno na Ptuju, ne pa v Cirkovcah.

Foto: Črtomir Goznik

Prvi Poli žur, zabava za otroke, s Čuki in ribičem Pepetom, darilo 
Perutnine Ptuj, je presegel vsa pričakovanja.

Foto: Črtomir Goznik

Poli sloni, skupina Perutnine Ptuj, so bili najštevilčnejša skupina 
karnevalskega dela osrednje nedeljske pustne povorke.

Foto: Črtomir Goznik

Folklorna skupina Loka Rošnja je tudi letos po vseh pravilih poko-
pala pusta. Z ožaloščenim pustnim sprevodom se je poslovila od 
letošnjega kurentovanja.

Foto: Črtomir Goznik

11. princ ptujskega kurentovanja Bernard Ptujski se je poslovil od 
kratke, a sladke vladavine, vrnil je ključ mesta oziroma občinske 
blagajne in snel svojo zastavo.



Med novostmi letošnjega 
13. fašenka v Bukovcih, ki so 
ga tudi tokrat pripravili na 
pustni torek, 16. februarja, je 
zagotovo odločitev organiza-
torjev, da karnevalskih skupin 
niso ocenjevali, ampak so vsem 
21 sodelujočim karnevalskim 
skupinam letos izročili enake 
praktične nagrade sponzorjev. 
Sicer pa so prizadevni člani 
domačega kulturnega društva 
v sodelovanju z gasilskim dru-
štvom in vaškim odborom Bu-
kovci tudi letos poskrbeli, da je 
bilo luštno in veselo za vse, ki 
so bili na fašenku, tako za okoli 

700 maskiranih v karnevalskih 
skupinah in blizu 200 koran-
tov ter etnografskih likov, kot 
za okoli 3000 obiskovalcev od 
blizu in daleč.

Živopisana fašenska povor-
ka je tudi letos krenila izpred 
domačije Zmazkovih ter na-
daljevala pot skozi vso vas, od 
hiše do hiše, pred katerimi so 
se tudi letos mize šibile pod 
dobrotami domače kuhinje in 
pijače, vse do ploščadi pred 
zadružno trgovino in nekdanjo 
gostilno Korantov hram v cen-
tru vasi, kjer sta domača vodi-
telja Patricija Bezjak in Marjan 

Hameršak vsako od maskiranih 
skupin in posameznikov tudi 
predstavila.

Kot se spodobi, so na čelu 
fašenske povorke zaplesali svoj 
svatbeni ples domači kopjaši v 
spremstvu domačih godcev, za 
njimi pa okoli 200 bučnih ko-
rantov iz domače in okoliških 
vasi, številni pokači, orači, pice-
ki, kokotiči, ruse, gamele, vile 
in še kdo, nato pa motorizirane 
karnevalske in pustne skupine. 
Po mnenju obiskovalcev in tudi 
župana občine Markovci Fran-
ca Kekca, ki je prav ta dan sla-
vil svoj 70. rojstni dan, so še po-
sebej izstopale domača skupina 

Labodje jezero iz Vopošnice, pa 
skupina pajki iz Prvencev, Pavi 
iz Male vasi, Čebelice Maje iz 
KD Soviče-Dravci, Zlata pra(li)
sica iz Cirkulan, skupina Rimlja-
ni iz Spuhlje, pa skupina Samo-
stan svete Mažorete iz Dornave, 
nepogrešljivi dornavski cigani 
in orači ter drugi. Sicer pa so 
po končani povorki tradicio-
nalno gostoljubni Bukovčani 
vse nastopajoče povabili še v 
večnamensko dvorano, kjer so 
jih pogostili in odžejali ter za-
nje pripravili še tradicionalno 
zabavo s svojstvenim pokopom 

pusta.
-OM
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Od tod in tam
Ptuj � Zlata poroka pri Bezjakovih

Po petdesetih skupnega življenja sta si prstane 
ponovno izmenjala Franc in Marija Bezjak iz Ki-
carja 42. Obred je na pustno soboto v poročni dvorani 
Mestne hiše na Ptuju vodil Jože Kokot. Zlatoporočenca 
Bezjak sta se prvič poročila 13. februarja na Ptuju. Zla-
ti ženin je bil po poklicu mizar, nevesta pa je skrbela 
za dom. V zakonu sta se jima rodila sinova Branko in 
Miran, danes ju razveseljujejo vnukinja Doris ter vnu-
ka Damir in Matic. Civilnemu obredu zlate poroke je 
sledil cerkveni, ki ga je vodil pater Klemen Verden. Ve-
seli del zlate poroke je potekal v GD Kicar. Slavljenca si 
želita, da bi jima zdravje še dolgo služilo.

MG

Hajdina � Zlata poroka Habjaničevih

V cerkvi sv. Martina na Hajdini je 2. januarja le-
tos potekal civilni in cerkveni obred zlate poroke 
Tomaža in Veronike Habjanič iz Ulice 1. maja 13 
na Ptuju. Civilni obred je vodil hajdinski župan Ra-
doslav Simonič, cerkvenega pa župnik Marijan Fesel. 
Zlatoporočenca Habjanič sta se prvič poročila 30. de-
cembra leta 1959 v Ormožu. V zakonu so se jima rodili 
štirje otroci, Danica, Srečko, Irena in Rajko. V jeseni 
življenja ju razveseljujejo vnuki, Simon, Domen, Luka, 
Živa, Jana, Iva in Maja. Na zlato poroko bo zakonca 
Habjanič spominjala slika farne cerkve sv. Martina na 
Hajdini, ki jima jo je podarila Občina Hajdina. 

MG

Markovci � Biseroporočenca Golob

V soboto, 5. februarja, sta po 60 letih zakona 
pred matičarja ponovno stopila zakonca Marija 
in Janez Golob, po domače Tenajova, iz Nove vasi 
pri Markovcih. Golobova sta se poročila natanko 
pred 60 leti (5. februarja 1950). Dom in družino sta si 
ustvarila na Janezovi domačiji v Novi vasi, v zakonu 
sta se jima rodila sinova Janko in Tonči. Njuno skupno 
življenjsko pot je zaznamovalo trdo delo na domačiji 
kmetiji, ki je ena večjih v kraju. Še danes v farmi in na 
polju sama postorita veliko dela. Še posebej pa sta ve-
sela, ko ju obiščeta vnuk Denis in njegova žena Jožica, 
ki sta ob biserni poroki bila tudi poročni priči. V krogu 
družine je Marijo in Janeza Golob za biseroporočenca 
razglasil župan občine Markovci Franc Kekec, cerkve-
ni obred ob biserni poroki pa je opravil markovski žu-
pnik Janez Maučec.

MZ

Foto: Stojan Kerbler

Foto: MZ

Bukovci � Na 13. fašenku rekordna udeležba

Vsem praktične nagrade 
Tradicionalni, letos že 13. fašenk v Bukovcih je bil organizatorjem naklonjen, saj so imeli lepše 
vreme kot lani, pohvalijo pa se lahko tudi z boljšo udeležbo, saj si je nastop 21 karnevalskih in šte-
vilnih etnografskih skupin ogledalo blizu 3000 obiskovalcev.

Foto: M. Ozmec

Med 21 lepo izdelanimi karnevalskimi skupinami se je letos v Bu-
kovcih prvič predstavila tudi skupina Napoleoni iz Ptuja.

Da Polanci niso kar tako, od 
muh, so že nekajkrat dokazali, 
zato jim tega ni bilo posebej 
težko ponovno dokazovati tudi 
pri organizacija tradicional-
nega, letos že 13. cirkovškega 
fašenka, katerega organizatorji 
so bili letos člani prosvetnega 
društva Cirkovce v sodelovanju 
z občino Kidričevo.

V fašenski povorki, ki se je 
letos pričela na začetku vasi, 
pred pokopališčem, končala 
pa na ploščadi pred cirkov-
ško osnovno šolo, je tokrat 
poleg tradicionalnih pustnih 
in etnografskih skupin, kot so 
cirkovški ploharji, pokači, ora-
či ter številni kuranti iz Ptuja 
in Kidričevega, sodelovalo še 
osem motoriziranih odraslih 
maskiranih skupin ter pet otro-
ških lepo maskiranih skupin iz 
Kidričevega in Cirkovc. Iz slav-
nostne fašenske tribune pred 
gostilno Korže je nastopajoče 
predstavljal pustni komentator 
Miran Urih, pri izvedbi povor-
ke in zbiranju podatkov pa sta 
mu pomagala tudi oba maski-
rana podžupana občine Kidri-
čevo Franc Planinšek in Jože 
Medved.

Posebna ocenjevalna komi-
sija organizatorjev in občine 
Kidričevo je med otroškimi 

karnevalskimi skupinami prvo 

mesto prisodila skupinama 

Štorklje iz Vrtca Kidričevo ter 

Zvončki iz OŠ Cirkovce, dru-

go mesto sta prejeli skupini 

Zbiranje odpadkov in Sadje iz 

OŠ Cirkovce, tretje mesto pa je 

prejela skupina Pikapolonice 

iz Vrtca Cirkovce.

Med odraslimi motorizirani-

mi karnevalskimi skupinami 

pa je prvo mesto prejela skupi-

na Dojenčki recesije iz Pleterij, 

druga je bila skupina Pivovarna 

Starošince, ki so jo oblikovali 

člani PGD Starošince, tretja pa 

skupina Kmetija slavnih klošar-

jev domačega društva podežel-

ske mladine.

Po končani fašenski povorki 
so se udeleženci skupaj s števil-
nimi domačini zbrali na poko-

pu pusta v novi večnamenski 
dvorani, kjer so opravili raz-
glasitev rezultatov ocenjevanja 
komisije ter podelili nagrade, 
okronali pa so tudi novega pu-
stnega carja. Dosedanji pustni 
car Franc Jurič iz Pleterij je »lje-
dernato« carsko žezlo in »slo-
mnato« krono predal novemu 
pustnemu carju, za katerega 
je bil letos izbran Jaka Kac iz 
Spodnjih Jablan pri Cirkovcah. 
V večernih urah sta se pokopa 
pusta udeležila tudi predse-
dnik FECC Henri van der 
Kroon in predsednik združe-
nja karnevalskih mest Slovenije 

Branko Brumen.
-OM

Cirkovce � 18. fašenk dobro obiskan

Novi pustni car je Jaka Kac
Na pustni torek, 16. februarja, so v občini Kidričevo pripravili tradicionalni, letos že 18. cirkovški fašenk, na 
katerem se je okoli 2000-glavi množici obiskovalcev predstavilo okoli 550 maskiranih udeležencev oziroma 
13 pustnih karnevalskih skupin.

Foto: zasebni arhiv

Foto: M. Ozmec

Tudi tokrat je izstopala tradicionalna gostoljubnost domačinov, 
saj so se skoraj pred vsako hišo šibile mize polne jedače in pijače, 
tako za nastopajoče kot za obiskovalce.

Foto: M. Ozmec

Na 18. cirkovškem fašenku so brenčale in nabirale med tudi če-
belice iz sosednje občine Makole. 

Foto: M. Ozmec

Lanski pustni car Franc Jurič iz Pleterij (levo) je novega carja Jaka 
Kaca iz Spodnjih Jablan seznanil z vsemi lepotami in težavami pu-
stne vladavine.



Kot je znano, je namreč 
občina Gorišnica ena izmed 
sedmih, ki so se že pred leti 
povezale v konzorcij za izgra-
dnjo kanalizacije in obnovo 
vodovodnih cevi. V prvi fazi 
je tako občina iz tega naslo-
va z dodeljenimi 3,2 milijona 
evri zgradila primarno kana-
lizacijsko mrežo v Gorišnici 
in Moškanjcih, kjer dela sicer 
še niso povsem zaključena, 
bodo pa v kratkem, medtem 
ko je sekundarne vode ter ce-
lotno kanalizacijsko mrežo v 
Zamušanih zgradila iz lastnih 
sredstev. V okvir tega projek-
ta pa je spadala tudi izgra-
dnja nove omenjene čistilne 
naprave ter vodohrana v Za-
mušanih (2500 PE). »Dela na 
kanalizacijskem omrežju v 
Moškanjcih so zaradi vreme-
na zdaj dokončana v dobrih 
80 %, čistilna naprava pa v 
teh dneh že začenja posku-
sno obratovati. Nanjo bomo v 
prihodnjih dneh začeli nave-
zovati naša gospodinjstva, ki 
jih je skupno v treh naseljih 
okoli 1000. Predvidevamo, 
da jih bomo v tem letu pri-
ključili okoli 65 %, cena pri-
ključka pa je v skladu s skle-
pom občinskega sveta 1000 
evrov z možnostjo plačila na 
obroke,« je o zaključnih delih 
prve faze izgradnje povedal 
župan Jožef Kokot.

S tem se gradnja kanaliza-
cije v občini še nikakor ne 
zaključuje, saj jo nameravajo 
graditi še v podravskih vaseh. 
»Ta del kanalizacijske mreže s 
čistilno napravo v Forminu 
(2500 PE) bomo prav tako 
gradili v okviru konzorcija, 
torej bo projekt v pretežni 
meri sofinanciran s strani 
evropskega kohezijskega 
sklada. Vendar so se pogoji 
evropskega sofinanciranja 
zdaj nekoliko spremenili; če 

je prej veljalo, da EU finan-
cira le izgradnjo primarnih 
vodov, je zdaj po novem tako, 
da financira izgradnjo tako 
primarne kot sekundarne 
kanalizacijske mreže. To po-
meni, da bomo kot občina 
v konzorciju upravičeni do 
5,2 milijona evrov sofinan-
ciranja, kar je za nas seveda 
ugodno, vendar pa bomo del 
gradnje vseeno morali pla-
čati iz lastnega proračuna. 
Trenutno je težko natančno 
reči, kolikšen bo naš zne-
sek, računam pa, da bo med 
800.000 in milijonom evrov. 
Projekt izgradnje druge faze 
je zaenkrat na okoljskem mi-
nistrstvu, sklep pa pričaku-
jemo do konca marca, denar 
pa je po mojih informacijah 
že rezerviran v državnem 
proračunu.«

Dva vira 
sofinanciranja vrtca

S spremembami evropske-

ga financiranja kanalizacije 
so se seveda posledično spre-
menili tudi načrti občine gle-
de črpanja denarja iz petega 
razpisa RRP, ki je že v teku in 
kamor so v Gorišnici najprej 
nameravali prijaviti projekt 
izgradnje sekundarne kana-
lizacijske mreže. Zdaj so na 
ta razpis prijavili projekt iz-
gradnje vrtca, ki je že v teku 
in za katerega že imajo tudi 
sklep ministrstva za šolstvo 
in šport za sofinanciranje v 
višini slabih 600.000 evrov. 
Skupno z opremo naj bi pe-
tooddelčni vrtec z jaslica-
mi po oceni sicer zahteval 
dobrega 1,2 milijona evrov, 
delež občinskega sofinan-
ciranja pa se bo s prijavo 
vrtca na razpis RRP seveda 
znižal. »Osebno sem si zelo 
dobro prebral pogoje razpi-
sov in ugotovil, da je takšno 
sofinanciranje iz dveh virov 
možno in se ne izključuje. Vr-
tec smo sicer že pred časom 
dali preprojektirati, tako da 

je zdaj nizkoenergetski, kar 
je pogoj razpisa RRP. Zame-
njati je bilo treba okna in 
izboljšati izolacijo, vsi ostali 
elementi gradnje pa so bili 
že prej usklajeni z zahtevami 
za nizkoenergetske objekte. 
Iz prijave na ta razpis RRP 
pričakujemo okoli 300.000 
evrov. Višina sofinanciranja 
se bo namreč nanašala samo 
na tisti del gradnje, ki bo še 
nedokončan oz. ga bo po-
trebno narediti v času od pri-
jave na razpis naprej, ne pa 
celotna vrednost vrtca. Ker 
se je seveda vrednost izgra-
dnje nekoliko, vendar malen-
kostno podražila, bomo za 
dokončanje vrtca z opremo 
vred dodali še kakih 400.000 
evrov iz občinske blagajne,« 
je shemo predvidenega so-
financiranja pojasnil župan 
Kokot.

Sicer pa v Gorišnici niso 
izpustili niti prijave na razpis 
za Južno mejo. »Na ta razpis 
smo prijavili cesto Gori-
šnica–Muretinci v dolžini 
približno tri kilometre in v 
vrednosti približno 650.000 
evrov. Pričakujemo pozitiv-
no rešitev glede na pogoje 
razpisa. Prav tako smo uspeli 
na razpisu za namakalne sis-
teme, kjer bomo od kmetij-
skega ministrstva prejeli za 
prvo fazo okoli 1,5 milijona 
evrov, naš delež pa bo vre-
dnost DDV, se pravi okoli 
300.000 evrov. Ta sistem bo 
velik, zajemal bo 320 hek-
tarjev zemljišč od Gorišnice 
do Cunkovcev. Naredilo se 
bo črpališče z razvodi. Vsa 
potrebna dokumentacija je 
že pripravljena, investicijo 
pa bo vodila občina. V drugi 
fazi pričakujemo še dodatni 
milijon in pol evrov iz držav-
ne blagajne za dokončanje 
sistema,« je še povedal Jožef 

Kokot.
SM

Od tod in tam
Zabovci � Srečanje bolnikov

Člani Združenja bolnikov s cerebrovaskularno bole-
znijo Slovenije, ki po večini vključuje bolnike po mo-
žganski kapi, so pustno soboto preživeli v markovski 
občini. V dopoldanskih urah so se zbrali v gasilskem domu v 
Zabovcih, kjer so posedeli ob dobri hrani in v prijetni družbi, 
popoldan pa so si ogledali tradicionalno markovsko fašen-
sko povorko. Kot je povedal Milan Čuček, predsednik vseslo-
venskega združenja in ptujskega kluba, se je na tokratnem 
srečanju zbralo okrog 200 članov iz vseh koncev Slovenije. 
»Srečanja na Ptujskem postajajo stalnica naših aktivnosti. 
Lansko leto smo se družili na fašenku v Dornavi, medtem ko 
smo bili predlani prav tako v občini Markovci. Osebno sem 
prepričan, da je za nas bolnike še kako pomembno, da se 
srečujemo in družimo,« je pojasnil Čuček in dodal, da želijo 
rehabilitacijske aktivnosti in prijetne družabne dogodke na-
daljevati tudi v prihodnje.

MZ

Ptuj � Vinska zgodba s ptujsko kletjo

Januarska Primusova vinska zgodba je potekala pod 
naslovom Vina nekoliko drugače iz Ptujske kleti. Gost, 
enolog Bojan Kobal, je poskrbel za izbor vin, ki je vodil v 
različne konce sveta, različne letne čase, različna razpolože-
nja, skratka predstavil je »vesolje vin«. Skozi pokušnjo dese-
tih vinskih vzorcev, ki se je začela s penino Pullus, je vodil 
skupaj z gostiteljem vinskih večerov Janezom Vrečerjem. Za 
glasbeni del prve Primusove vinske zgodbe v letu 2010 je za 
klavirjem poskrbel Dejan Rihtarič. Nocojšnja vinska zgodba 
bo potekala pod naslovom Po vinskih cestah od Malečnika 
do Zavrča.

MG

Ljutomer � Nograd še štiri leta
Na podlagi javnega razpisa za izbiro izvajalca opravlja-

nja rednega letnega vzdrževanja in izvajanja zimske služ-
be na kategoriziranih cestah občine Ljutomer je bilo med 
petimi ponudniki (Nigrad JKP Maribor, NGZ nizke gradnje 
Ptuj, Nograd Lotmerk Ljutomer, AGM Zemljak Cven pri Lju-
tomeru, Segrap Ljutomer) izbrano podjetje Nograd Lotmerk, 
ki je že doslej skrbelo za ljutomersko cestno omrežje. Dela 
bo Nograd Lotmerk kot najugodnejši ponudnik opravljal do 
leta 2014.

NŠ

Križevci � Sprejet proračun občine
S sprejemom proračuna za letos bodo v občini Križev-

ci pri Ljutomeru 3,2 milijona evrov namenili naložbam. 
Osrednja pozornost bo veljala ureditvi križevskega lokalne-
ga jedra, za kar je predvidenih 400 tisoč evrov, rekonstrukciji 
lokalne ceste Lukavci–Noršinci in izgradnji pločnikov (473 ti-
soč evrov), sanaciji javne poti Stara Nova vas–Dobrava (330 
tisoč evrov) ter izgradnji fekalne kanalizacije v Ključarovcih 
(712 tisoč evrov) in kanalizacije Bučečovci II–Stara Nova vas 
(378 tisoč evrov). Okoli 800 tisoč evrov bo za izobraževanje 
najmlajših, kamor sodi varstvo in vzgoja predšolskih otrok, 
subvencioniranje šolske prehrane in regresiranje prevozov 
učencev v šolo ter investicijsko vzdrževanje vrtca in šole. Za 
področje socialnega varstva je predvidenih 122 tisoč evrov, 
zbirnemu centru za ravnanje z odpadki v Puconcih pa okoli 
47 tisoč evrov. Delovanje sistema za zaščito, reševanje in po-
moč bo porabilo nekaj manj kot 200 tisoč, od tega okoli 121 
tisoč evrov za obnovo gasilskih domov.

NŠ

Gorišnica � Gradnje se zaključujejo

Akrobacije s 
financiranjem vrtca
V Gorišnici bodo v naslednjem tednu začeli poskusno obratovanje nove čistilne naprave v Zamuša-
nih, na katero je vezano kanalizacijsko omrežje treh naselij: Gorišnice, Moškanjcev in Zamušanov, 
sicer pretežno zgrajeno iz evropskih kohezijskih sredstev.

Foto: MG
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Čistilna naprava v Zamušanih je v teh dneh že v poskusnem zagonu, nanjo bodo vezana gospodinj-
stva iz Gorišnice, Moškanjcev in Zamušanov.

Foto: SM

Gorišniški vrtec s slabimi 600.000 evri sofinancira šolsko ministrstvo, župan pa se nadeja še 
300.000 evrov iz naslova petega razpisa RRP.

Prestavljen upokojenski občni zbor
Vodstvo Društva upokojencev Ptuj nas je obve-

stilo, da je občni zbor, ki je bil napovedan za 22. 
februarja, prestavljen na 15. marec ob 10. uri v 
Narodnem domu.                  Ur



V pisanju so našteti: ploč-
nik ob državni cesti GI-2 od 
priključka LC (hišna št. 47) 
do avtobusne postaje, izgra-
dnja začasnega priključka 
in izdelava projektne doku-
mentacije zanj, izgradnja 
kanalizacije v južnem delu 
vasi, začasna ustrezna uredi-
tev prehoda za pešce na pri-
ključku LC Mihovci–Velika 
Nedelja na GI-2 in izdelava 
projektne dokumentacije za 
cestni priključek in ustrezna 
ureditev centralnega dela 
vasi. Pod pismo se je v ime-
nu krajanov podpisal Ivan 
Hržič. Župan je na pismo od-
govoril in v njem piše, da je 
pločnik že zajet v proračunu 
za letošnje leto in zato ni po-
trebno načrtovati še prehoda 
za pešce. Glede priključka na 
cesto pa župan Sok ne vidi 
potrebe, da bi to počela obči-
na, saj je to stvar investitorja, 
ki bo na tem območju opra-
vljal prevoze za potrebo gra-
dnje viadukta. Glede kanali-
zacije je župan svoje mnenje 
povedal že na zboru, namreč 
da denar v proračunu je, ni 
pa služnostnih pogodb la-
stnikov. Pri tem je mislil na 
Danila Meška, ki služnosti 
noče podpisati. Služnost po-
gojuje z ureditvijo razmer na 
drugem delu svoje posesti, ki 
bi jih najbrž lahko rešila ob-
čina. Meteorna kanalizacija 
dobršnega dela vzhodnega 
dela vasi se namreč končuje 
na njegovi njivi. Ta problem 
bi najbrž bilo mogoče rešiti 
brez velikih finančnih sred-

stev, z malo dobre volje in 
pozitivne komunikacije.

Krajani so bili s pismom 
župana nezadovoljni, zato so 
ga v ponovnem pismu opo-
zorili, da je cesta GI nevarna 
in je vzela že 11 življenj. Zato 
bi bilo potrebno tej proble-
matiki posvetiti pozornost. 
Ivan Hržič je v pogovoru 
povedal, da je mnenja, da žu-
pan ne ve za kateri prehod se 
pogovarjajo, ker ne more ver-
jeti, da bi se mu to zdelo ne-
potrebno, kot je bilo razbrati 
iz njegovega odgovora. Gre 
za prehod, preko katerega 
sedaj prebivalci vzhodnega 

dela vasi gredo do avtobusne 
oziroma železniške postaje, 
do trgovine ali otroci v šolo 
in vrtec. »Poglejte, kako je to 
neurejeno! Za starejšega člo-
veka ali otroka, ki gre iz šole, 
je to zelo nevarno. Robnik 
je absolutno previsok, z vo-
zičkom ne moreš na njega. 
Zato marsikdo uporablja pot 
mimo prehoda za pešce, kjer 
je za potrebe parkiranja spu-
ščen robnik. Vendar to je zelo 
nevarno, saj je neposredno v 
križišču.« Robnik smo preiz-
kusili in Ivan Hržič ima prav, 
res je nesramno visok, pa 
tudi talne oznake so že malo 

zbledele. Hržič je nezadovo-
ljen tudi z ureditvijo pločni-
ka, ki ni najbolj posrečena, 
saj se pred trgovino pločnik, 
ki naj bi bil namenjen pe-
šcem, spremeni v parkirišče: 
»Kadar so tam parkirani večji 
avtomobili ali kombiji, za pe-
šce ni prostora in se morajo 
umakniti na cestišče.«

V vasi so nezadovoljni tudi 
z neodzivanjem občinskega 
svetnika iz njihove krajevne 
skupnosti Martina Hebarja, 
ki menda ni vložil omenje-
nega amandmaja, čeprav so 
ga za to baje pisno zaprosili. 
Hebar na ta očitek odgovar-

ja: »Interesi KS Velika Nede-
lja so v proračunu v najboljši 
možni meri upoštevani. Kar 
pa ni bilo uvrščeno, pa ni 
bilo mogoče, ker še niso re-
šene vse formalne zadeve s 
pristojnimi organi. Ko bodo 
urejene, sem prepričan, da 
bo mogoče večino težav re-
šiti v okviru dodatnih sred-
stev.«

Je križišče zaradi 
tabel nepregledno?

»Ta cesta je nevarna tudi 
zato, ker je nepregledna. Av-
tomobili, ki zavijajo iz sme-
ri Ormoža, pešca opazijo v 
zadnjem trenutku, ker jim 
pogled zakriva delno kapela, 
delno pa tudi veliko število 
tabel, ki so nameščene nepo-
sredno v križišču pred kape-
lo,« je prepričan Hržič. Zato 
je predlagal, da se table, za 
katere je sicer pohvalno, da 
jih imajo, saj je tako dobro 
označena krajevna ponudba, 
umaknejo pred križišče. Ta-
bele tudi kazijo izgled vaške 
kapele, ki je tako popolnoma 
prekrita z njimi.

Zanimalo nas je, kaj o tej 
tematiki meni župan Alojz 
Sok. Pravi, da pobude za 
premestitev tabel še ni slišal 
in da če bi bilo to res, da bi 
bile nevarne, bi Direkcija za 
ceste gotovo že zahtevala 
njihovo odstranitev. »Uredi-
tev pločnika je v proračunu. 
Robnik je zares visok, a tak 
je tudi marsikje drugje. Ta-

kšne manjše reči urejamo v 
sklopu drugih del. Lahko pa 
bi ga spustil tudi Hržič, saj je 
on takega tudi naredil. Talne 
oznake bomo na novo zarisa-
li takoj, ko bodo vremenske 
razmere to dopuščale,« je 
povedal župan in nadalje-
val, da je občina omenjeno 
lokalno cesto proti Savcem 
predlagala za spremembo v 
državno. Cesta baje ustreza 
vsem zahtevam in zadeva bo 
marca obravnavana na vladi. 
Na vprašanje o kanalizaciji 
pa župan pove, da je denar 
zagotovljen in da je problem 
služnost. O celotni zadevi 
pa pravi, da gre za mentalno 
surovost, s katero Ivan Hržič 
nenehno podžiga strasti, ker 
se ne more sprijazniti, da je 
župan postal Alojz Sok.

Za neprizadetega opazo-
valca se zdi, da bi lahko z 
malo dobre volje, denarja in 
komunikacije nesporazume 
dokaj hitro rešili. Vendar 
prav v tem grmu tiči zajec. 
Dobre volje v odnosu med 
Ivanom Hržičem in Alojzom 
Sokom namreč kronično 
primanjkuje. Kdo je za to 
kriv, ne vemo, a iz pisem, 
ki si jih pošiljata, veje nor-
dijski hlad. Odnose pa lepo 
odslikava zelo slab volilni re-
zultat Alojza Soka na župan-
skih volitvah v vasi Mihovci. 
Najbrž ni potrebno posebej 
poudarjati, da je to vas, kjer 
ima stalno bivališče tudi po-
slanec in nekdanji župan Vili 
Trofenik.

Viki Ivanuša

Foto: Viki Ivanuša

To je prehod za pešce, za katerega bi krajani radi, da se uredi. Po njihovem mnenju bi se moral 
urediti tudi pločnik, saj sedaj na njem parkirajo avtomobili in se jim morajo pešci umikati tudi na 
cestišče.

Glavno tribuno so letos s 
trga pred blagovnico Tima 
preselili na nasprotno stran 
ceste, kjer je več prostora. Si-
cer pa se zdi, da je bilo letos 
še posebej veliko obiskoval-
cev, saj je bila gneča precej-
šnja, dogajanje pri stojnicah 
pa pisano. Pustna povorka se 

je začela s prikupnimi mažo-
retkami in godbo na pihala, 
ki je bila letos maskirana v ga-
silce, instrumente jim je oči-
tno požrla recesija in tako so 
nastopili z bobni, kar je tudi 
krasno bobnelo. Povorka se 
je vila po Ptujski cesti, preko 
Kerenčičevega trga in Vrazo-

ve ulice, ki so bile v času po-
vorke zaprte za promet. Na-
stopajoče maske so se pote-
govale za nagrade v treh kate-
gorijah – karnevalske maske, 
otroške ter šolske skupine in 
etnološke maske. Člani oce-
njevalne komisije Ludvik Hri-
beršek, Metka Lešničar, Rado 
Antolič in Dragica Florjanič 
so bili pri oceni še posebej 
pozorni na izvirnost, množič-
nost, estetski vidik in upošte-
vanje etnološkega izročila pri 
tradicionalnih maskah.

Za nagrade se je splačalo 
potegovati, saj je nagradni 
sklad znašal 4100 evrov, kar 
je za prva mesta pomenilo na-
grado 400 evrov, za druga 250 
in za tretja mesta 100 evrov v 
posamezni kategoriji. Ostanek 
denarja so razdeli med šolske 
maske, ki so vse nagrajene. 

Med šolskimi maskami so bili 
prvi Grozdeki iz OŠ Stanka 
Vraza, sledili so jim Egipčani 
iz OŠ Središče ob Dravi, Cir-
kus Oremus iz OŠ Ormož pa 
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Ormož � Pustne norčije so mimo

Ormož preplavili božički
Torkova pustna povorka v Ormožu je ena zadnjih, preden se pustne norčije za leto dni poslovijo od 
nas. Bila je precej podobna tistim iz prejšnjih let, nekaj novosti pa je le bilo. Že organizatorja prire-
ditve sta bila tokrat Občina Ormož in Javna razvojna agencija, oziroma TIC, ki deluje v njenem sklo-
pu. Turistično društvo, ki je prireditev organiziralo v preteklosti, ima očitno toliko opravka samo s 
seboj, da je letos izpadlo iz organizacije.
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Mihovci � Želje ali potrebe?

Prehod, pločnik, kanalizacija ...
Čeprav je proračun občine Ormož že sprejet, se krajani Mihovcev nikakor ne morejo sprijazniti, da so jih, kot menijo, v proračunu grobo zaobšli. Že 
takoj po javni predstavitvi proračuna so na občino naslovili pismo, v katerem so predlagali, da se z amandmajem vključijo nekatere stvari.

Foto: Viki Ivanuša

Zmagovalni Božički iz Borovcev

Foto: Viki Ivanuša

Med šolskimi skupinami pa so tokrat prvo mesto odnesli Grozdeki iz OŠ Stanka Vraza, ki na karne-
valu sodelujejo vsako leto, vedno z zanimivo in množično masko.

je zasedel tretje mesto. Med 
etnološkimi maskami so zma-
gali Orači iz OŠ Ormož, drugi 
so bili Indijanci Konjeniškega 
društva Središče ob Dravi, tre-
tji pa Predelava jabolk. Med 
karnevalskimi maskami pa so 
izstopali Božički iz Borovcev 
in si prislužili prvo mesto, 
drugi so bili maske iz Prše-
tincev, ki so prikazali svoj na-
kupovalni center Pršetanka, 
tretje mesto pa sta si ob istem 
številu točk delili skupini Ža-
lostnih klovnov iz Osluševcev 
in Stavkajoči delavci iz Lešni-
ce. Nagrade in stroške orga-
nizacije pustnega karnevala 
v višini 1400 evrov je pokrila 
občina iz proračuna.

In kaj smo pogrešali? Poleg 
sonca, bilo je namreč precej 
hladno, smo pogrešali sta-
novalce Centra za starejše 
občane, ki so nam vsako leto 
predstavili kakšno krasno 
domiselno masko. Pogrešali 
smo več skupin iz vrtcev, šol, 
gimnazije. Pogrešali smo več 
ormoških mask, kajti sicer bo 
treba v prihodnje jasno reči, 
da se ta pustna povorka sicer 
res odvija v Ormožu, vendar 
Ormožani na njej skorajda 
ne nastopajo. Treba bo obu-
diti tradicijo, ki jo Ormož in 
okoliške vasi imajo, se organi-
zirati in dati življenju pozimi 
malo zabave.

Viki Ivanuša



Nekoliko razpuščene in 
netočne oraške svetnike je 
avtoritativni župan Najram 
Agrh najprej pošteno oštel, 
ko so končno posedli in se 
umirili, pa jim je predstavil 
pet točk dnevnega reda. Že 
pri prvi točki je večini vzelo 
dih, čeprav kakšnih poseb-
nih pripomb po dornavsko 
ni bilo slišati niti po prvem 
šoku. Z odločbo ministrstva 
za javno upravo jim je bilo 
namreč naročeno, da se mo-
rajo odpovedati sejninam in 
jih vrniti vsaj pet za nazaj. 
Orač Slodnjak je to celo sto-
ril brez nakazila, kar ročno, 
medtem ko so se ostali bolj 
ali manj kislih obrazov stri-
njali, da naj se jim znesek, 
okroglih 500 evrov, pač od-
tegne pri februarski plači. 
Sicer pa bodo socialno ogro-
ženim oraškim svetnikom 
omogočili povračilo na ne-
kaj obrokov.

Druga točka dnevnega 
reda je bila za vse prisotne 
precej bolj vesela. »Veste, da 
nobena oblast doslej ni nič 
naredila za našo trgovino in 
naše kupce. Zdaj vas sezna-
njam, da smo mi v našem 
kratkem obdobju vladanja 
poslali nekaj dopisov naoko-
li in ponudb za izgradnjo tr-
govine se je kar usipalo. Med 
številnimi smo izbrali tisto 
našega Najboljšega soseda 
za trgovski center v veliko-
sti dvakrat po 7500 kvadra-
tnih metrov, v dveh etažah, 
zagotovljeno je zemljišče, 
investitor pa bo center do-
končal do jeseni letos. Tako 
se naslednja občinska vladna 
garnitura ne bo spet matrala 

s tem projektom!«

Tretja točka dnevnega 

reda je bila nekoliko bolj 

problematična; na občinsko 

vodstvo je namreč ponov-

no prišla pritožba občana, 

da iz čistilne naprave ne-

znosno smrdi in da se tako 

enostavno ne da več živeti. 

Dornavski oraški svetniki 

so po svoji stari navadi takoj 

postregli z obilico praktič-

nih (dornavskih) rešitev; od 

tega, da naj si ta tečni občan 

pač kupi »gasmasko« ali pa 

naj spelje vse odpadne zade-

ve iz čistilne naprave po ka-

nalu k sosedu, na koncu pa 

je padla prava rešitev, ki so 

jo podprli vsi, z županom na 

čelu: čistilno napravo bodo 

pač lepo preselili na Polen-

šak s pojasnilom: »Pa saj ne-

kaj morajo imeti tudi Polen-

šani, ko vedno tožijo, da nič 

ne dobijo ...« Ob tem sklepu 

so sprejeli še rezervnega: če 

Polenšani čistilne naprave 

ne bodo hoteli imeti, bodo 

pač ves drek velikodušno 

speljali na Ptuj oz. do Ptuja.

Dvorana na kolcah, 
seks shopa 
pa ne bo

Nadvse veseli ugodne reši-

tve pereče težave so se nato 

lotili še četrte točke, ki se je 

nanašala na vprašanje kultur-

ne ali večnamenske dvora-

ne. Kot se je izkazalo, denar 

niti ni glavna težava, pač pa 

lokacija. Med prepiranjem, 

kje naj se gradi dvorana, ali v 

Mezgovcih (kjer bi sicer radi 

dve, ker so »granično« nase-

lje in zato ogroženi del obči-

ne), ali na Polenšaku, ali v La-

sigovcih, je županu pozvonil 

mobitel – iz Loterije Slove-

nije so ga namreč obvestili, 

da imajo v občini ponovno 

glavnega dobitkarja, zato se 

bo v občinsko blagajno ste-

klo še 160.000 svežih evrov. 

»No, tako se dela, 100 jurčk-

ov tu, pa 100 jurčkov tam in 

dvorana ni noben problem! 

Pozivam naše občane, naj 

čim več igrajo loto, naj se 

zapeljejo tudi v tujino,« je ob 

veseli novici glasno najavil 

župan. Toda njegovi svetni-

ki, rešeni finančnih težav, so 

se še vedno prepirali, kje naj 

bo nova dvorana, dokler se 

Major Kukovec ni spomnil 

idealnega kompromisa: »Pa 

dajmo mi eno dvorano na 

kolcah naret, orači jo bodo 

pa vlačli po potrebi sem in 

tja po občini in bo končno 
mir!«

Pri točki Razno je župan 
svetniški oraški zbor najprej 
glasno opomnil, da nimajo 
kaj spraševati in razpravljati, 
če res nimajo kaj zelo pame-
tnega povedati, in naj bodo 
raje tiho na svojih stolih: »Če 
same norije klanfate, potem 
ni čudno, kaj vse v cajtengih 
piše, vi se pa pol nekaj jezi-
te. Novinari so tu, lepo se 
obnašajte, mate vlke sejni-
ne!« No, pa je vseeno padlo 
nekaj krepko dornavskih; 
recimo predlog, da naj res že 
postavijo skupno občinsko 
dobrobit, kar je lahko samo 
dom upokojencev, najbo-
lje bi bilo na Polenšaku ob 
pokopališču, da so stroški 
logistike čim nižji ... Neko-
liko izven dornavske sejne 
politike je nato lahko prišel 
na račun gostujoči novinar 
TVD (TV Dornava), ki je žu-
pana povprašal po podrob-
nostih sprejetih sklepov ter 
tako za javnost še izvedel, da 
v okviru novega trgovskega 
centra najverjetneje ne bo 
sex shopa, med drugim tudi 
zaradi zadnje pasje ljubljan-
ske afere, na vasi pa je raznih 
živali še več kot v mestu, zato 
takšen lokal ni pametna na-
ložba. Zaključek seje pa je bil 
tradicionalen: zaplesale in 
zapele so ciganice, utrujeni 
in izmozgani oraški svetniki, 
ki so tokrat sprejeli resnično 
velike in pomembne sklepe, 
pa so se morali pokrepčati s 
tekočimi in pečenimi zade-
vami. Te redne in tradicio-
nalne točke sicer nikoli ni na 
uradnem dnevnem redu – 
ne za redne in ne za izredne 
seje v tej občini ...

Naj živi pust!
SM
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Dornava � S prve letošnje izredne seje oraškega sveta

Zagotovljen trgovski center, 
preselitev čistilne naprave
Dornavski občinski svet oračev (ali oraški svet) je svoje mandatno obdobje vodenja občine, ki se 
je končalo v torek opolnoči, kronal z nujno izredno sejo v torek dopoldne. Čeprav udeležba ni bila 
100 %, so bili zbrani vendarle dovolj sklepčni za potrditev nekaj pomembnih novosti v občini.

Od tod in tam
Videm � 15. fašenk

Letošnji 15. videmski fašenk z osrednjo povorko v po-
nedeljek popoldne je potekal v skupni organizaciji Ob-
čine Videm in sekcije kurentov iz FD Lancova vas. Med 
nastopajočimi je bilo prvič videti goste iz Madžarske in Bolga-
rije; ki so navdušili z nastopom survakarjev. Sicer pa to ni bilo 
edino presenečenje ponedeljkove povorke; v skupini mask pod 
imenom Kmetija Pobreških je namreč obiskovalce pozdravil 
tudi razvpiti Artur Štern. Sicer pa se je med približno 700 na-
stopajočimi maskami predstavilo več skupin malih in velikih 
oračev in pokačev iz različnih videmskih naselij, nastopilo je 
tudi okoli 40 osnovnošolcev, pa Zeleni Jurij iz Dolene, kurenti 
iz Lancove vasi, Pobrežja, Spuhlje, pa kurenti Demoni, tradi-
cionalne ruse, pa maškare iz Lepoglave na Hrvaškem. Največ 
smeha in aplavza je požela skupina Kmetija Pobreških (Dru-
štvo žensk Pobrežje), ki je z gostom Šternom prikazala tekmo-
vanje za naj kmeta Pobrežja, sledile pa so še skupine Dojenčki 
recesije iz Lancove vasi, Ljubljanske lekarne iz Kidričevega, 
Mehikanci iz Prepolj, Boks Dejana Zavca iz Leskovca, Čebe-
lica Maja iz Sovič-Dravcev, Veselih 50 iz Stojncev in Pohorska 
gondola iz Cirkulan. Prav vse nastopajoče skupine so bile 
nagrajene, prve štiri nagrade pa je komisija podelila tako: za 
najboljšo skupino je bila razglašena skupina Čebelica Maja in 
prijatelji, druga nagrada je šla v roke Kmetiji Pobreških, tretja 
nagrada Pohorski gondoli in četrta Mehikancem.

SM

Dornava � S 14. fašenske povorke

Tudi v Dornavi osrednje dogajanje pustovanja pred-
stavlja povorka etnografskih in karnevalskih mask. 
Dornavčani so sicer svoj fašenk začeli že drugega februarja s 
t. i. »prvo brazdo« svojih oračev, pustna povorka pod taktirko 
tamkajšnjega turistično-etnografskega društva Lükari pa se 
je skozi osrednji del občine sprehodila v ponedeljek popoldne. 
Med najštevilčnejšimi skupinami, ki so se predstavile več kot 
2000 obiskovalcem, so bili seveda dornavski cigani, številčno 
odlično zastopani so bili tudi orači, sicer pa je bilo med skupi-
nami videti zelo veliko mask iz sosednjih občin. Nastopilo jih 
je okoli 1400, prav vse pa je na koncu čakala pogostitev pred 
občinsko stavbo. Najlepšim in najizvirnejšim so bile podelje-
ne simbolične nagrade; po odločitvi organizatorjev je letos 
prvo nagrado prejela skupina Pajki iz Prvencev, drugo An-
gelsko kraljestvo iz Stojncev, tretjo pa Pavi iz Male vasi. Sicer 
pa so nagrade prejele še skupine Labodje jezero iz Bukovcev, 
Božički iz Borovcev in Na zdravje iz Stojncev.

SM

Polenšak � Sneženi orjak
Letošnjo zimo, ki je s sne-

gom precej bolj radodar-
na kot lanska, so odlično 
izkoristili polenški fantje 
in dekleta iz tamkajšnjega 
športnega društva. Odločili 
so se, da postavijo velikega 
snežaka in se težaškega, a za-
bavnega dela skupaj s somi-
šljeniki iz ostalih polenških 
društev lotili kar na pustno 
nedeljo zgodaj dopoldne. Sne-
žak, ki so ga v samem sredi-
šču naselja postavljali kar ves 
dan do poznega večera, ni 

samo velik, ampak daleč največji, če že ne slovenski rekorder. 
V višino namreč meri kar slabih sedem metrov, zanj pa so 
na kup znosili, pripeljali in oblikovali kar okoli 100 kubičnih 
metrov snega. Glede na nizke temperature lahko sneženi po-
lenški rekorder stoji še zelo dolgo; še dalj časa pa se bo brez 
dvoma talil, ko se bo vreme otoplilo. Sicer je pa ena izmed 
prednosti, ki so je zdaj poleg radovednih obiskovalcev deležni 
na Polenšaku, tudi ta, da sta igrišče in bližnja okolica povsem 
očiščena snega in pripravljena za športne ljubitelje.

SM
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Foto: SM

Foto: SM
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Župan Najram Agrh je kar med samo sejo izvedel, da bo občina 
iz Loterije Slovenije zaradi dornavskega »dobitkarja« spet prejela 
dobrih 160.000 evrov; dvorana tako brez dvoma bo ...

Foto: SM

Dornavski občinski oraški svet se je v torek zbral na prvi izredni seji in kljub tradicionalnemu čveka-
nju ter medsebojnim nasprotovanjem celo sprejel nekaj izjemno pomembnih sklepov. 



V januarju in februarju se 
bo tako zvrstila večina preda-
vanj s področja poljedelstva, 
zelenjadarstva, ekološkega 
kmetovanja, vinogradništva 
in vinarstva, ekonomike in 
razvoja podeželja, varnosti 
in zdravja pri delu, govedo-
reje, prašičereje ter tečaji in 
predavanja iz sklopa družina 
in dom ter dopolnilne dejav-
nosti. To zadnje vsebuje tudi 
številne kuharske tečaje, ki 
so letos potekali na nekaj 
sladkih tem – pite, štruklji, 
drobno pecivo, krapci, poga-
če in potice, med krepkimi 
jedmi pa so se gospodinje 
lahko pobližje srečale s pri-
pravo lazanje in jedi na žlico.

Hinka Hržič, kmetijska 
svetovalka za dopolnilne de-
javnosti in kmečko družino, 
je povedala, da so se letos 
ženke odločile tudi za šivilj-
ski tečaj, ki poteka v Sredi-
šču ob Dravi in ga vodi Lea 
Vičar. Tečaj je dobro obiskan 
in udeleženke so si že marsi-
kaj sešile. Izjemen odziv pa 
je bil na začetni 20-urni tečaj 
angleščine, ki ga vodi Jožica 
Alt, profesorica angleščine 
na OŠ Velika Nedelja. Tudi to 
zimo so se nadaljevale prilju-
bljene delavnice tkanja, pre-
denja, pletenja in kvačkanja, 
ki potekajo dvakrat tedensko 
pri Marti Gregorc v Cerovcu. 
Načrtovali so tudi nadaljeval-
ni tečaj računalništva, saj so 
v preteklih letih izvedli kar 

nekaj začetnih, vendar zani-

manja za nadaljevalni tečaj ni 

bilo. Kot je ocenila Hržičeva, 

je letos nekoliko nižji obisk 

na kuharskih tečajih, ki ima-

jo zares bogato tradicijo in 

so pripravljali že domala vse, 

presenetljivo velik odziv pa 

je pri učenju angleščine.

Lažje do dopolnilnih 
dejavnosti

Za uspešno delovanje kme-

tije in ustrezen dohodek je 

potrebno veliko znanja in po-

gosto tudi več dejavnosti, saj 

ena dejavnost le redkokdaj 

daje dovolj dohodka. Tako 

se kmetje na Ormoškem od-

ločajo za turistične kmetije, 

tudi s prenočitvenimi kapa-

citetami, kmetije, registrira-

ne za peko kruha in pogač, 
vinotoče. »Od martinovanja 
naprej, ko smo imeli v gradu 
Razstavo pridnih rok in smo 
prikazali, s čim vse se je mo-
goče ukvarjati na kmetiji, pa 
se je zanimanje ljudi za tovr-
stne dejavnosti zelo poveča-
lo. Precej si jih ureja papirje 
ali so že pridobili tudi certifi-
kate domače obrti za izdelke 
iz volne ter razne druge roč-
nodelske izdelke. Zanimajo 
pa se tudi za predelavo mesa 
in mleka. Prav sedaj potekajo 
v okviru KGZ-Zavod Ptuj te-
čaji predelave mleka in mesa 
na kmetiji, saj tovrstne tečaje 
organiziramo na Ptuju. Teča-
ji so podlaga za pridobitev 
certifikata in nacionalne po-
klicne kvalifikacije,« je pove-
dala Hržičeva.

Ker je vsaka nova pot po-

vezana s težavami, se mora za 
dopolnilno dejavnost odloči-
ti cela družina in morajo vsi 
poprijeti za delo. En sam dela 
ne zmore. Prva težava na poti 
do registracije dodatne de-
javnost so velikokrat prostori 
in razmišljanja, kako jih ure-
diti, da bodo ustrezali vsem 
zakonskim zahtevam. Če-
prav se je menda v zadnjem 
času veliko spremenilo pri 
nadzoru. Lažje kot nekoč je 
mogoče najti nadomestne re-
šitve za težave, saj inšpekcija 
pogosto upošteva, da gre za 
pripravo manjših količin ter 
da naenkrat delata le eden ali 

dva, ne pa deset, kot je to v 
večjih obratih. Naslednji iz-
ziv je pridobivanje kupcev. 
Hržičeva je prepričana, da 
na tem področju veliko po-
magajo Dobrote slovenskih 
kmetij, saj lahko proizvajalci 
z dobrimi izdelki opozorijo 
nase, dobijo nagrade in po-
tem sodelujejo tudi v predsta-
vitvah in prodaji, ki potekajo 
že tretje leto po vsej Sloveni-
ji. Ker gre za kvalitetnejše in 
količinsko manjše izdelke, je 
direktna prodaja prava reši-
tev. Narašča tudi zanimanje 
za ekološko pridelana živila, 
vendar ne toliko na SV delu 

Slovenije, kjer je kupna moč 
nizka. Ekološki izdelki zahte-
vajo več truda in so zato draž-
ji. Zato so kupci zanje pred-
vsem iz okolice Ljubljane in 
na Primorskem.

Članice Društva kmečkih 
žena Ormož, ki ima sicer 
okrog 250 članic, smo tokrat 
ujeli na OŠ Ormož, kjer so 
skupaj s šolarji in pod vod-
stvom Marije Rošar pripra-
vljale drobno pecivo. Prav 
zaradi mladih je Rošarjeva 
dodala tudi nekaj receptov za 
slastne mafine, ki so pri mla-
dih še posebej priljubljeni.

Viki Ivanuša

Od tod in tam

Ormož � Številna predavanja in tečaji za kmetovalce

Veliko zanimanje za angleščino
Zima je za kmeta čas, ko si lahko malo oddahne, nabere nove energije in tudi znanja za prihajajoče leto. Kmetijska svetovalna služba Ormož zato v 
tem času tradicionalno pripravlja različna predavanja, tečaje in delavnice. Nekatere so za kmete, ki so vključeni v določene programe, obvezni, drugi 
pa služijo dodatnemu izobraževanju glede na to, kaj koga zanima.
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Slovenske kmetijsko-gozdar-

ske zadruge so skupno v mi-

nulem letu ustvarile skoraj 700 

milijonov evrov prihodkov, 

združevale 16.539 članov in 

3.022 zaposlenih. V štajerski, 

ptujsko-ormoški in prekmur-

sko-prleški regiji deluje 21 za-

drug, ki letno ustvarijo preko 

161 milijonov evrov prometa, 

združujejo 3.676 članov in za-

poslujejo 440 delavcev. Promet 

zadruge ustvarjajo pretežno z 

odkupom mleka, prašičev, go-

vedi, poljščin, vrtnin, grozdja 

in perutnine.

Zbrani predstavniki zadrug 

so na okrogli mizi podali po-

budo, da državni svet in vlada 

skličeta posebno sejo, ki bo 

namenjena problematiki v 

kmetijstvu, saj je le-ta izjemno 

pereča. Samooskrba s hrano v 

Sloveniji namreč močno upa-

da, nizke so odkupne cene 

kmetijskih pridelkov, kmetje 

opuščajo kmetovanje. Pozva-

li so tudi k čim prejšnjemu 

sprejetju zakona o promociji 

slovenskih kmetijskih proizvo-

dov, saj ga slovensko kmetij-

stvo in živilsko-predelovalna 

industrija nujno potrebujeta, 

zadružniki pa so še poudarili, 

da je potrebno urediti cenov-

na razmerja v prehranski veri-

gi in se zavzeli za okrepljeno 

poslovno sodelovanje med 

zadrugami v regiji, zlasti na 

nabavnem področju. Izrazili 

so tudi veliko pripravljenost za 

ohranjanje deležev v živilsko-

predelovalnih podjetjih, saj se 

s tem zagotavlja dolgoročen 

odkup kmetijskih pridelkov 

in ohranja slovensko pridelavo 

hrane ter obdelano in poselje-

no podeželje.

Zavzeli so se še za sprejemlji-

vejše pogoje za zavarovanje 

kmetijskih pridelkov, zlasti gle-

de višine zahtevane odbitne 

franšize, in predlagali, da bi 

se poleg toče lahko zavarovala 

tudi moča in suša. Opozorili 

so na problematiko ohranjanja 

kmetijskih zemljišč in njihove 

namembnosti ter na težave 

pri vzdrževanju hidromeliora-

cijskih sistemov. Zanimalo jih 

je, kakšne posledice bo imelo 

za kmeta usklajevanje sistema 

GERKov, saj prihaja do velikih 

neskladij med dejanskimi po-

Lastomerci � Z zadružnega posveta

Zadružniki želijo posebno sejo vlade
Zadružna zveza Slovenije je prejšnji teden v Lastomercih pripravila že sedmo izobraževanja za svoje članice, zadruge s po-
dročja štajerske, ptujsko-ormoške in prekmursko-prleške regije. Osrednje teme posveta so bile: ukrepi kmetijske politike 
2010, poslovanje zadrug v regiji in možnosti za izkoriščanje zadružnih potencialov, ki jih je zaključila okrogla miza na temo 
aktualne problematike v regiji.

Foto: Viki Ivanuša

Skupaj s članicami Društva kmečkih žena Ormož so kuhali tudi 
ormoški osnovnošolci, ki so pri svojem delu očitno uživali.

Foto: SM

Zadružniki štajerske, ptujsko-ormoške in prekmursko-prleške regije so na tokratnem srečanju poda-
li pobudo, da naj se skliče posebna seja vlade na temo pereče problematike kmetijstva, saj samoo-
skrba v državi še naprej drastično pada.

Foto: Viki Ivanuša

Čeprav je tradicija kuharskih tečajev na Ormoškem bogata in so kuhali že domala vse vrste jedi, pa 
se na takšnem tečaju vedno izve tudi kaj novega, pa še dobra priložnost za druženje je.

vršinami in površinami, izrisa-
nimi v GERKih.

Sicer pa je bilo tokratno 
srečanje in izobraževanje na-
menjeno tudi predstavitvi 
ključnih nalog kmetijskega 
ministrstva v letošnjem letu, 
med katere sodi izvedba ne-
posrednih plačil in ostalih 
ukrepov, predstavljene pa so 
bile tudi nove uredbe. Mini-
strstvo za letos načrtuje še 
sprejem zakona o promociji 
kmetijskih proizvodov, ki naj 
bi uredil promocijo kmetijskih 
in živilskih proizvodov, pripra-
vlja akcijski načrt prilagajanja 
slovenskega kmetijstva in goz-
darstva podnebnim spremem-
bam v okviru nacionalne pod-
nebne strategije in program 
ukrepov na področju sanacije 
škod v kmetijstvu. V pripravi 
je tudi strategija ukrepov in 
razvoja kmetijske politike do 
leta 2020, katere glavni cilji so 
zagotoviti stabilno pridelavo 
varne in kakovostne hrane ter 
čim večjo stopnjo samooskrbe, 
ohranjanje poseljenosti in ob-
delanosti podeželja ter krajin, 
trajno ohranjanje rodovitnosti 
kmetijskih zemljišč, varstvo 
kmetijskih zemljišč pred one-
snaženjem in nesmotrno rabo, 
izboljšanje virov za trajnostno 
pridelavo hrane ter trajno po-
večevanje konkurenčne spo-
sobnosti kmetijstva.

SM (vir: ZZS)



Občina Videm je, glede 
na delež, nekaj manj kot po-
lovična solastnica, večinski 
delež pa ima v rokah občina 
Gorišnica. Oba župana, tako 
gorišniški Jože Kokot kot vi-
demski Friderik Bračič se na-
tančne vsote, koliko je apart-
ma dejansko stal, danes ne 
spomnita več, se pa strinjata, 
da je bila celotna vrednost 
nepremičnine takrat med 10 
in 11 milijoni tolarjev, ki sta 
jo občini odplačali glede na 
delež lastništva.

Prav tako sta, zanimivo, 
oba župana povedala, da te 
počitniške občinske kapaci-
tete niso bile ravno kaj po-
sebej dobro zasedene; nekaj 
zanimanja za počitnikovanje 
ob morju je bilo bojda le v pr-
vih dveh letih, zadnjih nekaj 
let pa naj bi, vsaj kar zadeva 
občinske delavce, bili apart-
maji nezanimivi, saj prijav 
na razpis za letovanje ni bilo. 

Kdo in koliko je potem po-
čitnikoval v Maredi, ni bilo 
povedano, dejstvo pa je, da 
večina »navadnih« občanov 
v obeh občinah za tovrstno 
imetje in možnost koriščenja 
letnega (ali zimskega) dopu-
sta ob morju sploh ni vedela. 
Po besedah Bračiča objekt 
naj ne bi bil v slabem stanju, 
saj naj bi imel rednega vzdr-
ževalca, medtem kot je Kokot 
prostodušno priznal, da nima 
pojma, kako apartma danes 
sploh izgleda, saj ga zadnja 
leta ni šel niti pogledat.

Vprašanje pa je, kako dolgo 
bosta občini še solastnici po-
čitniškega apartmaja. Občina 
Videm je namreč v letnem 
načrtu prodaj in pridobivanja 
občinskih nepremičnin svoj 
delež v Maredi predvidela za 
odprodajo, kupnina pa naj bi 
bila namenjena za poplačilo 
dolgov za obnovo OŠ Sela. 
Videmski proračun, katerega 

del je tudi letni načrt ravna-
nja z občinskimi nepremič-
ninami, sicer še ni sprejet, 
zato je o dokončni odločitvi 
o prodaji še prezgodaj govo-
riti, vendar je dejstvo, da je 

počitniška hiša predvidena 
za prodajo. Župan Gorišni-
ce Kokot o nameri Vidma za 
prodajo doslej, kot je pove-
dal, še sploh ni bil obveščen, 
kar je sicer lahko razumljivo, 

saj odprodaja še ni potrjena s 
sklepom videmskega občin-
skega sveta oz. s sprejetjem 
proračuna. 

»Res je, da Občine Gorišni-
ca še nismo obveščali o tem, 
saj je najprej potrebno imeti 
sklep občinskega sveta gle-
de tega. Doslej se o prodaji 
nismo mogli niti pogovarja-
ti, saj še niso bili speljani vsi 
pravni postopki za formalno 
lastništvo tega objekta. Ker je 
bilo pred kratkim časom to 
rešeno in smo zdaj kot občina 
uradni solastnik nepremični-
ne, smo lahko to tudi uvrstili 
v načrt ravnanja z občinskimi 
nepremičninami, vendar gre 
pač za teoretično listo vseh 
nepremičnin, ki se imajo na-
men bodisi kupiti bodisi pro-
dati. S takšnim programom 
še nič ni nujno zapečateno,« 
je glede morebitne prodaje 
apartmaja v Maredi najprej 
povedal Bračič, nato pa še 

dodal: »Če se bomo odločili 
za prodajo, potem je jasno, 
da bomo o tej nameri najprej 
obvestili solastnika, Občino 
Gorišnica, in se o nadaljnjih 
potezah dogovarjali z njimi; 
takrat se bo tudi izkazalo, ali 
bo Občina Gorišnica kupec 
našega deleža, ali bomo v do-
govoru našli drugega kupca, 
ali pa bomo morebiti proda-
jali oboji skupaj. Nič pa se ne 
bo zgodilo brez skupnega so-
glasja obeh občin glede pri-
hodnosti tega objekta, zato 
se mi zdi zdaj še preuranjeno 
govoriti o tem.«

Na naše vprašanje županu 
Kokotu, ali bodo odkupili 
videmski delež ali se bodo 
morebiti tudi odločili za pro-
dajo, je ta povedal, da bodo o 
tem odločali na občinskem 
svetu; seveda ne prej, dokler 
ne bodo prejeli pobude oz. 
ponudbe Občine Videm.

SM
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Videm, Gorišnica � Negotova usoda občinske nepremičnine

Bo apartma v Maredi res prodan?
V delitveni bilanci nekdanjih ptujskih občin se je pred leti znašla tudi skupna nepremičnina na morju. Gre za apartma v Maredi pri Novigradu. Večina 
občin se je tej počitniški kapaciteti odrekla, njihove deleže pa sta odkupili občini Gorišnica in Videm.

Po besedah predsednika 
društva Mirana Toriča pri-
haja do krčenja vinorodnih 
nasadov, ker je vino vse bolj 
podcenjeno, stroški obdelo-
vanja pa daleč previsoki. Zato 
upada članstvo, saj se je zavi-
dljiva številka 200 spustila na 
komaj še 50 tistih, ki upajo da 
se bodo tudi vinogradniški 
časi izboljšali. Žal med njimi 
ni mladih, še manj takšnih, 
ki bi si upali prevzemati dru-
žinsko tradicijo ohranjanja 
pridelovanja vrhunskih sort 
vina, po katerih slovi ljuto-
merski vinorodni okoliš.

Sicer pa so v društvu tudi 
v minulem letu aktivno de-
lovali na številnih področjih. 
V ospredju so bili strokovni 

seminarji in predavanja o 
vinogradniških in kletarskih 
opravilih. Pripravljeno je 
bilo vsakoletno ocenjevanje 
vina, kjer so enologi med 
102 vzorcema podelili pet 
velikih zlatih in 58 zlatih 
medalj. Po manjših organiza-
cijskih težavah so le izvolili 
ljutomersko vinsko kraljico 
Adrijano Bogdan, zato pa 
bo njen »mandat« trajal vse 
do meseca novembra priho-
dnjega leta.

Med pomembnimi odloči-
tvami tokratnega zbora velja 
izpostaviti možnost trdnejše 
navezave poslovnih stikov z 
novimi lastniki družb Ljuto-
merčan in Jeruzalem Ormož 
VVS, od katerih pričakujejo 

tudi finančno pomoč pri 
ureditvi lastnih društvenih 
prostorov v Ljutomeru. Člani 
so poudarili, da je odkupna 
cena grozdja bistveno pre-
nizka. V primerjavi z našimi 
cenami je odkup za kilogram 
grozdja v sosednji Avstriji 
višji za kar 90 centov. Razlog, 
da mladi opuščajo tovrstno 
dejavnost je tudi v ceni ka-
kovostnih vin, ki jih v Prle-
kiji ne primanjkuje. Povsem 
sprejemljiva cena buteljčne 
steklenice vina bi bila okoli 
7 evrov, so menili nekateri 
člani, za doseganje skupnih 
ciljev pa so se mnogi zavze-
mali za združitev z ormoškim 
vinogradniškim društvom.

Niko Šoštarič

Ljutomer � Zbor društva vinogradnikov 

Članstvo močno upada
Vinogradništvo je v vse težjem položaju, je bila osnovna ugotovitev članov Dru-
štva vinogradnikov in prijateljev vina Ljutomer na minulem letnem zboru.

Foto: SM

Videmski občinski svet skupaj s proračunom sprejema tudi načrt 
prodaje občinskega apartmaja v Maredi, ki si ga deli z občino Go-
rišnica. Izkupiček naj bi bil namenjen poplačilu obnove OŠ Sela. 
Ali bo imetje res prodano ali ne, pa še ni znano.

„Kot veste, smo se že pri-
javili na razpis Južna meja z 
dvema cestnima projektoma, 
intenzivno pa se pripravlja-
mo tudi na razpis RRP, za ka-
terega je prvi rok oddaje pro-
jektov konec februarja, nanj 
pa bomo prijavili projekt 
izgradnje vrtca. Pripravljen 
proračun, kot ga imate pred 
seboj, je največji v zgodovini 
občine, saj smo za razpisne 
projekte morali zagotoviti 
lastna sredstva in hkrati pred-
videti pridobljena. Zato smo 
zelo omejili denar za tekočo 
porabo, ki ostaja na ravni 
prejšnjega leta ali celo nižja!“

Po županovi razlagi tako 
znašajo osnovni oz. zajamčeni 
prihodki občine (po Zakonu 
o financiranju občin – ZFO) 
nekaj manj kot 1,1 milijona 
evrov, skupaj z drugimi pri-
hodki občine se povišajo za 
dobrih 100.000 evrov: „Če bi 
razpolagali samo s temi sred-
stvi, bi bilo investicij v občini 

bore malo, saj je dve tretjini 
teh sredstev potrebnih za te-
kočo porabo. Najpomembnej-
ši del prihodkov proračuna so 
tako finančna sredstva, prido-
bljena na razpisih, ki jih letos 
planiramo kar 1,674 milijona 
evrov! In sicer iz razpisov za 
Južno mejo, kjer imamo že iz 
drugega razpisa pogodbo za 
slabih 412.000 evrov, iz tre-
tjega razpisa, ki je ravnokar 
v teku, pa planiramo prido-
biti še 500.000 evrov. Nadalje 
nam po 23. členu ZFO pripa-
da še dobrih 122.000 evrov, 
vsa ta sredstva pa bodo na-
menjena modernizaciji treh 
odsekov cest. Skoraj 600.000 
evrov iz petega razpisa RRP 
pa bo ob našem deležu pred-
videnih za izgradnjo vrtca,“ je 
glavne postavke proračuna in 
njihovo namembnost razložil 
Butolen, vendar ob tem tudi 
realno opozoril: „Če na tokra-
tnem, tretjem razpisu za Juž-
no mejo ne bomo uspeli, je 

jasno, da bodo prihodki naše-
ga proračuna za pol milijona 
evrov nižji, torej bo vrednost 
našega proračuna namesto 
sedaj planiranih 2,8 milijona 
le 2,3 milijona evrov. Vendar 
tudi v tem primeru letos ope-
riramo z najvišjimi ciframi v 
zgodovini občine!“

Za ceste 1,4 milijo-
na evrov

Sledila je razlaga odhod-
kovnih postavk; med najve-
čjimi so seveda predvidene 
omenjene naložbe, ki zajema-
jo kar 75 odstotkov celotnega 
proračuna, kar v številkah 
predstavlja 2,160 milijona 
evrov.

„Najpomembnejše so na-
ložbe v cestno infrastrukturo, 
in sicer je predvidena obno-
va in modernizacijo lokalnih 
cest Žetale–Stopnica in Žeta-
le–Trebež–Stopnica v višini 
490.000 evrov, obnova in mo-

Foto: SM

Največji kos proračunske pogače naj bi bil letos namenjen obnovi in modernizaciji žetalskih cest.

Žetale � Z 20. redne seje

Letos z najvišjim proračunom
Tudi v Žetalah so se svetniki mesec in pol po novem letu srečali z osnutkom proračuna, ki jim ga je precej podrobno predstavil župan Anton Butolen 
ter ob tem tudi takoj pojasnil, da se ga niso lotili prej, dokler ni bilo jasno, kaj in kako bo z razpisi in občinskimi projekti zanje.

dernizacija odsekov lokalnih 
cest Prekože–Potni vrh–Pe-
klača in Globočec–Potni vrh 
v dolžini pet kilometrov, ki 
bo zahtevala 618.000 evrov, 
če bomo uspeli na razpisu. 
Če na razpisu ne bomo uspe-
šni, pa bomo modernizirali 
pač samo en kilometer tega 
cestnega odseka v vrednosti 
našega deleža, ki je 118.000 
evrov. Nadaljnjih 185.000 
evrov bomo namenili za ob-
novo in modernizacijo štirih 

odsekov cest v Čermožišah v 
skupni dolžini nekaj manj kot 
dva kilometra. To pomeni, da 
bomo skupaj za obnovo in 
modernizacijo vseh cest na-
menili približno 1,4 milijona 
evrov! Druga največja inve-
sticija pa je v vrtec v Žetalah, 
za katerega je planiranih 
695.000 evrov. Razen teh je 
planiranih še nekaj manjših 
naložb, kot so fasada na ga-
silskem domu, postavitev ta-
bel za označevanje naselij in 

zaselkov in dokumentacija 
za večstanovanjsko stavbo v 
Žetalah.“

Po predstavitvi osnutka 
proračuna je sledila obrav-
nava dokumenta med člani 
vaških odborov, sledila bo še 
obravnava po občinskih od-
borih, v začetku naslednjega 
tedna pa se bodo svetniki po-
novno zbrali na seji in morda 
proračun – po hitrem po-
stopku – tudi že sprejeli.

SM



S programi različnih šol so 
se bodoči dijaki in študentje 
lahko seznanili v petek in 
soboto, večina šol pa se je že 
pred uradnimi informativ-
nimi dnevi predstavljala na 
različne načine, od tržnic do 
sejmov poklicev.

Po podatkih Ministrstva za 
šolstvo osnovno šolo v leto-
šnjem šolskem letu zaključu-
je 18.420 učencev in učenk, 

ki bodo lahko kandidirali na 
skupno 25.423 vpisnih mest 
na srednjih šolah.

Od tega je v programih 
nižjega poklicnega izobraže-
vanja razpisanih 672 mest, v 
programih srednjega poklic-
nega izobraževanja 6.862 
mest, v programih srednjega 
strokovnega oziroma tehni-
škega izobraževanja 9.320 
mest. Skupaj pa je v progra-

mih splošnih in strokovnih 
gimnazij razpisanih 8.569 
mest, od tega kar 6.657 mest 
za splošno gimnazijo.

Nekaj več kot mesec pa 
imajo bodoči dijaki časa, da 
se odločijo, katera šola jih je 
najbolj prepričala. Srednje 
šole bodo namreč prijave za 
vpis sprejemale do 23. mar-
ca.

Dženana Bećirović
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Slovenija � Informativni dnevi

Mesta preplavili dijaki in študentje
Vse slovenske srednje in višje šole, fakultete ter dijaški domovi so za bodoče študente in dijake pripravili informativna dneva. Potekala sta v petek 
ob 9. in 15. uri ter v soboto ob 9. uri. Oba dneva so tako mesta preplavili dijaki in študentje, ki so zbirali informacije o programih, ki jih zanimajo. Šole 
pa so tudi letos na ta način privabile več tisoč vedoželjnih bodočih srednješolcev in študentov ter njihovih staršev. 

Foto: DB

Informativna dneva sta potekala v petek, 12., in soboto, 13. februarja.

Skupina, ki so jo sestavljali 
ravnatelji, učitelji in tri učen-
ke iz partnerskih šol iz Bel-
gije, Danske, Grčije in Velike 
Britanije, je na Ptuj prispela 
v sredo. Gre za šole, ki prav 
tako delajo z otroki s poseb-
nimi potrebami.

Odločitev o sodelovanju 
petih držav je padla pred dve-
ma letoma v Belgiji, prvotno 
so nameravali sodelovati tudi 
s Poljaki, a so ti kasneje izpa-
dli iz partnerstva.

Obiskali so že Grčijo in 
sedaj še Slovenijo, kot drugo 
gostiteljico, maja pa odpotu-
jejo na Dansko. Že na prvem 
srečanju, leta 2008, so ugoto-
vili, da večjih razlik v pedago-
ških pristopih med državami 
ni zaznati, a vendar so tovr-
stne izmenjave odlična prilo-
žnost za izmenjavo izkušenj, 
izpopolnjevanje tujih jezikov 
ter seznanitev z inovativni-
mi učnimi pristopi. Skupen 
projekt nosi naslov Join the 

planet with friendship, kar v 
prevodu pomeni Združimo 
planet s prijateljstvom.

Z gosti so učenci – teh je 
letos 72 – in zaposleni na OŠ 
dr. Ljudevita Pivka preživeli 
pet norih pustnih dni in jim 
poskušali približati ptujsko 
kulturo, slovenske navade in 
pustne običaje. To so pravza-
prav počeli ves čas druženja, 

utrip življenja v našem mestu 
in na njihovi šoli pa so osnov-
nošolci predstavili v četrtek v 
Mestnem gledališču Ptuj. Pri-
pravili so namreč prireditev, 
s katero so se na svojstven 
način, skozi glasbo in ples, 
predstavili gostom.

Po pozdravnih nagovorih 
ravnateljice Dragice Emeršič 
in vodje šolskega Comenius 
projekta Tanje Nikolovski so 
na oder ptujskega gledališča 
stopili tudi učenci. Zbor Hel-
lo, ki deluje pod vodstvom 
Aleksandra Šijanca, je zapel 
nekaj simpatičnih pesmi, na-
stopili pa so tudi tolkalni no-
net, učiteljski zbor, folkloristi 
in ostali plesalci.

Po končanem kulturnem 
programu so učenci vsem šti-
rim šolam predali tudi kuren-
te, ki jih bodo spominjali na 
njihovo bivanje v našem me-
stu, ki ni slučajno sovpadalo s 

50. kurentovanjem.
Dženana Bećirović

Ptuj � Obisk štirih partnerskih šol

Belgijci, Danci, Grki 
in Angleži obiskali 
naše mesto
V okviru mednarodnega Comeniusovega šolskega projekta Združimo pla-
net s prijateljstvom (Join the planet with friendships) je osnovna šola dr. 
Ljudevita Pivka prejšnji teden gostila 17 gostov iz štirih mednarodnih par-
tnerskih šol.

Foto: DB

Šolski zbor je zapel pod vodstvom učitelja Aleksandra Šijanca.

Gre za grafike iz fonda ptuj-
sko-ormoškega pokrajinskega 
muzeja, velik del razstavljene-
ga materiala pa je last zaseb-
nega zbiralca in pomembne-
ga donatorja Marka Sluga.

Kasimir se je pri svojem 
delu zgledoval po grafikah 
švedskega ustvarjalca Ander-
sa Zorna, oba pa sta ustvar-
jala v akvarelu in jedkanici. 
Razlika med zgodnejšim in 
kasnejšimi Kasimirjevimi 
deli je očitna. Na zgodnejših 
jedkanicah je linija precej 
enakomerna, na kasnejših 
delih pa veliko bolj razgiba-
na in raznolika. V svoji dolgi 
ustvarjalni dobi je umetnik 
ovekovečil slikovite motive 
različnih velemest kot tudi 
lepote mestnih jeder Ptuja, 
Maribora in Ljubljane ter ha-
loške pokrajine. Pripravil pa 
je tudi serijo litografij z vojni-
mi prizori v Belgiji.

Luigi Kasimir se je rodil 18. 

aprila 1881 na Ptuju  kot pr-
vorojenec Alojza Kasimira in 
Terezije Stary. Oče Alojz je bil 
slikar in knjigovez, Dunajčan, 
ki se je leto pred Luigijevim 
rojstvom priženil na Ptuj. Lui-
gi je tu preživel le svojo rosno 
mladost, saj se je družina že 
leta 1887 preselila v Gradec, 
vendar se je med počitnicami 
z veseljem vračal na Ptuj in v 
bližnje Haloze, kjer je družina 
imela vinograde. Luigi Kasi-
mir je po zaključku šolanja 
na gimnaziji v Gradcu, v letih 
1900–1905 na Dunaju študi-
ral slikarstvo pri Siegmundu 
L'Allemandu. Mladi slikar je 
leta 1905, takoj po končanem 
študiju, v znanem dunajskem 
razstavišču Künstlerhaus jav-
nosti prvič predstavil svoje 
akvarele, s katerimi je požel 
veliko priznanj. Preusmeritev 
v grafiko je prišla nekoliko 
kasneje. Bratje Matthey, ki so 
v Gradcu vodili veliko delav-

nico za umetniško litografijo, 
so mu po koncu študija ponu-
dili službo. Z delovnim me-
stom vodje ateljeja pa je bilo 
povezano Luigijevo dodatno 
izobraževanje v grafičnem za-
vodu na Dunaju. Luigi naj bi 
se izpopolnil predvsem v lito-
grafiji, a so ga bolj pritegnili 
tehnični postopki jedkanja. 
Po uspešni predstavitvi svojih 
jedkanic na Dunaju in objavi 
jedkanice z motivom Dürn-
steina v posebni izdaji dunaj-
skega Društva za razmnoževa-
nje umetniških del, se je Luigi 
Kasimir uveljavil kot grafik in 
postal iskan avtor za tovrstno 
založniško dejavnost. Oblju-
bljena služba v graški litograf-
ski delavnici ga ni več zanima-
la, saj je hitro našel založnike 
za svoje grafične liste v Ham-
burgu, Münchnu, na Dunaju 
in celo v Milwaukeeju v Zdru-
ženih državah Amerike.

Dženana Bećirović

Ptuj � Odprtje razstave grafičnih del

Pomembna razstava 
grafičnih del
Letošnji kulturni praznik so v Pokrajinskem muzeju Ptuj-Ormož obeležili z 
odprtjem razstave grafičnih del Luigija Kasimirja. Več kot 80 razstavljenih 
grafik je na ogled v prostorih Miheličeve galerije, kjer bodo vse do 31. 
marca.

Foto: DB

Razstava bo na ogled do 31. marca.

Foto: DB

Tanja Nikolovski, OŠ dr. Ljude-
vita Pivka, vodja šolskega pro-
jekta Comenius



Na odru bo zaživela kome-
dija enega najpomembnejših 
srbskih ustvarjalcev Jovana 
Sterije Popovića Jara meščan-
ka, ki sodi v leto 1830.

Premierno bodo komedi-
jo Jara meščanka odigrali v 

soboto, 20. februarja, ob 19. 
uri v dvorani AP – TVI Maj-
šperk. Zaigrali bodo: Zlatka 
Lampret, Suzana Kodrič, Vera 
Korže, Branka Zemljak, Janez 
Vidovič, Anton Šoba, Janko 
Cep in Davor Hrženjak; reži-

ja: Stanka Varžič. Člani dram-
ske sekcije UD Ustvarjalec vas 
vabijo, da se skupaj z njimi 
nasmejite zgodam in nezgo-
dam bogate vdove, ki bi rada 
postala “nobel” ….

ZL

Kar nekaj mladih umetni-
kov tako s področja likovne, 
literarne kot glasbene ume-
tnosti javnost pozna prema-
lo, največkrat zaradi tega, ker 
enostavno za seboj nimajo lju-
di, ki bi vedeli tržiti oziroma 
uveljaviti njihovo ustvarjal-
nost. Večina se jih s svojimi ta-
lenti nikoli ne predstavi, a naj-
boljši si vsekakor zaslužijo vsaj 
delček naše pozornosti. Risbe 
Jerneja Gojkoviča nedvomno 
izstopajo in sodijo med zelo 
kakovostne. Mladi risar se lo-
teva različnih motivov, svoje-
ga talenta pa skromno ne vidi 
kot posebno danost, saj kot 
pravi, ustvarja, ker mu tako 
veleva duša, in ne zato, ker bi 
želel doseči prepoznavnost.

Kdaj si pravzaprav začel 
risati in kdaj si ugotovil, 
da imaš izjemen talent?

»Da imam talent, so ugoto-
vili, ko sem še bil otrok. V sed-
mem ali osmem razredu pa 
sem začel intenzivneje risati. 
Sčasoma je tudi moje znanje 
napredovalo in nastajale so 
vedno boljše risbe.«

Si svoj talent po kom po-
dedoval?

»Ata je risal, ampak zase. 
Tudi sicer je bilo v druži-
ni Gojkovič veliko talentov. 
Viktor Gojkovič je bil očetov 

stric, tako da je nekaj očitno 
v genih.«

Kateri motivi te najbolj 
pritegnejo in zakaj?

»Rad rišem ženske, veliko 
poudarka dajem obrazom. To 
me je že od zmeraj zanimalo. 
Ženski obraz mi je fascinan-
ten, zato se veliko lotevam ri-
sanja le-tega.«

Veliko uporabljaš črno-
belo tehniko. Zakaj?

»Niti ne poskusim risati 
barvno, ker mi je enostavno 
všeč črno-bela tehnika. Posku-
sil sem le enkrat in enostavno 
se mi zdi, da je črno-bela risba 
bolj pristna in izrazna. Všeč 
pa mi je računalniško barva-
nje. Poskusil sem narisano ris-
bo pobarvati v računalniškem 
programu in sem jo potem 
primerjal z originalom. A vse-
eno original izpade bolje.«

Si kdaj razmišljal o tem, 
da bi svoja dela predstavil 
širši javnosti, morda tudi 
na kakšni razstavi?

»Sem razmišljal že veliko-
krat, ampak je problem v tem, 
da mladi umetniki največkrat 
ne poznamo pravih ljudi in ne 
pridemo do tega, da bi imeli 
svojo razstavo. Bi pa z vese-
ljem pokazal svoja dela.«

S tvojimi deli so se naj-
bolj seznanili tudi v osnov-

ni in srednji šoli. So ti ka-
korkoli pomagali pri pro-
mociji?

»Obiskujem še srednjo šolo, 
sem v zadnjem letniku Strojne 
šole. Problem je v tem, da na 
naši šoli razen v prvem letni-
ku ni umetnosti in enostavno 
nimaš možnosti pokazati svo-
jega talenta.«

Kakšne so tvoje ambicije, 
povezane s slikarstvom?

»To je tisto, kar me veseli, 
zato si želim, da bi se s tem 
lahko tudi preživljal in bi živel 
samo od tega.«

Kolikor vem, rišeš tudi 
risbe po naročilu. Po čem 
se te razlikujejo od tistih, 
ki pridejo iz tvoje glave in 

so zgolj plod tvoje domi-
šljije?

»Rad rišem risbe po naroči-
lu, ker imam možnost narediti 
nekaj novega. Trudim se, da 
je potem moja risba čim bolj 
podobna originalni fotogra-
fiji. Ni neke bistvene razlike 
med risbami, ki nastanejo na 
podlagi fotografije, in tistimi, 
ki nastanejo kot plod moje do-
mišljije. Zmeraj rišem nekaj, 
kar dejansko obstaja, nikoli 
neke abstraktne stvari. Moje 
najljubše delo je lik ženske, 
ki stoji pred križem. Nastala 
je pred dvema mesecema in 
sem izjemno zadovoljen z njo. 
Že sam motiv mi je zelo pri 
srcu.«

So tvoja dela tudi kje na 
ogled in ali si lahko ka-
kšno risbo naši bralci pri 
tebi tudi naročijo? 

»Nekaj mojih del je na ogled 
na mojem profilu na faceboo-
ku. Tam si lahko vsi risbe ogle-
dajo in mi tudi pišejo oziroma 
vzpostavijo stik z mano.«

Ukvarjaš pa se tudi z 
žongliranjem. Ročne spre-
tnosti so očitno tvoja moč-
na točka.

»Žonglirati sem začel leta 
2006 in takrat sem ugotovil, 
da me to veseli. Vse, kar je po-
vezano z ročnimi spretnost-
mi, mi je všeč in očitno sem 
našel dve stvari, ki me izpo-
polnjujeta. Ne nastopam več 
z žonglersko skupino, tu pa 
tam pa z veseljem pokažem 
kakšen trik.«

Dženana Bećirović

Foto: arhiv UD Ustvarjalec

Majšperški gledališčniki se 
letos predstavljajo z Jaro me-
ščanko.

VABILO NA PRAVLJICO Z 
NASLOVOM NI ZIME ZA ESKIME

Prihodnji četrtek, 25. februarja 2010, bo ob 17. uri 
v pravljični sobici Mladinskega oddelka Knjižnice 
Ivana Potrča Ptuj gostja Andreja Rustja, diplomirana 
teologinja, novinarka, turistična vodička in popotnica. 
V pravljični urici, z naslovim Ni zime za Eskime, se bo 
skupaj s poslušalci preselila na sever našega planeta. To 
bo srečanje z ledom in snegom, pa z medvedi in drugimi 
živalmi mrzlih pokrajin. Skozi pripoved boste spoznali 
malega Inuka in njegove starše ter njihove navade in obi-
čaje. Izvedeli boste, kako postavljajo, gradijo igluje, kako 
je surovo meso bistveni del prehrane, kako se mali Inuk 
pridruži očetu pri lovu in kako njegova mama pripravlja 
kože za oblačila. Spoznavali boste pasjo vprego, ki je po-
gosto prevozno sredstvo po Arktiki. Gostja Andreja Rustja 
bo otroke seznanila z inuitskimi igricami in tipično pra-
znično glasbo. V vabilu avtorica pravljične urice pravi, 
da smo Inuitom včasih rekli Eskimi. Zakaj pa danes tega 
izraza ne uporabljamo več, bo pojasnila na srečanju v 
pravljični sobici na Ptuju. Prisrčno vabljeni!

Do tedaj pa lahko nekaj odgovorov na zgoraj omenje-
ne posebnosti prebivalcev, ki živijo v prav posebnem na-
ravnem okolju, najdete v knjigah, ki si jih lahko sposodite 
v mladinskem oddelku naše in vaše knjižnice na koncu 
Prešernove ulice.

Najmlajšim bosta pričarali podobo otrok s severa slika-
nici Deček s severa pisatelja Mische Damjana s čudovi-
timi ilustracijami svetovno znanega Jozefa Wilkona (Pre-
vedla Jana Osojnik. Kres, 1995). Skozi značilno življenje 
severa popelje avtor z dečkom Atukom in njegovim ko-
smatincem Tarukom. Slikanica je namenjena otrokom 
do desetega leta starosti, estetska likovna občutja pa tudi 
starejšim bralcem. Ista založba je leta 2008 izdala avtor-
sko slikanico Stephena Makeya z enostavnim naslovom 
Miki (Prevod Jana Osojnik). To je slikanica za najmlajše 
bralce in tiste učence, ki začenjajo samostojno branje. Be-
sedilo je kratko, črke so velike tiskane in bralno prijazno 
razporejene pod ilustracije in nad njih, ali pa so premi-
šljeno razporejene v ilustracijo. Miki je deklica, ki pozna 
le svoj, mrzel in bel svet. Vse dolge temne noči in kratke 
svetle dni Miki s prijateljem pingvinčkom raziskuje to 
očarljivo pokrajino.

Obe slikanici sta likovno dovršeni, besedilo pa mesto-
ma pravljično in poetično ter ju zelo priporočam ciciba-
nom in njihovim vzgojiteljem.

Starejšim otrokom in odraslim pa priporočam zbirko 
eskimskih ljudskih pravljic z naslovom Pravljice iz iglu-
ja (1994) iz zbirke Zlata ptica, takratni urednik je bil Niko 
Grafenauer, založbe Mladinska knjiga. Eskimske ljudske 
pripovedke je izbral in zapisal Jan Suchl, češki pisatelj, ki 
je kar štirikrat prekrižal azijski del Arktike in o tem napi-
sal dve knjigi potopisov. Med popotovanjem je zapisoval 
tudi pravljice, ki so jih pripovedovali tamkajšnji domači-
ni. Kot pojasnjuje prevajalka Zdenka Škerlj – Jerman v 
spremni besedi, je življenje v teh severnih pokrajinah izje-
mno trdo, v nenehnem boju z naravo, ki zahteva le pogu-
mne, neustrašne ljudi. Ti so si zato oblikovali posebne ži-
vljenjske nazore in jih odlikuje ravnodušnost, celo hladen 
prezir smrti, ki je v teh krajih venomer blizu, zelo blizu 
življenja. Nekoč, v času hudega pomanjkanja hrane, so se 
starejši ljudje, moški in ženske, odpravili na pot, od koder 
se ni še nihče vrnil, da bi tisti malo zalog hrane ostalo za 
mlade. Nekoč so izpostavili in napotili v svet tudi otroke, 
predvsem deklice. Vse te povedke o preživetju, verovanju 
o nastanku sveta, navadah in običajih, življenjskem ci-
klusu so zbrane na 215 straneh knjige s 57 pravljicami, ki 
jim pa ne bodo kos bralci, mlajši od dvanajst let.

Vabljeni torej prihodnji četrtek v pravljično sobi-
co na srečanje z Andrejo Rustja!

Liljana Klemenčič
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Tednikova knjigarnicaPtuj � Pogovor z Jernejem Gojkovičem

Risbe, ki navdušujejo ...
Ptujčan Jernej Gojkovič, izjemno nadarjen mlad risar, ki s svojimi deli prekaša marsikaterega uveljavljenega 
umetnika, javno svojih risb še nikoli ni predstavil. Kljub temu da ga širša javnost ne pozna, so njegove risbe 
vse pohvale vredne. Čeprav šteje šele 19 let, njegov talent veliko obeta.

Foto: DB

Jernej Gojkovič ima svinčnik v roki neprestano.

Majšperk � UD Ustvarjalec vabi na premiero

Nova gledališka 
sezona – nov izziv
Po nekaj sezonah, ko so jih zanimali predvsem moderni slovenski dramatiki, so 
se člani dramske sekcije Umetniškega društva Ustvarjalec Majšperk odločili, da 
se letos spet prepustijo gledališki nostalgiji. 

Foto: DB

Nekaj Jernejevih del, ki kažejo fantovo nadarjenost



Marsikateri dijak si čas 
med poukom »krajša« z risa-
njem po zvezkih. Nekateri 
so bolj, drugi manj ustvarjal-
ni. Motivi, ki se jih lotevajo, 
so različni, nemalokrat pa 
rišejo obraze sošolcev in 
učiteljev. Tako je pred sed-
mimi leti prišlo do ideje, da 
bi srednješolci umetnine z 
zadnjih strani svojih zvez-

kov prenesli v karikature in 
jih predstavili širši javnosti. 
Leta 2004 je tako Srednja 
elektro in računalniška šola 
priredila prvo tekmovanje 
v risanju karikatur, ki odtlej 
pri dijakih zmeraj zbudi veli-
ko zanimanja.

Letos je potekalo sedmič 
zapovrstjo, vsak tekmovalec 
pa je narisal po štiri karikatu-

re. Gost tekmovanja je bil di-
jakom dobro poznan karika-
turist Andrej Potrč, ki je tudi 
sam na tekmovanju narisal 
profesorico Andrejo Čelan.

V goste pa so povabili tudi 
Ptujčana Voja Veličkoviča, 
ki se ukvarja z izdelovanjem 
intarzij. Ta bo na podlagi 
zmagovalne karikature izde-
lal intarzijo, ki jo bo podaril 
ptujski elektro šoli.

Sicer pa so tekmovalci 
letos risali karikature dveh 
dijakov in dveh profesorjev, 
Andreje Čelan, profesorice 

slovenščine in sociologije, 
ter Zoltana Sepa, profesorja 
računalništva.

Nastalo je izjemno veliko 
zanimivih karikatur, komisija, 
ki so jo sestavljali Vojo Veličk-
ovič, Andrej Potrč in pomoč-
nik ravnatelja Elektro šole 
Ptuj Bojan Terbuc, pa je imela 
ponovno zelo težko delo.

Rezultate je razglasila vod-
ja tekmovanja profesorica 
umetnosti Nina Jeza, ki je 
prvo nagrado podelila dija-
ku 4. letnika Borutu Plohlu. 

Dženana Bećirović

Foto: elektro sola

Karikaturist Andrej Potrč je narisal karikaturo Andreje Čelan.

Od tod in tam

Ptuj � Tekmovanje v risanju karikatur

Dijaki risali karikature profesorjev
Sedmo tradicionalno tekmovanje v risanju karikatur, ki ga organizira Elektro in računalniška šola Ptuj, je tudi letos sovpadlo s kulturnim 
praznikom in je bilo posvečeno pesniku Francetu Prešernu, sočasno pa tudi dnevu zaljubljencev in 50-letnici kurentovanja. 

Značilnosti karikature
Ime karikatura izhaja iz italijanske besede »caicatura«, 

ta pa izhaja iz besede »caricare«, kar pomeni naložiti ali 
pretiravati. V slovarju tujk najdemo pod besedo karikatura 
sledeč opis: risba, kjer so značilnosti kake osebe, predmeta 
ali dogodka pretirano upodobljene tako, da zbujajo smeh. 
Vendar pa ni pogoj, da je risba smešna. Vemo namreč, da 
portretirancu oziroma tistemu, ki ga karikiramo, dostikrat 
ni do smeha ob pogledu na svojo karikaturo. Najpogosteje 
se srečamo s tremi vrstami karikature:

-ČASOPISNA OZ. POLITIČNA: gre za karikaturo, ki se po-
javlja v dnevnem časopisju. Ta karikatura je odziv na aktu-
alne dogodke, največkrat povezane s politiko in kulturo;

-PORTRETNA KARIKATURA: po navadi ne opisuje dogod-
ka, ampak je v prvem planu portretiranec, oseba, ki smo se 
jo odločili upodobiti. Po navadi je upodobljena med opra-
vljanjem svojega najpogostejšega ali najljubšega opravila, 
poklica, ali pa v okolju, ki je zanjo najbolj značilno;

-IN PRI KARIKATURI DOLOČENEGA DOGODKA gre za 
predstavitev šale oziroma smešnega dogodka.
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Fahreta Jahič, ki že od za-
četka svoje kariere nastopa 
pod estradnim imenom Lepa 
Brena, velja za eno najbolj-
ših in najuspešnejših pevk s 
področja bivše Jugoslavije. 
Njeni prvi nastopi so tesno 
vezani z zasedbo Slatki greh, 

ki je skupaj z Lepo Breno v 
80. letih čez noč postala ena 
najbolj priljubljenih skupin 
na Balkanu. Bili so prvi, ki so 
kombinirali tradicionalno-
narodno in moderno pop 
glasbo.

V svoji karieri je Lepa 

Brena nanizala več deset 
uspešnic, med največjimi so 
skladbe Hajde, da se volimo, 
Udri Mujo, Mile voli disko, 
Sanjam, Čik pogodi, Šeik, Ča-
čak, izjemen uspeh pa je do-
živel tudi njen zadnji album 
Uđi slobodno, ki ga je izdala 
leta 2008. Z njim se je Lepa 
Brena na sceno vrnila po 
dolgih letih glasbenega pre-
mora, saj od vojne naprej ni 
ustvarjala niti ni nastopala, 
temveč se je posvetila svoji 
družini in delu v Grand pro-
dukciji, katere solastnica je. 
V zadnjem letu pa je ponov-
no stopila na oder in naniza-
la izjemno veliko koncertov, 
od Bosne, Srbije, Slovenije, 
Avstrije in Nemčije, pa vse 
do Avstralije in Amerike, kjer 
je nekoč tudi živela.

Tudi z nastopom na 50. 
Kurentovanju v karnevalski 
dvorani na Ptuju je zvezdnica 
dokazala, da kljub svojim 49 
letom še vedno z razlogom 
velja za eno najboljših bal-
kanskih estradnih umetnic 
ter da ji pozitivne energije 
ne primanjkuje.

Slišati je, da kljub izje-
mno uspešnemu zadnje-
mu albumu, ki ste ga pred-
stavili lani, že pripravlja-

te nekaj novega.
»Res je, da nekaj pripra-

vljam, kdaj in ali bo sploh 
album izšel, pa se še nisem 
odločila. Želim si namreč, 
da bo izjemen in da tudi te 
pesmi, ki jih bom posnela, 
ostanejo za vedno. Edino, 
kar ostane za pevcem, so na-
mreč njegove pesmi.«

Katera pesem z vašega 
zadnjega albuma Uđi slo-
bodno pa je vam osebno 
najbolj pri srcu?

»To je pesem Dva asa, ki jo 
je komponiral izraelski avtor 
in govori o temu, kako težko 
je včasih v zvezi, zakonu in 
nasploh v življenju obstati. 
Je zelo resna in težka pesem 
tudi za izvajanje, zato mi je še 
posebej pri srcu.«

Zraven tega, da ste izje-
mna pevka, ste tudi zelo 
uspešna poslovna ženska, 
obenem pa zmeraj pou-
darjate tudi pomen druži-
ne in otrok v vašem življe-
nju. Kako najdete čas za 
vse obveznosti?

»Ni skrivnosti. Pomembni 
sta mi dve stvari v življenju, 
na prvem mestu je moja 
družina. Nimam veliko časa 
za potepanje in res se ukvar-
jam zgolj s svojo družino in 

publiko, ki je zame zelo po-
membna, saj mi je pomagala, 
da obstanem vsa ta leta in 
prebrodim vse psihološke 
krize, ki sem jih imela med 
vojno in ob vsem, kar me je 
doletelo v življenju. Družina 
in publika sta mi res na pr-
vem mestu in za oboje imam 
svojstveno energijo.«

Na Ptuju letos prvič na-
stopata kar dve pevki iz 
Grand produkcije: vi in 
Seka Aleksič. Vas to dej-
stvo veseli?

»Mislim, da je zelo velika 
stvar to, da so se meje odprle 
tudi za Srbijo. Enostavno so 
ljudje dobili priložnost za 
potovanja. Mi smo zmeraj 
povezani drug z drugim. Ka-
morkoli v Evropo potujemo, 
zmeraj prečkamo Slovenijo, 
ne nazadnje smo tudi živeli 
v skupni državi. Vsem nam 
je že dovolj tega, da neneh-
no govorimo o ex-Jugoslavi-
ji. Pomembno je, da smo si 
dobri, ker je to kulturno in 
je imperativ celega sveta in 
naše prihodnosti. Če lahko 

dobro komuniciram z Ame-
ričani, zakaj ne bi s Slovenci? 
Zato sem posebej vesela, da 
smo v dobrih odnosih, saj 
smo skorajda sosedje. Res 
sem vesela, da meje končno 
padajo in da se lahko skupaj 
borimo proti nacionalizmu, 
šovinizmu in primitivizmu, 
sočasno pa tudi proti lju-
dem, ki nas ločujejo.«

Nastopal ste tudi v Bo-
sni in Hercegovini, če-
prav se tega dejstva niso 
veselili vsi Bošnjaki. Kako 
je bilo?

»Nastopala nisem skoraj 17 
ali 18 let. Imam že sina, ki je 
toliko star in prišle so nove 
generacije. Zato sem posebej 
vesela, ker je bilo zelo emo-
tivno in sem se počutila, kot 
da sem prvakinja dvakrat, 
česar ni lahko doseči. Poču-
tila sem se, kot da nekoga 
svojega nisem videla toliko 
let. Zelo sem srečna, ker eno-
stavno ne občutim svojih let. 
Koncerti me držijo živo in 
me polnijo z energijo.«

Dženana Bećirović

Ptuj � Lepa Brena po 20 letih znova v Ptuju

»Ne čutim svojih let«
Ena največjih balkanskih estradnih umetnic Lepa Brena, ki je svojo pevsko kariero začela 
davnega leta 1981, je po 20 letih ponovno nastopila na Ptuju. Priredila je nepozabno glas-
beno poslastico ter s svojimi starimi in novimi hiti poskrbela, da je njena zvesta publika 
ponovno uživala v njenih najlepših skladbah.

Foto: DB

Med nastopom v karnevalskem šotoru na Ptuju je Lepa Brena 
prejela eno najprestižnejših nagrad televizije Pink, oskarja popu-
larnosti.

Foto: DB

Sedmo tekmovanje v risanju karikatur.

Foto: DB

Mini krilo ostaja zaščitni znak Lepe Brene.



»Če sem iskrena, skozi veči-
no (dodiplomskega) študija 
o magisteriju, vsaj v Sloveniji, 
sploh nisem razmišljala. Po 
četrtem letniku, ko sem za-
čela tudi več delati, pa sem 
počasi ugotavljala, da bi bilo 
dobro nadgraditi znanje na 
področju, ki me najbolj za-
nima in na katerem bi rada 
delala tudi v prihodnje. Ker 
je moja diploma časovno so-
vpadla tudi s finančno krizo 
in posledično še s težjim is-
kanjem službe, sem se tako 
odločila za to možnost in ob 
tem imela srečo, da sem bila 
sprejeta. Potem sem morala 
'samo' še pravočasno diplo-
mirati z dovolj dobro oceno, 
ki je bila pogoj za sprejem,« je 
pojasnila vzrok za nadaljeva-
nje študija Žmaučeva.

Zdaj Urška živi v obmor-
skem mestu Brighton, ki leži 
južno od Londona: »Prispela 
sem konec septembra, torej 
še pred začetkom študijskega 
leta, saj sem si najprej mora-
la poiskati streho nad glavo. 
Ostajam pa predvidoma do 
julija, saj traja študij eno leto, 
v začetku septembra pa mo-
ramo že oddati svoje magistr-
ske naloge.«

Njen študij, ki poteka 
po bolonjskem sistemu, se 
imenuje MA Globalisation, 
Ethnicity and Culture in se 
izvaja na Univerzi Sussex, ki 
si jo je sogovornica izbrala 
predvsem zaradi nekaterih 
študijskih programov. »Kot 
sem že povedala, sem se že-
lela specializirati na točno 
določenem področju. Skozi 
študij mednarodnih odnosov 
so me vse bolj zanimale razli-
ke med kulturami in njihovo 
premagovanje, še posebej pa 
vloga religije pri tem. Po za-
ključku četrtega letnika sem 
zato počasi začela po spletu 
iskati magisterije v tej smeri. 
Našla sem nekaj programov, 
ki so mi bili všeč (začuda so 
vsi bili v Veliki Britaniji), se 
nanje prijavila in zdaj sem 
tu,« je razložila.

Do sedaj je že spoznala, da 
je sistem študija precej dru-

gačen od slovenskega. Pona-
vadi namreč dobijo vnaprej 
sezname literature, ki naj bi 
jo predelali, potem pa v ra-
zredu o njej debatirajo. Prav 
tako so razredi manjši, imajo 
pa tudi manj predmetov. »Na 
srečo pa nimam izpitov, saj 
so vsi moji predmeti ocenje-
ni na podlagi izpitnih nalog 
('term papers'), ki jih oddam 
na koncu vsakega semestra,« 
je vesela Ptujčanka.

Težko bi se tudi odločila, 
kateri študijski sistem je težji: 
»Četrti letnik doma je vseka-
kor bil zelo težek, pa tudi tu 
imamo precej dela. Lahko bi 
rekla, da tukaj bolj vzpodbu-
jajo kritično razmišljanje, saj 
je več poudarka na izražanju 
svojega mnenja. Tudi jezik 
zna povzročati preglavice, 
vendar je na univerzi veliko 
mednarodnih študentov, zato 
profesorji upoštevajo, da ni-
smo vsi 'native speakers'.«

Prijazni in 
potrpežljivi 
tradicionalisti

Žmaučeva stanuje v Angliji 
v zasebni hiši s tremi drugimi 
študentkami – Tajko, Kitajko 
in Nigerijko. »To je precej po-
gosta oblika nastanitve tukaj, 
saj študentski domovi niso 
ravno poceni, prednost zanje 
pa imajo študenti z drugih 
celin. Naša hiša je blizu uni-
verze, ki je malo oddaljena 
od središča mesta, vendar 
Brighton ni pretirano velik, 
zato so razdalje lahko prema-
gljive z javnim prometom. 
Ta je (razen ob najmanjših 
znakih snega, ko vse odpove) 
zelo dobro organiziran,« je 
povedala.

Največ časa ji seveda vzame 
študij, trudi pa se tudi spo-
znati čim več ljudi, navezati 
nova prijateljstva in uživati: 
»Največ se družim predvsem 
s sošolci iz naše šole, med 
njimi je tudi nekaj Angležev. 
Najbolje sem se ujela s sošol-
ko z Japonske, veliko časa pa 
preživim še s sošolkami iz Ka-

nade, Grčije in Italije. Glavno 
zabavo predstavljajo tukaj se-
veda pubi, prav tako je veliko 
hišnih zabav, razvit pa je tudi 
t. i. 'clubbing', torej zabave po 
klubih oziroma diskotekah.«

Ker je njihov razred zelo 
mednaroden, bi o tipičnih 
Angležih težko govorila. »Med 
mojimi sošolci so Japonka, 
Kitajka, Grkinja, Italijanka, 
Kanadčanka in približno toli-
ko Britancev. Tudi nasploh je 
univerza polna mednarodnih 
študentov, med katerimi pre-
vladujejo Azijci in Afričani. 
Kar sem spoznala o Angležih, 
pa je, da so veliki tradiciona-
listi. So zelo prijazni (četudi 
včasih človek dobi občutek, 
da v tem niso vedno iskre-
ni) in potrpežljivi ter vajeni 
čakanja – pri nas bi, recimo, 
večina izgubila živce, če bi se 
vrste na blagajnah premikale 
tako počasi,« je ugotovila štu-
dentka.

Pravi tudi, da se Angležem 
močno pozna njihova zgodo-
vina, ko so s svojimi koloni-
jami bili središče sveta, obe-

nem pa so kot otok ločeni 
od ostale Evrope: »Še vedno 
je prisotna 'kolonialna' men-
taliteta v smislu 'mi smo ne-
kaj posebnega' (kar z vsemi 
standardi, ki se razlikujejo od 
celinske Evrope – od vtičnic 
naprej – na nek način tudi 
so). Od tod izhaja tudi že pre-
govorna angleška tradicija, 
na katero dajo izredno veliko. 
V Angliji je prav tako mogoče 
zaznati velik razkorak med 
višjim in nižjim slojem. V Bri-
ghtonu, na primer, izstopajo 
t. i. 'teen mums' (mame naj-
stnice iz nižjih slojev), ki zna-
jo zelo neodgovorno ravnati 
s svojimi otroki, kar seveda 
povzroča začaran krog.«

Sredi zime v kratkih 
krilcih brez pegic

Življenjski standard je v An-
gliji seveda višji kot pri nas, 
vendar so po sogovorničinih 
besedah cene v trgovinah pri-
merljive s slovenskimi. »Brigh-
ton sicer spada zaradi bližine 

Londona in morja med dražja 
mesta na Otoku. Glede dela 
in zaposlitve se mladi tukaj 
soočajo s podobnimi težava-
mi kot pri nas – dela ni lahko 
najti, pa še tista, ki so na raz-
polago, so zgolj začasna, veli-
ka je tudi konkurenca. Pa da 
ne govorim samo o negativni 
plati: seveda so tudi možno-
sti bolj raznolike kot pri nas, 
Slovenci pa kot državljani EU 
tudi nimamo nekih admini-
strativnih ovir za delo.«

O angleški hrani in pijači 
pravi Žmaučeva, da sploh ne 
želi zgubljati besed, vendar jih 
je nekaj vseeno delila z nami: 
»'Fish&chips' (torej riba s 
krompirčkom) ni ravno moja 
najljubša jed, a je na srečo 
v Angliji mogoče najti kuhi-
nje iz vseh koncev sveta. Od 
Angležev sem slišala celo, da 
naj bi bolj kot omenjena riba 
s krompirčkom bila njihova 
nacionalna jed 'chicken curry' 
(piščanec s karijem), kar je 
glede na odnos Velike Britani-
je z Indijo verjetno kar prav.«

V času, ko živi v tej drža-
vi, jo je sedaj fasciniralo že 
mnogo reči, še posebej pa 
je izpostavila njihov način 
oblačenja: »Še vedno ga ne ra-
zumem. Res je sicer, da sem 
sama precejšnja 'zmrzljiv-
ka', a kljub temu se mi zdijo 
kratke majice pri moških in 
mini krila (brez nogavic!) pri 
ženskah (predvsem puncah) 
premalo za zimski čas, ko se 
ponoči temperatura spusti 
tudi pod ničlo.«

Ptujčanka ima tudi to 'sre-
čo', da je v Angliji ravno v naj-
hujši zimi, kar jih ta država 
doživela v zadnjih tridesetih 
letih. In prav snežne razmere 
so razlog za njeno odločitev, 
da ne bo nikoli več kritizira-
la slovenskih zimskih služb: 
»Ker nisem vedela, da tukaj 
že najmanjši sneg povzroči 
popoln kaos na cestah, sem 
na večer, ko je zapadlo deset 
centimetrov snega, skoraj 
ostala v mestu, saj so avto-
buse enostavno umaknili iz 
prometa. Na srečo sem po 45 

Iz Ptuja v mesta tuja � Urška Žmauc o Angliji

»Nikoli več ne kritiziram naših 
zimskih služb!«
26-letna Urška Žmauc je v zadnjih mesecih razpeta med Ptujem, od koder prihaja, Ljubljano, ki je bila njen dom 
v študentskih letih, in Brightonom, v katerem se je odločila nadaljevati študij. Diplomirana politologinja iz smeri 
mednarodnih odnosov namreč zelo rada nabira nova znanja in še rajši potuje. Oboje je združila, ko se je jeseni po-
dala na podiplomski študij v Anglijo, v kateri bo ostala vse do poletja.
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Foto: arhiv Urške Žmauc

Brightonski pomol je ena izmed glavnih znamenitosti v mestu, na 
njen ogled Urška pelje tudi obiskovalce iz Slovenije.
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Foto: arhiv Urške Žmauc

Študentsko naselje je polno kotičkov, kamor se lahko umakneš, 
skriješ ...

Foto: arhiv Urške Žmauc

Žmaučeva (levo) med druženjem in debato s sošolkama iz Grčije 
in Japonske.

Foto: arhiv Urške Žmauc

Študentkino glavno prevozno sredstvo v Angliji je avtobus.

minutah čakanja vseeno uje-
la še zadnjega, ki je pobiral 
vse 'snežake' po poti. Podo-
ben šok sem doživela tri dni 
zatem, ko sem komaj ujela 
letalo domov, saj nisem priča-
kovala, da bom za pot do leta-
lišča potrebovala dvakrat več 
časa kot ponavadi – in naj po-
udarim, da med tem časom ni 
zapadlo nič novega snega.«

»Najlepše je na 
Karibih!«

Kljub vremenskim nevšeč-
nostim pa se ji je počasi uspe-
lo privaditi na bivanje na tem 
koncu sveta, čeprav trdi, da 
se na angleško vreme z dež-
jem in vetrom ne bo verjetno 
nikoli navadila.

Včasih jo napade domotož-
je, ki je sedaj v pustnem času 
še toliko bolj prisotno: »Na-
sploh pogrešam Slovenijo, 
zame še kako velja rek, da je 
povsod lepo, a doma najlep-
še. Predvsem pa pogrešam 
prijatelje in družino ter seve-
da fanta. Sploh ne vem, kako 
bi mi uspelo brez sodobne 
tehnologije. Se pa po koncu 
vsakega semestra za kak te-
den odpravim domov, tako 
da ni tako hudo.«

Domotožje ji pomagajo pre-
magovati tudi občasni obiski 
iz Slovenije, ki jih je zelo ve-
sela. Komaj čaka še posebej 
tiste od marca naprej, ko bo 
topleje in bo tudi Brighton 
kot obmorsko mesto lepši in 
zanimivejši za obiskovalce.

Vsekakor pa podiplom-
ski študij v tujini priporoča. 
»Gre namreč za pomembno 
življenjsko izkušnjo, ki ti še 
dodatno razširi obzorja. Tudi 
drugačen stil študija predsta-
vlja prednost, saj nudijo raz-
lični pristopi različne pogle-
de na tematiko, ki te zanima. 
Seveda pa moraš obvladati 
tuji jezik in biti prilagodljiv, 
iznajdljiv in predvsem samo-
stojen,« je prepričana Urška 
Žmauc, ki na splošno zelo 
rada potuje. Zato jo je skoraj-
da lažje vprašati, kje še vse ni 
bila kot pa obratno. »Za poto-
vanje izkoristim vsako prilo-
žnost, ki jo dobim. Mogoče bi 
od najljubših izpostavila Me-
hiko s svojo raznolikostjo, pa 
tudi Tajsko in Egipt. Najbolj 
pa so mi k srcu prirasli Karibi 
z mešanico čudovite narave, 
sproščenih ljudi ter ritmov 
salse in merengue, ki se je ne 
da opisati – doživeti jo moraš 
na lastni koži.«

Tudi v prihodnosti bo seve-
da še vedno nadebudno razi-
skovala svet in se prav tako z 
veseljem vračala v Slovenijo, 
v kateri bi rada tudi delala v 
smeri trenutnega študija. »Se-
veda pa se tudi kakšne dobre 
priložnosti za delo v tujini ne 
bom branila,« je zaključila.

Polona Ambrožič



V četrtek, 18. 2., je v kul-
turni dvorani Gimnazije 
Ptuj potekala tradicional-
na, letos že 51. podelitev 
priznanj najboljšim šport-
nikom in športnicam MO 
Ptuj. V lanskem jubilejnem 
izboru sta naslov najbolj-
ših osvojila atletinja Nina 
Kolarič in kolesar Kristijan 
Koren. 

Nina je dosežek ponovila 
tudi letos, kar je že njen tret-
ji zaporedni naslov. Dosežek 
najvišje vrednosti je 4. mesto 
na evropskem dvoranskem pr-
venstvu v italijanskem Torinu, 
kjer je v finalu skoka v daljino 
preskočila 662 centimetrov. 
Še bolje je ptujska olimpijka 
skočila v kvalifikacijah, kjer je 
s 667 centimetri izboljšala tudi 
dvoranski državni rekord. Med 
drugimi vidnimi dosežki Kola-
ričeve bi lahko v lanskem letu 
izpostavili osvojeno bronasto 
medaljo na mediteranskih 
igrah v Pescari. Oba dosežka 
dobita še dodatno težo ob dej-
stvu, da se je Nina lani skoraj 
ves čas ubadala s poškodbo 
gležnja, ki jo je precej ovirala 
pri njenih nastopih. 

Drugo in tretje mesto med 
športnicami sta si priborili 
športna plezalka Mina Mar-
kovič in strelka Majda Raušl 
(enak vrstni red je bil tudi v 
lanske izboru). Minin največji 
uspeh v lanskem letu je osvoje-
na bronasta medalja na sveto-
vnem prvenstvu na Kitajskem 
v kombinaciji težavnostnega, 
balvanskega in hitrostnega 
plezanja. Mina je med drugim 
zmagala tudi na tekmi sveto-

vnega pokala v težavnostnem 
plezanju v Kranju, v skupnem 
seštevku pa je končala na odlič-
nem 5. mestu. Majda Raušl je le-
tos v 18. poskusu prvič postala 
državna prvakinja v streljanju z 
zračno pištolo, vedno bolj pa 
se med najboljše prebija tudi 
v evropski konkurenci. Slednje 
potrjujeta 12. mesto na sredo-
zemskih igrah in 23. mesto na 
evropskem prvenstvu v Pragi. 

Med posamezniki je letošnji 
naslov osvojil boksar Dejan Za-
vec, ki ga je predlagal BK Ring. 
Dejan je trenutno brez dvo-
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Športnik leta 2009 v MO Ptuj

Kolaričeva tretjič, Zavec prvič

ma eden najboljših slovenskih 
vrhunskih športnikov, okiten 
je tudi s prestižnim naslovom 
svetovnega prvaka velterske 
kategorije po verziji IBF. Vsi 
redni in tudi občasni sprem-
ljevalci športa še dobro pom-
nimo njegovo decembrsko 
borbo z Isaacom Hlatshwayem 
v Johannesburgu, kjer je 33-let-
nemu Južnoafričanu odvzel na-
slov svetovnega prvaka. Dejan 
v tem trenutku že pridno treni-
ra za borbo, v kateri bo prvič 
branil osvojeni naslov. 

Za Dejanom sta se na izboru 

uvrstila namiznoteniški igralec 
Danilo Piljak in kajakaš na mir-
nih vodah Tilen Vidovič. Piljak 
je nosilec prvoligaške ekipe 
NTK Ptuj, ki že vrsto let nasto-
pa v najelitnejšem slovenskem 
tekmovanju. V lanskem letu je 
med drugim osvojil peto mesto 
na državnem prvenstvu. Mladi 
Tilen Vidovič je eden največjih 
upov slovenskega kajakaštva 
na mirnih vodah, z visokimi 
uvrstitvami na mladinskih tek-
movanjih to dokazuje iz tekme 
v tekmo. 

Priznanje za najboljšo ekipo 

Foto: Črtomir Goznik

Boksar Dejan Zavec je nedvomno najboljši športnik zadnjega obdobja v MO Ptuj, za nameček je 
znova zmagal tudi v izboru za najpopularnejšega športnika Spodnjega Podravja. 

v ženski konkurenci so prejele 
članice ŽRK Mercator Tenzor 
Ptuj, v moški pa boksarji BK 
Ring. 

Posebno priznanje za življenj-
sko delo na področju športa je 
letos prejel Rene Glavnik, ki 
je celotno življenje preživel 

med športniki; najprej kot tek-
movalec, pozneje kot neutrud-
ni športni delavec. Sodeloval je 
s številnimi klubi, še posebno 
velik pečat je pustil v kolesar-
stvu. Rene Glavnik je lani prejel 
tudi Bloudkovo plaketo. 

Jože Mohorič

Vrstni red najboljših športnikov in športnic MO 
Ptuj za leto 2009 v posameznih kategorijah: 
Športnica leta: 1. Nina Kolarič (atletika), 2. Mina 
Markovič (športno plezanje), 3. Majda Raušl 
(strelstvo).
Športnik leta: 1. Dejan Zavec (boks), 2. Danilo Piljak 
(namizni tenis), 3. Tilen Vidovič (kajak na mirnih 
vodah).
Ženske ekipe: 1. Rokometni klub Mercator Tenzor 
Ptuj, 2. Atletski klub Cestno podjetje Ptuj, 
3. Odbojkarski klub Ptuj.
Moške ekipe: 1. Boks klub Ring Ptuj, 
2. Namiznoteniški klub Ptuj, 3. Strelski klub Ptuj.
Najuspešnejši trenerji: Boštjan Lampret 
(KK Perutnina Ptuj), Gorazd Rajher (AK CP Ptuj), 
Ivan Pučko (BK Ring Ptuj).
Posebno priznanje za življenjsko delo 
na področju športa: Rene Glavnik (Kolesarski klub 
Perutnina Ptuj).

Najpopularnejša sta Dejan in Majda
Ob že tradicionalnem izboru za naj športnika in športni-

co MO Ptuj smo pripravili tudi izbor za najpopularnejšega 

športnika in športnico Spodnjega Podravja po izboru Štajer-

skega tednika, Radia Ptuj in spletnega portala sportne-novi-

ce.com. Tudi v tem izboru je pri moških največ glasov dobil 

Dejan Zavec, pri ženskah pa Majda Raušl. Izbor je bil letos 

precej izenačen, saj so precejšnje število glasov dobili še ro-

kometaš Jeruzalema Ormoža Rok Žuran, nogometaš Matjaž 

Rozman, kolesar Matej Marin, tekmovalka v kikboksu Nuša 

Štefančič, plezalka Mina Markovič, Nina Kolarič, strelec Si-

mon Simonič in številni drugi. Skupaj je glasove prejelo več 

kot 25 športnikov in športnih kolektivov. 

Foto: Črtomir Goznik

Atletinja Nina Kolarič je na izboru za naj športnico MO Ptuj slavila tretjič zapored.

Foto: Črtomir Goznik

Strelka Majda Raušl (SK Ptuj) je v izboru za najpopularnejšo športnico Spodnjega Podravja zbrala 
največ glasov med dekleti. 



V sredo so na ptujskem igriš-
ču z umetno travo na svoj ra-
čun prišli ljubitelji nogometa. 
Spremljali smo lahko dve sreča-
nji med domačo ekipo Labod 
Drava in gosti iz Domžal. Tre-
nerja Milko Đurovski in Darko 
Birjukov sta vse svoje igralce 
razporedila v dve ekipi, tako da 
so priložnost za dokazovanje 
dobili vsi, na katere računata v 
spomladanskem delu. V obeh 
ekipah so manjkali nekateri 
poškodovani igralci (Zilič, Lun-
der, Drevenšek …).

1. TEKMA: LABOD DRAVA 
– DOMŽALE 1:0 (0:0)

STRELEC: 1:0 Ekpoki (80)
LABOD DRAVA: Fink, Radetič, Ro-

škar, Žilič, Zečevič, Medved, Blagus, 
Ekpoki, Bordon, Kulčar. Igral še je 
Marc. Trener: Milko Đurovski.

DOMŽALE: Biček, Kaučič, Kern, 
Kovjanič, Brezovački, Stojanovič, 
Perme, Lo Duca, Krcič, Đokovič, 
Špenko. Igrali so še: Bengez, Balažič 
in Klopčič. Trener: Darko Birjukov.

Ptujčani so imeli več od igre 
in so bili tudi nevarnejši pred 
vratarjem Bičkom, ki se je ne-
kajkrat zelo izkazal in prepre-
čil zgodnje vodstvo domači-
nov. Na drugi strani se je nekaj-
krat izkazal tudi domači vratar 
Fink. V napadalni vrsti sta bila 
precej aktivna Ekpoki in Bor-
don; prvi je z glavo v 80. minuti 
po podaji Trojaka tudi dosegel 
edini gol na tekmi. Domačini 
so imeli še eno imenitno pri-
ložnost za povišanje vodstva, 
a je strel Bordona iz najstrožje 
kazni ubranil rezervni gostujo-
či vratar Balažič. Ta je pred tem 
nepravilno ustavil Ekpokija. 

2. TEKMA: LABOD DRAVA 
– DOMŽALE 0:3 (0:1)

STRELCI: 0:1 Apatič (15), 0:2 
Šturm (61), 0:3 Topič (86)

LABOD DRAVA: Bratušek, Skubic, 
Grabus, Balažic, Fridl, I. Filipovič, 
Pavlovič, Zajc, Stepanič, Kelenc, 
Ogu. Igral še je Pečnik. Trener: Milko 
Đurovski.

DOMŽALE: Brljak, Zec, Mohar, 
Seferovič, Apatič, Ž. Filipovič, Šimu-
novič, Topič, Zatkovič, Pekič, Šturm. 
Trener: Darko Birjukov.

Druga tekma istih tekmecev 
je bila za domačine manj »pri-

jetna«, saj so jo končali s pora-
zom. Med igralci obeh ekip je 
bilo prisotne precej nervoze, 
ki so jo vnesli predvsem nepo-
trebni ostri prekrški. Gostje so 
bili za odtenek boljši tekmec, 
svojo prvo priložnost pa so iz-
koristili že v 15. minuti, ko je 
slabo posredovala obrambna 
vrsta Drave. Pri Ptujčanih sta 
imela v prvem polčasu najlep-
še priložnosti Pavlovič iz pre-
kinitev in Stepanovič. 

V drugem delu se je najprej 
priložnost za izenačenje ponu-
dila Ogu Johnu, a je bil nena-
tančen. Na drugi strani je novo 
napako obrambne vrste izkori-
stil Šturm in z močnim strelom 
povedel svoje moštvo v vodstvo 
2:0. Domači igralci tokrat niso 
igrali s takšnim žarom, kakrš-
nega bi pričakoval trener Đu-

rovski, kazen pa je prišla nekaj 
minut pred koncem tekme, ko 
so gostje lepo akcijo učinkovi-
to zaključili. Ptujčanom ostane 
do začetka prvenstva na voljo 
še nekaj dni za odpravo napak 

v igri, obenem pa je potrebno 
dvigniti nivo koncentracije in 
zavzetosti. Interblock bo na-
slednjo soboto, 27. 2., pravi 
tekmec za Labod Dravo.

JM, DK
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Iz jarka do brona z zlomljenimi rebri
Petra Majdič je bila pred OI nedvomno naše najmočnejše 

orožje za medaljo. Tekačica, ki se je v letih nastopanja na 
najvišjem nivoju prekalila do neizprosne borke do zadnjih 
atomov moči. Takšnih ambicij ni skrival niti njen trener Ivan 
Hudač, ki je govoril o Petrini doslej najboljši pripravljenosti 
nasploh. Če je še boljša kot takrat, ko že zmaguje na tekmah 
svetovnega pokala!?!

A vse bi lahko dobesedno v hipu padlo v vodo (v jarek): 
na ogrevanju pred startom za svojo najmočnejšo preizkuš-
njo je Petra na nezaščitenem delu proge izgubila nadzor nad 
smučmi in zapeljala izven proge ter padla v nekaj metrov 
globok jarek, kjer si je potrla smuči, palice, rebra … Konec 
sanj o olimpijski medalji? Ne, dajte mi nove smuči, da lahko 
grem na start, so bile Petrine prve besede, ko se je skobacala 
iz jarka. Z nečloveškimi napori se je res spravila na start in 
se mukoma uvrstila v nadaljnje tekmovanje, v četrtfinale. 
Fizioterapevti, maserji in vsi ostali spremljevalci so med pre-
morom poskušali nemogoče in uspelo jim je Petro znova pri-
praviti za izločilne boje. V četrtfinalu se je videlo, da jim je 
to sicer uspelo, a na obrazu Majdičeve so se zrcalile bolečine. 
Znova je stisnila zobe in podala v polfinalni dvoboj, za kar 
pa je morala prag bolečine premakniti še na višjo lestvico. 
“Je to sploh mogoče?” so se spraševali številno občinstvo pred 
TV-zasloni in njeni spremljevalci ob progi. In uspelo ji je tudi 
tokrat, čeprav je bil za to potreben tudi kanček sreče. A Petra 
si ga je več kot zaslužila, še posebej ob vsej smoli, ki jo že leta 
spremlja na velikih tekmovanjih.

In nato epski finale: že sama uvrstitev v zaključni boj naj-
boljše šesterice je bila na meji resničnosti, zadnje štiri minute 
boja za odličje pa so minile v mejah, ki jih ni mogoče opisati s 
fizičnimi pojmi. Zlomljena rebra in bolečine so bile potisnje-
ne v podzavest, vse je bilo osredotočeno na končni cilj, ki je bil 
tukaj, zdaj in nikoli več: medalja. In uresničila si ga je – tretje 
mesto! Le dve vrhunsko pripravljeni tekmovalki, Norvežan-
ka Bjorgenova in Poljakinja Kowalczykova, sta bili kos naši 
poškodovani Petri. “Ne poznam nobenega drugega športni-
ka, ki bi bil sposoben to storiti,” je po tekmi izjavil njen trener, 
ki je v svoji karieri videl že marsikaj. Verjamem mu!

Jože Mohorič

Vancouver - ZOI 2010Nogomet � Labod Drava

Zmaga in poraz z Domžalami

Foto: Črtomir Goznik

»Baletni vložek« na nogometnem dvoboju ...

Po dobrih igrah v državnem 
prvenstvu so varovanci trener-
ja Bojana Munde nastopili v 
Ludbregu na mednarodnem 
turnirju CENTRUM MUNDI. 
Tudi tokrat so mladi Velikone-
deljčani prikazali odlično igro 
ter v prvi tekmi premagali pod-
prvaka Srbije, ekipo Kolubare. 
V drugi tekmi so se pomerili z 
odlično zasedbo Trsata iz Reke. 
Tekma dveh kvalitetnih ekip se 
je končala z neodločenim iz-
idom. Za konec rednega dela 
so bili mladi rokometaši Velike 
Nedelje še enkrat uspešni in so 
premagali še ekipo Moslavac in 
se uvrstili v polfinale, kjer so se 
pomerili s sovrstniki iz Kopra. 
Slednji so bili v izenačenem 
srečanju na koncu srečnejši 
in so slavili zmago z zadetkom 
prednosti ter se uvrstili v fina-
le. Rokometaši Velike Nedelje 
so se v srečanju za tretje mesto 
pomerili z Dubravo iz Zagreba, 
sicer ekipo hrvaških podprva-
kov. Tokrat so fantje odigrali 

tako, kot znajo ter brez večjih 
težav premagali zagrebške so-
vrstnike in zasluženo osvojili 
tretje mesto.

REZULTATI: Velika Nedelja – Ko-
lubara 18:14, Velika Nedelja – Trsat 

18:18, Velika Nedelja – Moslavac 
22:14

POLFINALE: Cimos Koper – Veli-
ka Nedelja 15:14

TEKMA ZA TRETJE MESTO: Velika 
Nedelja – Zagreb Dubrava 18:13 

Rokomet � Velika Nedelja (starejši dečki B)

Velikonedeljčani tretji v Ludbregu

PRIJATELJSKA TEKMA: 
ALUMINIJ – SIMER ŠAM-
PION 2:0 (0:0)

STRELCA: 1:0 Rotman (70), 
2:0 Krajcer (75)

ALUMINIJ: Sagadin, Draškovič, 
Topolovec, Bajlec, Krajcer, Bingo, 
Djokič, Rotman, Medved, Rešek, 
Kmetec. Igrala sta še Zajc in Lon-
čarič. Trener: Bojan Flis.

SIMER ŠAMPION: Čretnik, Bo-
diroka, Verbič, Goropevšek, Pet-
rušič, Lazičič, Kožar, Omanovič, 

Korun, Mešič, Korošec. Igrali so 
še: Pavlovovič, Jovanovič, Džafe-
rovič, Mrevlje, Zamernik, Golemič, 
Jockovič. Trener: Jani Žilnik. 

V zanimivi in dinamični pri-
pravljalni tekmi so nogometaši 
Aluminija premagali celjski Simer 
šampion. Odpor gostov so zlomili 
v zadnjih dvajsetih minutah, ko 
sta v polno zadela Rajko Rotman 
in Marko Krajcer. Sicer pa je po-
trebno omeniti, da se je po dalj-
šem času pred gol Aluminija vrnil 
Samo Sagadin.

Danilo Klajnšek

FINALE: Trsat – Cimos Koper 14:10
VELIKA NEDELJA: Uroš Kukovec 

(3 obrambe,1 x 7-m), Žiga Kumer 7, 
Kevin Slavinec, Rok Cvetko 25, De-
nis Jaušovec, Kristjan Šoštarič 20, 
Matic Bokša 13, Kevin Preac (14 
obramb), Jure Kocbek 5, Gregor Hoj-
žar 3, Tomaž Cvetko (15 obramb, 1 x 
7-m), Matic Marin 17. Trener: Bojan 
Munda. Manjkala sta Filip Bombek 
in Žan Črnivec.

Danilo Klajnšek

Starejši dečki B Velike Nedelje na turnirju v Ludbregu

Spored končnih odločitev na ZOI 2010 
v Vancouvru (do 25. 2.):

19. februar Alpsko smučanje: 20.30, superveleslalom (m)
  Smučarski tek:  22.00,  Whistler: dvojno 
  zasledovanje (ž) (2 x 7,5 km, klasično + prosto)
  Skeleton: 0.45, ž in m (2. vožnja)
20. februar Alpsko smučanje: 19.00, superveleslalom (ž)
  Smučarski tek: 22.30, dvojno zasledovanje, moški

  (2 x 15 km, klasično + prosto)
  Smučarski skoki: 20.30, posamično 
  (velika skakalnica)
  Hitrostno drsanje: 1.15, 1500 m, moški
  Kratke proge: 1500 m ženske; 1000 m moški
21. februar Alpsko smučanje: veleslalom, moški 19.00, 
  1. vožnja; 22.45 2. vožnja 
  Biatlon: 19.45, skupinski start, 15 km, moški

  22.00, skupinski start, 12,5 km, ženske
  Bob: 22.30, dvosed, moški (3./4. vožnja)
  Hitrostno drsanje: 1500 m, ženske
  Smučanje prostega sloga: 21.15, 
  smučarski kros, moški, finale
22. februar Smučarski tek: 19.45, ekipni šprint, kval. (ž/m)

  22.00, ekipni šprint, finale, (ženske/moški)
  Smučarski skoki: 19.00, ekipna tekma
  Umetnostno drsanje: 1.45, pari, prosti program
23. februar Nord. kombinacija: ekipna tekma; 
  19.00, skoki; 22.00 smučarski tek
  Biatlon: 20.30, Whistler: 4 x 6 km štafeta (ž)
  Hitrostno drsanje: 20.00, 10.000 m, moški

  Smučanje prostega sloga: 22.00, 
  smučarski kros, ženske
24. februar Alpsko smučanje: veleslalom, ženske; 
  19.00, 1. vožnja; 22.15, 2. vožnja
  Smučarski tek: 20.15, štafeta - m (4 x 10 km)
  Bob: 2.00, dvosed, ženske (3./4. vožnja)
  Hitrostno drsanje: 22.00, 5000 m (ž)
  Smučanje pr. sloga: 4.30, skoki, ženske, finale

  Kratke proge: 2.00, (četrtek) Vancouver: 
  3000 m, štafeta, moški, finale
25. februar Smučarski tek: 20.00, štafeta - ž (4 x 5 km)
  Nord. Kombinacija: posamično 19.00, 
  skoki (vel. skakaln.), 22.00, smučarski tek
  Hokej: ženski turnir: 0.30, finale
  Umetnostno drsanje: 2.00, prosti program ( ž)
  Smučanje pr. sloga: 3.00, skoki, finale, moški
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Rokometaši Velike Nedelje 
so dolgo garali in v letošnji se-
zoni naredili kvalitetni preskok 
naprej, saj so po prvem delu 
tekmovanja prepričljivo osvoji-
li prvo mesto v 2. slovenski ligi 
– vzhod. Z enajstimi točkami 
so se znašli na vodeči poziciji 
v končnici za uvrstitev od 1. do 
7. mesta in tako postali največji 
favoriti za napredovanje v 1. B 
slovensko ligo. To so nagradili 
že v prvem krogu končnice, ko 
so slavili v Sežani ter pred dru-
go Škofljico povečali prednost 
na tri točke. Za slednje bi lahko 
mirno zapisali, da so ogromen 
kapital. 

S tem se strinja tudi predsed-
nik RK Velika Nedelja in obe-
nem igralec Primož Kumer: »S 
prvim delom prvenstva 2. SRL 
– vzhod, ki je za nami, smo zelo 
zadovoljni, saj smo ga zaključili 
na prvem mestu brez poraza in 
z le enim neodločenim izidom. 
Pred pričetkom prvenstva smo 
si zadali za cilj preboj v 1. B slo-
vensko ligo, ki še vedno ostaja 
nespremenjen. Kadrovanje v 
klubu pred prvenstvom je bilo 
uspešno, saj smo s prihodom 
treh igralcev pridobili na širi-
ni ekipe (‘daljši klopi’) in sami 
konkurenci med igralci, ki je 
nujna za rast in razvoj posa-
meznega igralca. Ekipo tvorijo 
večinoma zelo mladi igralci, 

Rokomet � RK Velika Nedelja

1. B-liga vedno bližje

nekaj je starejših in izkušenih 
igralcev, ki pa so skoraj vsi 
vzgojeni v domačem klubu. 
Drugačnega dela v klubu si 
niti ne predstavljam. Mislim da 
smo zdrava sredina, ki dela do-
bro in transparentno, v dobro 
mladine, okolice in kluba.«

Očitno so v Veliki Nedelji 

zadeli v polno, kar se vidi po 
njihovih rezultatih. »Trener 
Samo Trofenik opravlja svojo 
delo zelo dobro. Igro ter s tem 
povezano odgovornost vedno 
bolj prenaša na mlajše igralce, 
tako da s(m)o starejši čedalje 
več časa na klopi. Moram po-
hvaliti mlade igralce za njihov 

pristop in delo, v prihodnosti 

bodo zagotovo nosilci igre. 

Med te spadajo Špindler, Škri-

pec, Venta, Veselko, Preac, Maj-

cen, Kneževič, Tušak, Meško in 

še bi lahko našteval. Ne smem 

pozabiti pohvaliti starejših ig-

ralcev, igralcev mlajših selekcij 

in vseh delavcev, ki delajo v 

klubu tako na administrativni 

kot tehnični plati, ki tudi daje-

jo levji delež celotni sliki klu-

ba,« je nadaljeval predsednik 

RK Velika Nedelja.

Kljub temu da se je do sedaj 

dogajalo za rokometaše Velike 

Nedelje vse po načrtih, vključ-

no s prvo zmago v končnici, pa 

nam je Primož Kumer za konec 

dodal naslednje: »Naš načrt 

je jasen: končnico začnemo z 

ničle in gremo v vsako tekmo 

110 %, saj lahko le s takim pri-

stopom uresničimo željo po 

uvrstitvi v 1. B slovensko ligo. 

Skrita želja je končati prven-

stvo na prvem mestu, saj bi 

nam v teme primeru pripadla 

organizacija revijalne tekme 

VZHOD-ZAHOD, kar bi bil lep 

zaključek letošnjega prvenstva. 

Omenil bi še naše zveste navi-

jače in navijaško skupino Mur-

ve, ki nas spremljajo in spod-

bujajo na naših tekmah. Vse 

ljubitelje rokometa vabim, da 

nas spremljajo tudi v končnici 

in se skupaj z nami povzpnejo 

eno stopničko višje.«

Danilo Klajnšek

V 13. krogu ničla 
Ptujskim kegljačem ne gre 

in ne gre po njihovih željah. V 
trinajstem krogu so gostovali 
na Koroškem in na koncu do-
kaj nesrečno izgubili. Začeli 
so sicer slabo in po prvih treh 
dvobojih je kazalo na gladko 
zmago kegljačev ekipe Gašper 
Korotan, ki so povedli 3:0. Da 
pa le ni vse potekalo tako glad-
ko in enostavno za domačine, 
so v nadaljevanju poskrbeli Ko-
zoderc, Čuš in Čeh, ki so uspeli 
rezultat izenačiti na 3:3. Žal pa 
je bilo to premalo, saj so bili 
domačini v skupnem seštevku 
boljši za trideset podrtih keg-
ljev in zmaga je ostala doma.

REZULTATI 13. KROGA: Gašper 
Korotan II – Drava Deta Center 5:3, 

Nafta – Žalec Petrol 3:5, Ruše – Lo-
komotiva DIXI 7:1, Piramida – Rudar 
II 6:2, Radenska – Prepolje 2:6.

1. PIRAMIDA 13 10 1 2 21
2. RUŠE 13 9 1 3 19
3. PREPOLJE 13 7 0 6 14
4. RADENSKA II 13 7 0 6 14
5. ŽALEC PETROL 13 7 0 6 14
6. GAŠPER KOROTAN 13 6 0 7 12
7. NAFTA 13 6 0 7 12
8. LOKOMOTIVA DIXI 13 5 0 8 10
9. DRAVA DETA CEN. 13 4 0 9 8
10. RUDAR II 13 3 0 10 6

GAŠPER KOROTAN II – 
DRAVA DETA CENTER 5:3 
(3160-3130)

DRAVA DETA CENTER: Arnuš 
506, Žnidarič 532, Premzl 523, Ko-
zoderc 518, Čuš 519, Čeh 532. 

Danilo Klajnšek

Kegljanje � 3. moška liga 

Foto: Črtomir Goznik

Rokometaši Velike Nedelje suvereno vodijo v 2. SRL (na fotografiji 
levo Primož Kumer).

Redni del prvenstva v MIK 1. 
ligi se počasi bliža koncu, saj je 
na sporedu preostalo le še 13 
tekem. Zaradi nastopov naših 
klubov v evropskih tekmova-
njih je 20. krog že postregel z 
dvema tekmama. Srečanje med 
Klimo Petek in Ribnico bo na 
sporedu v soboto, 20. 2., Slovan 
in Slovenj Gradec pa se bosta 
pomerila v sredo, 24. 2.; derbi 
med Gorenjem in Cimosom je 
preložen na sredo, 10. 3.

Krško – Celje Piv. Laško 
36:44

Celjani tudi v Krškem niso 
blesteli in so daleč od svoje 
želje, da se čim hitreje pribli-
žajo evropskemu vrhu. Ko ti 
zadnjeuvrščena ekipa nasuje 
36 zadetkov, potem je to znak, 
da je nekaj narobe, pa čeprav 
je trener Zvonimir Serdarušić 
spočil nekatere igralce prve 
sedmerice. S tako predstavo 
Celjani nimajo možnosti na 
povratnem srečanju 4. kroga 
Pokala EHF proti Tatranu iz 
Prešova. Glede na formo Celja-
nov bi lahko bilo prvenstvo v 
nadaljevanju zelo zanimivo, če-
prav imajo Celjani (34) veliko 
prednost pred Koprčani (28) 
in Velenjčani (26).

Merkur – Trimo 37:36
Rezultat, ki ne gre na roko 

Ormožanom. Z uspehom Tri-
ma bi si Jeruzalem že zagotovil 
uvrstitev v Ligo za prvaka. Mi-
kanovič, ki je odlično zaigral 
že na Hardeku, je tri sekunde 
pred koncem z devetih metrov 
zadel za zmago Merkurja. Loča-
ni tako ostajajo skupaj z Ormo-
žani še edina uganka glede 
uvrstitve med šest najboljših 

slovenskih ekip. Jeruzalem pri-
hodnjo soboto, 27. 2., ob 19. uri 
nujno potrebuje domačo zma-
go proti Krškemu.

Klima Petek – Riko hiše, 
naš tip: 1

Srečanje zelo izenačenih 
ekip in ekip, ki bi glede na kva-
liteten igralski kader morali 
biti precej višje. Rahlo pred-
nost dajemo gostiteljem, če-
prav ne bi bilo nobeno prese-
nečenje, če bi zmaga odromala 
v Ribnico.

Slovan – Slovenj Gradec, 
naš tip: 1

Tekma je zaradi nastopa 
Ljubljančanov v Challenge po-
kalu prestavljena na sredo, 24. 
februarja. Slovan je favorit, am-
pak utrujenost po evropskih 
tekmah bi lahko bila precejšnja 
težava varovancev trenerja Bo-
risa Deniča. Korošci nimajo kaj 
izgubiti in bi lahko bili nevarni 
na Kodeljevem, vendar še daleč 
od možnega presenečenja.

Jeruzalem je v 20. krogu 
prost, v 21. krogu pa Ormoža-
ne čaka domač obračun proti 
Krškemu in nato še gostovanje 
v Ljubljani pri Slovanu. Glav-
ni protikandidat za uvrstitev 
v Ligo za prvaka so tako le še 
rokometaši Merkurja. Slednje 
v 21. krogu čaka gostovanje v 
Ribnici, v 22. krogu pa domača 
tekma proti Klimi Petek. Glede 
na to, da imajo Ločani za na-
sprotnike premagljive ekipe, 
je jasno, da bodo varovanci 
trenerja Saše Prapotnika v so-
boto, 27. 2., na Hardeku morali 
ugnati Krško.

Uroš Krstič

Rokomet � MIK liga

Ostala le še ena uganka

V nedeljo je v Ljubljani po-
tekal 3. odprti turnir za mla-
dince in mladinke, ki se ga je 
udeležilo tudi pet mladincev 
NTK Ptuj. V skupinah sta bila 
Luka Krušič in Alen Ber prva, 
Domen Ovčar in Žan Napast 
druga, Darko Hergan pa je bil 
tretji in se ni uvrstil v finalni 
del. V finalnem delu je bil naj-
uspešnejši Luka Krušič, ki je 
premagal Drnovška (Hrastnik) 
3:0 in Pintarja (Hrastnik) 3:1. V 
četrtfinalu je izgubil s Pelcar-
jem (Kema) 1:3, ki je pred tem 
v osmini finala izločil Domna 

Ovčarja 0:3. Alen Ber je najprej 

premagal Gutnika (Logatec) 

3:2 in v osmini finala izgubil s 

Kolblom (Sobota) 1:3. Žan Na-

past je v prvem krogu izpadel s 

Pintarjem (Merkur) 2:3. 

Zmagal je Horvat (Kema) 

pred Peršoljo (ISA) ter Pelcar-

jem (Kema) in Muratovičem 

(Arrigoni). Pri mladinkah je 

zmagala Zupančičeva (Loga-

tec) pred Pavlinovo (ISA) ter 

Belavičevo (Fužinar) in Zalo-

žnikovo (Ljubljana).

Danilo Klajnšek

Namizni tenis � Mladinci 

Najvišje Luka Krušič

V nedeljo je v Juršincih pote-
kal 4. turnir mladinskih držav-
nih lig, na katerem so tekmova-
le številčne kategorije pionir-
jev (106 strelcev), kadetov (71) 
in mladincev (77) v streljanju s 
serijsko in standardno zračno 
puško ter pištolo, skupaj s so-
botnim tekmovanjem članskih 
državnih lig pa je na strelišču 
nastopalo nekaj več kot 400 
strelcev. Čeprav je po številč-
nosti strelcev bil predhodni, 
tretji turnir v Ormožu še moč-
nejši, nastopalo je rekordnih 
430 strelcev, pa so bili v Jur-
šincih doseženi boljši rezultati. 
Strelcem je uspelo kar v šestih 
različnih kategorijah preseči 
najboljše rezultate sezone, ve-
liko pohval pa je znova požel 
tudi naš strelski podmladek iz 
Spodnjega Podravja, med kate-
rimi sta dva strelca slavila zma-
go, trije so osvojili druga mesta 
in dva tretji mesti. V ekipnem 
seštevku pa so znova zablesteli 
strelci Kovinarja iz Ormoža, ki 
so osvojili po eno zmago, eno 
drugo in eno tretje mesto.

Med pionirji s serijsko puško 
sta se znova odlično odrezala 
Kidričan Aleš Pernat, ki je s 
184 krogi osvojil 2. mesto, kot 
tudi Ptujčan Sašo Stojak, ki 
je s 177 krogi osvojil 7. mesto. 
Pernatu, ki vodi v skupnem se-
števku posameznikov, pa se je z 
drugo zaporedno zmago v Jur-
šincih nevarno približal Tadej 
Štojs, SD Triglav Javorniki-Ko-
roška Bela, s katerim sta sedaj 
po pravilu odbitka najslabšega 
rezultata v sezoni povsem po-
ravnana, zmagovalca pa bo od-
ločil finalni turnir na Ptuju 28. 
marca. Najboljši ptujski strelec 
Sašo Stojak pa se je z drugim 
mestom v Ormožu in 7. me-
stom v Juršincih, v skupnem 
seštevku posameznikov, samo 
z dvema nastopoma, povzpel 
že do visokega 7. mesta. Naj-

Strelstvo � 4. turnir mladinskih lig v Juršincih

Sedem posamičnih stopničk za naše strelce

boljši nastop v sezoni je uspel 
Žanu Tomažiču in Matjažu 
Plehu iz SD Kovinar Ormož, ki 
sta s 176 in 169 krogi osvojila 
10. in 21. mesto, enak dosežek 
pa je uspel tudi Žanu Miru 
iz SD Jožeta Kerenčiča, ki je 
s 173 krogi osvojil 17. mesto. 
45. Rok Tomažič, SD Kovinar, 
159 krogov, 64. Jan Tovornik, 
151, 67. Uroš Kosajnč, oba SK 
Ptuj, 145, 74. Aljaž Čučko, SD 
TSO, 123 krogov. 

Ekipno: 1. SD Juteks Žalec 
528, 3. SD Kovinar Ormož 504, 
12. SK Ptuj 473 krogov.

Med pionirkami je tretjo zma-
go v sezoni, z najvišjim rezulta-
tom 185 krogov, slavila Lea Mi-
helič iz Tišine, drugič zapored 
pa se je na drugo mesto s 177 
krogi uvrstila ormoška strelka 
Kovinarja Melisa Kosi, brez 
medalje je tokrat ostala druga 
strelka Kovinarja in šolska dr-
žavna prvakinja Tina Novak, ki 
je s 176 krogi osvojila 4. mesto, 
15. Tjaša Malec, SD Kovinar, 
166 krogov, 31. Neja Gril, SK 
Ptuj, 126 krogov. 

Ekipno: 1. SD Koloman Fli-
sar Tišina 530, 2. SD Kovinar 
Ormož 519 krogov.

Med kadeti s puško je s prvo 
zmago v sezoni, s 386 krogi, 
vodstvo v skupnem seštevku 
posameznikov – 106 točk, pre-
vzel ormoški strelec Kovinarja 
Jan Šumak, ki proti koncu 
sezone odlično stopnjuje svoje 
rezultate iz tekme v tekmo, 17. 
Niko Visočnik, SD Kidričevo, 
344 krogov. Najboljši rezultat 
v sezoni je dosegla tudi Petra 
Vernik, ki je s 380 krogi še 
drugič zapored osvojila tretje 
mesto, zelo dobro tudi Me-
lanie Habjanič, obe strelki 
Kovinarja, s 377 krogi, na 5. 
mestu. V ekipnem seštevku je 
slavila ekipa Kovinarja s 1143 
krogi pred ekipo iz Tišine s 
1137 krogi, prav ti ekipi pa sta 
se, s po dvema zmagama v se-
zoni, izenačili tudi v skupnem 
seštevku ekip.

Pri kadetih s pištolo je prav 
tako drugo ekipno zmago v 
sezoni, s 1035 krogi, dosegla 
domača ekipa Juršincev, s ka-

tero si je v skupnem seštevku 
s 74 točkami že zagotovila na-
slov ekipnih prvakov. Med po-
samezniki si je prve stopničke 
v karieri s 3. mestom in 358 
krogi priboril domačin David 
Kekec, odlično formo na pi-
štoli pa je potrdil tudi Ptujčan 
Sašo Stojak, ki je s 351 krogi 
osvojil 6. mesto, 7. Ivan Dru-
zovič, 349, 8. Žan Mir, 341, 
10. Gregor Vesenjak, 328, 11. 
Tilen Vnučec, 316, 14. Gre-
gor Polajnko, 303, 18. Tomi 
Jevšovar, 248 krogov.

Med mladinkami s pištolo 
je drugič v sezoni zmagala do-
rnavska strelka Staša Simonič 
s 358 krogi in se v skupnem 
seštevku posameznic prebila 
na drugo mesto s 84 točkami, 
za vodilno strelko lige Simo-
no Molan zaostaja za 14 točk. 
Tina Novak je s 315 krogi 
osvojila 6. mesto. Med mladinci 
s pištolo je do prvih stopničk v 
sezoni s tretjim mestom in 358 
krogi prišel še drugi domačin 
Niko Pšajd, 4. Uroš Mohor-
ko, 353, 5. Grega Novak, 
352, 10. Kevin Venta, 331, 11. 
Marko Vorih, 330, 14. Jernej 
Pondelak, 301 krog. Ekipno: 
1. SD Škofja Loka 1040, 4. SD 
Juršinci 989, 6. SD Kovinar 
Ormož 921 krogov. 

Med mladinci s puško je pre-
senetljivo zmagal Maj Pirih iz 
Portoroža s 392 krogi in šele 
po predzadnji seriji premagal 
Grega Potočnika. Kidričan 
Uroš Mohorko je s 378 krogi 
osvojil 9. mesto, ligaške točke 
za 24. mesto pa si je priboril 
tudi Gregor Polajnko s 370 
krogi. Med mladinkami je zma-
gala Živa Dvoršak iz Olimpije 
s 395 krogi pred Sašo Marijo 
Ratnik iz Tišine s 394 krogi, 
Barbara Muhič iz SD TSO pa 
je s 369 krogi osvojila 9. me-
sto.

Simeon Gönc

Foto: Tadej Bernik

Ptujčan Sašo Stojak v ospredju in Kidričan Aleš Pernat za njim 
sta v Juršincih znova pokazala odlično streljanje ter si v izjemni 
konkurenci priborila odlično 7. oziroma 2. mesto.



petek � 19. februarja 201018 Šport

Futsal

1. SLOVENSKA FUTSAL LIGA
PARI 15. KROGA: Sevnica – FC Krona bar Ptuj, Puntar Casino Safir 

– Tomo Press Bronx, Dobovec – Litija, Izola – Gorica.

Rokomet

1. A SLOVENSKA ŽENSKA LIGA
PARI 20. KROGA: Mercator Tenzor Ptuj – Burja Škofije (sobota ob 

19.00 v športni dvorani Center), Krka – Olimpija, Izola – Celeia Žalec.

1. A SLOVENSKA MOŠKA ROKOMETNA LIGA
20. KROG: Klima Petek Maribor – Ribnica Riko hiše. V tem krogu je 

prosta ekipa Jeruzalem Ormož.

1. B SLOVENSKA MOŠKA ROKMETNA LIGA
PARI 14. KROGA: Moškanjci Gorišnica – Grča Kočevje (v soboto ob 

19.30 v športni dvorani Gorišnica), Radeče MIK Celje – Alples Železniki, 
Krka – Celje Pivovarna Laško B, Ajdovščina – Sviš Pekarna Grosuplje, 
Grosuplje – Istrabenz plini Izola, Sevnica – Šmartno 99.

Kegljanje

2. SLOVENSKA ŽENSKA LIGA –VZHOD
PARI 10. KROGA: Litija – Drava Deta Center, Komcel – Nafta, Šoštanj 

– Fužinar, Rudar – Lanteks

3. SLOVENSKA MOŠKA LIGA – VZHOD
PARI 14. KROGA: Drava Deta Center – Nafta (v soboto ob 17.30 na 

kegljišču v Deta Centru), Prepolje – Gašper Korotan, Lokomotiva DIXI 
– Piramida, Žalec Petrol – Ruše, Rudar – Radenska.

Namizni tenis 

1. SLOVENSKA MOŠKA LIGA
PARI 14. KROGA: Ptuj – Petrol Olimpija (v soboto ob 17.00 v športni 

dvorani Mladika), Tempo – Finea Maribor, Sobota – Ilirija, Edigs Mengeš 
– Krka, Melamin Kočevje – Kema Puconci.

1. SLOVENSKA ŽENSKA LIGA
PARI 14. KROGA: Ptuj – Ljubljana (v soboto ob 17.00 v športni dvora-

ni Mladika), Šenčur – Kajuh Slovan, Fužinar Interdiskont – Muta, Arrigo-
ni – Logatec, Iskra Avtoelektrika – Ilirija.

Danilo Klajnšek

Športni napovednik

Slovenska nogometna sod-
niška organizacija pred prven-
stvi redno organizira razna 
izobraževanja sodnikov, da bi 
ti kar najbolje pripravljeni pri-
čakali tekme. Za sodnike prve 
in druge slovenske nogometne 
lige so tokrat pripravili enote-
densko izobraževanje v Turčiji. 
Namen seminarja je bil analiza 
sojenja v letu 2009, spreje-
manje ključnih odločitev pri 
sodniških presojah, opravljena 
so bila testiranja telesne pri-
pravljenosti in znanja iz pravil 

nogometne igre.
Ptujska sodniška organiza-

cija je bila tokrat precej števil-
na: zraven so bili trije glavni 
sodniki (Roman Krajnc, Dra-
go Klinc in Borut Janžekovič) 
ter dva pomočnika (Marjan 
Rajh in Janez Bezjak). Z njimi 
sta bila tudi podpredsednik 
Zveze nogometnih sodnikov 
Slovenije mag. Stanko Glažar 
in strokovni vodja ptujske 
sodniške organizacije Boris 
Grabar.

Danilo Klajnšek

Nogomet

Številna sodniška 
delegacija v Turčiji

Mlajši dečki B: prva, 
vendar sladka zmaga
Gorenje Velenje B – Velika 
Nedelja 15:23 (10:12)

VELIKA NEDELJA: Matic Škrja-
nec, Tim Roškar, Matija Ambrož, 
Sebastjan Meško, Niko Klemenčič, 
Marko Hržič, Anže Šoštarič 5, Bošt-
jan Žižek – Cvetko 15, Denis Jaušo-
vec 1, Rok Roškar 2. Trener: Darjan 
Mesarec.

Mlajši dečki B iz Velike Nedelje 
so se zelo zadovoljni vrnili iz Vele-
nja, saj so proti Gorenju dosegli 
svojo prvo zmago v tem prvenstvu. 
Viden je velik napredek v igri, še 
posebej glede na srečanje z Velenj-
čani decembra v domači dvorani, 
kjer so jih tekmeci visoko premagali 
(10:32). V zadnjih dveh mesecih 
so fantje pridno trenirali in rezultat 
trdega dela na treningu se že kaže 
v obliki rezultatov. Po osvojeni točki 
v Radgoni so rokometaši iz Velike 
Nedelje tokrat povsem nadigrali Ve-
lenjčane in dve točki zasluženo po-
tujeta v Veliko Nedeljo. Po slabem 
začetku prvenstva je sedaj povsem 
jasno, da čas dečkov RK Velika Ne-
delja šele prihaja.

REZULTATI 16. KROGA: Gorenje 
– Velika Nedelja 15:32, Jeruzalem 
Ormož – Arcont Radgona 15:12, 
Gorenje B – Drava 33:19.

1. JERUZALEM ORMOŽ 14 13 0 1 26
2. CELJE PIVO. LAŠKO 14 13 0 1 26
3. GORENJE 14 10 0 4 20
4. SLOVENJ GRADEC 14 7 0 7 14
5. DRAVA 14 6 0 8 12
6. ARCONT RADGONA 14 3 1 10 7
7. GORENJE B 14 2 0 12 4
8. VELIKA NEDELJA 14 1 1 12 3

Danilo Klajnšek

Celjani dvakrat ugnali 
Ormožane
Mlajši dečki A: Jeruzalem 
– Celje Piv. Laško 22:31 
(10:17)

JERUZALEM: Korpič Lesjak, Caf, 

Rokomet � Mlajše kategorije

Do preteklega konca tedna 
so se v Sloveniji zvrstila držav-
na dvoranska prvenstva za vse 
starostne kategorije, vštevši 
mladinsko, v soboto pa nas 
čaka vrhunec domače sezone, 
državno prvenstvo za člane v 
Ljubljani. Izmed članov Atlet-
skega kluba Cestno podjetje 
Ptuj je doslej največ pokazala 
najmlajša atletinja, desetletna 
Maja Bedrač. V starostni ka-
tegoriji do 12 let starosti (U12) 
je dvakrat popravila državni re-
kord v skoku v daljino, najprej 
na 468 centimetrov, kasneje 
pa celo na 493 centimetrov. Z 
omenjenimi rezultati z lahkoto 
preskakuje konkurenco svojih 
sovrstnic, boljša je tudi od deč-
kov v isti starostni kategoriji.

Maja odlična v sprintu in 
skoku v daljino

Maja je najprej zablestela 
konec januarja na državnem 
prvenstvu za kategoriji U12 in 
U14 v Ljubljani. Z naskokom je 
zmagala v skoku v daljino, naj-
hitrejša pa je bila tudi v teku na 
60 metrov. Med dvainsedem-
desetimi tekmovalkami je zma-
gala na 60 metrov z rezultatom 
8,55 sekunde, kar je odličen 
čas. Še prepričljivejša je bila v 
skoku v daljino, s 448 centime-
tri je pošteno preskočila kon-
kurenco. Teden dni kasneje 
je bilo na sporedu še državno 
prvenstvo za kategorijo U16, 
kjer Maja ni nastopila, srebrno 
kolajno v teku na 60 metrov 
pa je osvojil obetaven Aljaž 

Atletika � Dvoranska sezona

Dva državna rekorda za obetavno Majo

Brlek. V kvalifikacijah teka na 
60 metrov je bil četrti s časom 
7,62 sekunde, v finalu pa se je 
povzpel na drugo mesto z oseb-
nim rekordom 7,48 sekunde. 
Tik pod zmagovalnim odrom 
je končala Maruška Korpič 
Lesjak v teku na 60 metrov z 
ovirami (9,60 sekunde).

Prvi in drugi konec tedna v 
februarju sta se zvrstili državni 
prvenstvi za mlajše in starejše 
mladince. Iz Ptuja sta se obeh 
udeležili mlajši mladinki Nast-

ja Klanjšek in Nuša Turk. 
Klanjškova se je na obeh povz-
pela na zmagovalni oder, med 
mlajšimi mladinkami v Ljublja-
ni je bila druga v troskoku (11-
,65 metra), med mladinkami v 
Celju pa tretja z dva centimetra 
daljšim skokom. Turkova je bila 
med mlajšimi mladinkami peta 
(9,23 sekunde), med starejšimi 
pa mesto više, a s slabšim rezul-
tatom (9,54 sekunde).

Ker Slovenija ne premore 
pokrite atletske dvorane s 

krožno stezo, le dvorane za iz-
vedbo sprinta na 60 metrov ter 
skokov in meta krogle, poteka-
jo dvoranska prvenstva v tekih, 
daljših od 200 metrov, v tujini, 
v zadnjih letih v avstrijskem 
Linzu. Letos sta tam nastopili 
dve mladinki: Urška Škerget 
na 400 metrov (59,62 sekun-
de; šesto mesto) in Doroteja 
Domjan na 800 metrov (2 
minuti in 31,54 sekunde; osmo 
mesto).

Najuspešnejše tekmovanje 
dosedanjega dela zimske sezo-
ne za ptujske atlete pa je bilo 
minuli vikend v Slovenski Bi-
strici, kjer je potekalo državno 
prvenstvo v posamičnem in 
ekipnem mnogoboju za ka-
tegoriji U12 in U14. Znova je 
izstopala Maja Bedrač, ki je 
z naskokom slavila v četvero-
boju. V vseh disciplinah je bila 
prepričljivo najboljša, v skoku 
v daljino pa je postavila že prej 
omenjen državni rekord. Na 
60 metrov je Maja tekla 8,74 
sekunde, v daljino je skočila 
4,93 metra, težko žogo je suni-
la 8,61 metra, na 300 metrov pa 
je tekla 51,32 sekunde. Za pri-
merjavo, Maja je bila v vsaki po-
samični disciplini, seveda tudi 
v skupnem seštevku, boljša od 
najboljšega dečka. Pri dečkih 
(U14) je Boštjan Nahberger 
končal na petem mestu. Ekip-
no se bile punce v kategoriji 
U12 druge, fantje U14 pa četr-
ti. 

Uroš Esih

10-letna Maja Bedrač je nadarjena mlada ptujska atletinja, ki je 
boljša tudi od tekmecev v starostni kategoriji U12.

Belec; Horvat 1, M. Hebar, Kav-
čič, Kralj, Kociper 2, Kolmančič 2, 
Štumberger 8, Topolovec 5 (2), Luk-
man 4. Trener: Mladen Grabovac

Celjski rokometaši so na Harde-
ku državnim prvakom zadali močno 
klofuto v obliki najvišjega poraza v 
zgodovini Ormožanov. Gostje so tek-
mo odlično pričeli in povedli z 10:3. 
Prednost sedmih golov so brez 
večjih težav zadržali do odmora. V 
drugem delu pa je bila ista zgodba 
– slabi Ormožani, odlični Celjani, ki 
so iz protinapadov rešetali mrežo 
ormoških vratarjev.

Zmaga je Celjane povedla do 1. 
mesta v predtekmovalni skupini 
Vzhod, Ormožane pa poraz do 2. 
mesta; skupina Vzhod je tudi daleč 
najmočnejša v Sloveniji. Kljub po-
razu Ormožani ne mislijo brez bor-
be predati državnega naslova, saj 

bodo v zaključku sezone močnejši 
za Kosija, Ozmeca, Kolmančiča, 
ki so zaradi poškodb igrali manj v 
zadnjem mesecu. V polfinalni sku-
pini C se bodo Ormožani srečali z 
ekipami Krško, Metlika in Radovlji-
ca. V primeru zmage Jeruzalema v 
polfinalni skupini bo finalni turnir v 
Ormožu. Prvenstvo se nadaljuje 6. 
marca z gostovanjem Ormožanov 
na derbiju v Krškem.

Mlajši dečki B: Po trinajstih 
zmagah prvi poraz
Jeruzalem – Celje Piv. La-
ško 16:20 (3:10)

JERUZALEM: Korpič Lesjak, Caf, 
Rizman; Ulaga 1, Plavec, Horvat 8 
(5), Kavčič, Grabovac 2, Luci, Zida-
rič 2, Lukner, M. Hebar 1, Niedorfer 
2. Trener: Mladen Grabovac

Po trinajstih zmagah so vrstniki 
Celja Ormožanom zadali prvi poraz 
nasploh v zgodovini. Ob odsotnosti 

poškodovanega Kosija in Ozmeca 
so Celjani tokrat izkoristili pred-
vsem fizično premoč. Zmagovalec 
je bil odločen v 1. polčasu, kjer so 
si gostje priigrali kar sedem golov 
prednosti, 10:3. V veliko pomoč so 
jim bili Ormožani, ki so do odmora 
zastreljali kar sedem čistih ‘zicer-
jev’. V 2. polčasu so se domačini 
sprostili in ublažili poraz ter kljub 
porazu osvojili 1. mesto v pred-
tekmovalni skupini Vzhod, Celjani 
so drugi. Isti ekipi, ki sta praktično 
najboljši v Sloveniji, se bosta po-
novno pomerili v polfinalni skupini. 
Zmagovalec te polfinalne skupine 
bo na koncu najbrž tudi državni pr-
vak. Poleg Ormožanov in Celjanov 
bodo v polfinalni skupini D nastopili 
še rokometaši Dol TKI Hrastnika in 
Slovenj Gradca. Prvenstvo se na-
daljuje 6. marca z velikim derbijem 
na Hardeku med Jeruzalemom in 
Celjem.

KU

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši NŠ Poli Drave Ptuj in Aluminija so pred dnevi odigrali dvojno medsebojno prijateljsko 
srečanje: pri kadetih so zmagali gostje iz Kidričevega (0:1), mladinci pa so remizirali (1:1).

Prva vrsta – stojijo: Drago Klinc, Boris Grabar, Stanko Glažar in 
Borut Janžekovič; druga vrsta: Janez Bezjak, Roman Glažar in 
Marjan Rajh.

Fotozapis � Nogomet



se pripravljali. To je bil čas, ko 
je bila vsa ekipa skupaj in imeli 
smo odlično priložnost, da se 
spoznamo in izmenjamo izkuš-
nje. V tem času smo spoznali 
tudi vodstvo, sponzorje, naučili 
so nas, kako nastopati pred me-
diji in nas podučili o pravilih in 
načinu dela v ekipi. Zanimivo 
je tudi to, da ima večina pred-
stavo, da je v kolesarstvu tako 
kot v ekipnih športih: prideš 
na trening in samoumevno je, 
da je trener del ekipe. A v kole-
sarstvu je drugače, saj trener ni 
tisti, ki bi določal trening, tem-
več je njegova vloga bolj strate-
ška, saj skrbi za koordinacijo na 
tekmah in taktiko v času dirke. 
Ekipa pa ima nalogo, da te pla-
čuje in organizira vse potrebno 
za tvoje uspešno delo.«

Kako je bilo po teh dese-
tih dneh? Kje si se nastanil?

A. I. Ilešič: »Po teh desetih 
dneh priprav, kjer sem uredil 
vse potrebne formalnosti, sem 
se vrnil k prijateljem v mesto 
Charlotte in si poiskal stanova-
nje, ki sem si ga tudi sam pla-
čeval. A ker sem veliko na poti, 
sem v njem od februarja pa do 
oktobra preživel skupaj le dva 
meseca. Letos se je naša ekipa 
preselila v Atlanto in nam tam 
najela tri hiše, tako da bom 
streho delil s sotekmovalci.«

Veliko si bil na poti, po 
drugi strani pa si živel sam 
v stanovanju. Kako si se 
znašel sredi nove dežele? 

A. I. Ilešič: »Bilo je enostav-
no. Z mano so kontaktirali pre-
ko e-maila. Ko je bil čas za tek-
movanje, sem od vodstva dobil 
elektronsko pošto, v kateri so 
mi sporočili, kdaj moram biti 
na letališču, na katero tekmo 
grem, kako dolgo se bom tam 
mudil in kdo me bo pričakal 
ter poskrbel, da pridem na 
dogovorjeno mesto. Včasih se 
je zgodilo, da niti sam nisem 
vedel, kam grem, in ko so me 
na letališču vprašali, kam sem 
namenjen, sem pokazal potni 
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Po koncu kolesarske 
sezone se je Ptujčan Aldo 
Ino Ilešič vrnil iz Amerike, 
kjer trenira in tekmuje pod 
okriljem ameriške kolesar-
ske ekipe Team Type 1. Na 
Ptuj je prišel, da se spočije 
po napornih tekmovanjih 
in si zastavi cilje za novo se-
zono, ki je pred vrati, saj se 
je desetega februarja že vr-
nil nazaj v svojo ekipo, kjer 
se bo fizično pripravil na 
nove izzive. Za bralce Šta-
jerskega tednika je sprejel 
povabilo na klepet in nam 
razkril pasti in prednosti 
svoje odločitve ter nas po-
peljal v svet kolesarstva ter 
z nami delil skrivnosti o na-
činu dela in življenju pod 
okriljem najhitreje rastoče 
ameriške kolesarske ekipe.

Leta 2008 si prestopil v 
hitro razvijajočo in uspeš-
no ameriško kolesarko eki-
po Team Type 1. Odločitev 
za delo v Ameriki je za tako 
mladega športnika velik 
izziv, poln pasti in prilož-
nosti. Kako je prišlo do te 
odločitve?

A. I. Ilešič: »Spomladi leta 
2008 sem se odločil tekmovati 
na kolesarskih kriterijih, ime-
novanih Speedweek, ki so po-
tekali po JV obali Amerike. Na 
tem tekmovanju mi je uspela 
zmaga na kar dveh kriterijih. To 
je bila zame zelo dobra izkuš-
nja, ki sem jo želel ponoviti. V 
septembru sem se tako ponov-
no odločil za nastop v finalu te 
serije kriterijev, ki je potekal v 
Las Vegasu. Seveda takšna od-
ločitev ni enostavna, saj so s 
tem povezani stroški poti, ude-
ležbe in bivanja, ki so visoki in 
jih krije kolesar sam. Odločitev 
o nastopih na dirkah sem torej 
sprejel in realiziral na lastno 
pest, brez pomoči in podpore 
tedanjega kluba. A verjel sem 
v zmago, ki mi je naposled po-
vrnila vložen finančni zalogaj. 
Moj cilj je bil čim boljši rezultat 
in takrat še nisem vedel, da se 
v vsem tem skriva še nek nov 
izziv v obliki ameriške kole-

sarske ekipe. Na teh tekmah 
sem spoznal veliko ljudi in 
med njimi je bil tudi manager 
ekipe Team Type 1 Daniel Biz-
zell. Daniel je bil nekoč tudi 
sam kolesar, tako da razmere 
v kolesarstvu dobro pozna, je 
pa tudi uspešen industrijski 
oblikovalec in poslovnež, z ve-
liko poznanstev, ki jih s pridom 
uporablja. Daniel je danes moj 
manager in dobi določen delež 
denarja od mojih nagrad, plače 
in sponzorjev.«

Kako si doživljal tiste tre-
nutke, ko si imel v rokah le-
talsko karto za Ameriko in si 
se podal tako rekoč v nezna-
no, s trebuhom za kruhom? 

A. I. Ilešič: »Po septembr-
skih kriterijih v Las Vegasu sem 
se vrnil v Slovenijo in z Nino 
sva si privoščila oddih v Puli. 
In prav v tem času sem dobil 
Danielov klic, ki mi je uredil 
kontakt z vodstvom ekipe 
Team Type 1. Vse potrebne for-
malnosti glede članstva v ekipi, 
bivanja, plačila in tekmovanj 
smo dorekli kar po telefonu 
in čez teden dni sem po pošti 
dobil pogodbo, ki sem jo pod-
pisal in poslal nazaj. To je po-
menilo, da sem član njihovega 
teama in šele ko sem v januarju 
preteklega leta stal z letalsko 
karto na letališču v Münchnu, 
sem vedel, da gre tokrat zares 
in da se podajam dobesedno v 
neznano. To so bili posebni ob-
čutki. Stres pred neznanim so 
zmanjševali telefonski klici iz 
Amerike, saj me je moja ekipa v 
obdobju pred odhodom v ZDA 
ves čas spremljala. Tako smo se 
prek telefona dogovarjali glede 
opreme, ki jo potrebujem in o 
vseh podrobnostih. Ti klici so 
me pomirili, saj sem vedel, da 
je v ekipi, za katero bom tek-
moval, vse skrbno načrtovano 
in počutil sem se varno. Da bi 
nekoliko zmanjšal vzhičenost, 
sem na letalo stopil dva tedna 
prej in ta čas preživel pri prija-
teljih v mestu Charlotte. Napo-
sled je le napočil dan, ko sem 
iz Charlotte odletel v Santa Bar-
baro, da spoznam svojo novo 

Aldo Ino Ilešič � Kolesar v ekipi TEAM TYPE 1

V Ameriko s trebuhom za kruhom

ekipo. Letališče v Santa Barba-
ri sem poznal samo iz filmov. 
Tam me je pričakal šofer, ki me 
je odpeljal v hotel, kjer se je 
zbralo vso vodstvo kolesarske-
ga teama, kolesarji, sponzorji 
in vsi, ki kakorkoli sodelujejo 
pri pripravah kolesarjev. Na 
začetku sem imel malce treme 
pred novim, a sem se odločil, 
da bom ostal na trdnih tleh in 
sledil svojemu cilju. Nisem že-
lel, da me vzhičenost in pozor-
nost zmedeta in vržeta iz tira. V 
Ameriko sem šel, da dosežem 
zastavljene cilje. V hotelu smo 
ostali deset dni in ves čas smo 

Aldo Ino Ilešič: »Trener ni tisti, ki bi določal trening, temveč je nje-
gova vloga bolj strateška, saj skrbi za koordinacijo na tekmah in 
taktiko v času dirke. Ekipa pa ima nalogo, da te plačuje in organi-
zira vse potrebno za tvoje uspešno delo.«

Futsalerji Tomaža so se skozi 
šivankino uho prebili v dodat-
ne kvalifikacije, ki jim v nada-
ljevanju sezone še omogočajo 
boj za uvrstitev v 1. SFL. Varo-
vanci trenerja Zvonka Gašpa-
riča so v zadnjih treh krogih 
dosegli pomembne zmage, ki 
dajejo upanje na ugoden raz-
plet dodatnih kvalifikacij. Pet-
elini so nazadnje ugnali Cer-
kvenjak (5:2), Nazarje (6:2) in 
Maribor (5:4). Na zadnji tekmi 
v mariborski Lukni je ekipa po-
kazala pravi karakter in spre-
obrnila zaostanek 0:3 v zmago: 
»Z drugim delom sezone smo 
zelo zadovoljni. Naš cilj je bila 
uvrstitev na 3. mesto v skupini 
Vzhod, ampak po spletu okoliš-
čin smo ujeli celo 2. mesto. V 
dodatnih kvalifikacijah si želi-
mo uvrstitve v polfinale, kjer 
bi nas čakal favorit iz Divače, 
kjer nastopajo znana sloven-
ska futsal imena, kot so Kurtič, 
Grželj, Ibrišimovič. Prej pa je 
treba preskočiti še oviro, ime-
novano Weber. Proti današnje-
mu nasprotniku iz Škofje Loke 
obljubljam borbo in odprto 

igro, saj se igra na dve dobljeni 
tekmi in ni kaj kalkulirati. Smo 
optimisti,« nam je pred tekmo 
zaupal trener Zvonko Gašpa-
rič. Druga tekma bo na spore-
du v nedeljo, 28. februarja, v 
Škofji Loki, morebitna tretja pa 
v sredo, 3. marca, ob 19.30 uri 
na Hardeku. 

V ekipo se je po hujši poškod-
bi v drugem delu sezone vrnil 
David Goričan, ki še ni v pravi 
formi, kljub temu pa lahko na 
igrišču spreobrne potek tekme 
v prid svoje ekipe. Pri Tomažu 
stavijo še na vratarja Vrbaniča, 
najboljšega strelca Francija 
Kamenška (15 zadetkov), iz-
kušenega Dušana Bohinca, Iva-
na Janžekoviča, Dejana Kralja 
in na mlado gardo obetavnih 
futsalerjev. Zaradi parnih ru-
menih kartonov nima pravice 
nastopa Sebastjan Piberčnik, 
vsi ostali igralci pa že z nestrp-
nostjo pričakujejo današnjo 
tekmo (petek, 19. 2.), ki se bo 
v Športni dvorani na Hardeku 
pričela ob 19.30.

Uroš Krstič

Futsal � 2. SFL - vzhod

Zdaj gre zares
Nogomet 

Sloveniji prvo 
mesto v 
pokalu Mirop

V sredo je v Italiji sloven-
ska nogometna reprezentan-
ca do 20. leta starosti s svo-
jimi vrstniki iz Italije odigrala 
zadnje srečanje v tekmova-
nju za POKAL MIROP, kjer 
ob Sloveniji nastopajo še re-
prezentance Italije, Hrvaške, 
Slovaške in Madžarske. Sre-
čanje se je končalo z rezul-
tatom 0:0, kar je bilo dovolj, 
da je mlada reprezentanca 
Slovenije ubranila prvo me-
sto in tako postala zmago-
valec tega tekmovanja. Za 
slovensko izbrano vrsto sta 
nastopila tudi Martin Milec 
iz Aluminija in Leon Črnčič, 
ki je iz Aluminija prestopil k 
italijanskem prvoligašu  Ata-
lanti. V osmih tekmah tega 
tekmovanja je reprezentan-
ca Slovenije zbrala 17 točk, 
sledijo pa Hrvaška (14) ter 
Slovaška, Italija in Madžar-
ska (vse so zbrale 8 točk).

Danilo Klajnšek

list, da so me poiskali v siste-
mu in preusmerili na pravi let 
(smeh).«

Ali to pomeni, da potuješ 
samo z najnujnejšo osebno 
opremo, ostalo pa te priča-
ka na kraju tekmovanja? 

A. I. Ilešič: »Kolesar gre na 
tekmo z osebno opremo, to je 
čelada, rokavice, dresi in obla-
čila za prosti čas, vse ostalo ga 
pričaka na kraju tekmovanja. 
Za kolesa poskrbi ekipa, ki ima 
svoje serviserje. Serviser ima o 
tebi vse informacije in pozna 
nastavitve, ki ti ustrezajo. Pri 
svojem delu je zelo pedanten, 
zato se na kolo lahko vedno 
zaneseš. Ekipa ima tudi svoje-
ga zdravnika in dva stratega, 
ki poznata trenutno priprav-
ljenost in specialnost vsakega 
posameznega kolesarja. Na 
tekmi torej nič ni prepuščeno 
trenutnemu osebnemu vzgibu, 
temveč je vse skrbno dodelano 
in del strategije. Moja special-
nost je sprint, kar pomeni, da 
bom vodilen položaj v ekipi 
na tekmovanjih prevzel, kadar 
se na koncu zahteva ta sposo-
bnost in vsi ostali v ekipi bodo 
delali zame, saj je naš skupen 
cilj uspeh. Naloga stratega je 
torej, da spremlja kolesarja in 
pozna njegove talente in pri-
pravljenost, ki pa skozi leto ni 
konstantna, temveč niha.«

Kako se prehranjuješ? 
A. I. Ilešič: »V Ameriki je 

prehrana velik problem, sploh 
kadar si veliko na poti. Ogrom-
no je vnaprej pripravljene hra-
ne, ki vsebuje kaloričen koruz-
ni sladkor, ki ga ljudje dajejo v 
kruh, v kavo, v slaščice … Če 
jih opazuješ, ne jedo nič pa-
metnega, a to kar zaužijejo, ima 
ogromno kalorij, zato imajo 
probleme s prekomerno težo. 
Sam pri hrani ne kompliciram, 
jem preprosto in zdravo.«

Od leta 2003 si profesio-
nalen kolesar in dobro leto 

si kolesar v ameriški ekipi 
Team Type 1.

A. I. Ilešič: »V Team Type 
1 dobim vsak mesec plačo, s 
katero sem zadovoljen, čeprav 
menim, da človek mora vedno 
stremeti k višjim ciljem, ampak 
ne v smislu večjega zaslužka, 
temveč v smislu »biti vedno 
boljši«. Seveda pa se s tem so-
razmerno dviguje tvoja cena 
oziroma zaslužek. Za športnika 
je pomembno, da si v času, ko 
je aktiven in sposoben posega-
ti po zmagah, ustvari material-
no podlago, ker je to njegova 
varnost za prihodnost. Nikoli 
namreč ne veš, kdaj se bo tvo-
ja športna pot zaključila, saj se 
lahko zgodi nesreča, poškodba 
ali pa pač začutiš, da si dosegel 
maksimum svojih zmožnosti, 
kar pomeni konec aktivne ka-
riere. Če imaš med tem časom 
zagotovljeno materialno var-
nost, potem je vse manj stresno 
in lažje. Moja plača je odvisna 
od rezultatov in opravljenega 
dela za ekipo. Sistem profesi-
onalnih ekip je tak, da kolesar 
dobiva redno plačo od kole-
sarske ekipe, ki se financira iz 
sponzorskih sredstev, po drugi 
strani pa ti lahko tvoj manager 

uredi še osebne sponzorje.«
Kakšne koristi prinaša 

osebno sponzorstvo? 
A. I. Ilešič: »Naši ekipni 

sponzorji so povezani s farma-
cijo, saj imamo v klubu tri tek-
movalce s sladkorno boleznijo 
tipa 1, ki si morajo vbrizgavati 
inzulin. Naša ekipa v svet torej 
sporoča apel, da ta bolezen ni 
ovira za kvalitetno in polno 
življenje ter da lahko z voljo in 
vztrajnostjo dosežeš vse, kar si 
želiš. Vsak tekmovalec pa ima 
še svoje osebne sponzorje, ki 
mu jih uredi manager. Verjet-
no se sprašujete zakaj športnik 
potrebuje še dodaten denar. 
Športnik je lahko dober takrat, 
kadar se pred tekmo in na sami 
tekmi ne rabi obremenjevati z 
organizacijskimi problemi, kot 
so, kaj bo jedel po tekmi, kje bo 
bival. Vsa ta vprašanja ti jemlje-
jo čas in energijo. Na sami tek-
mi, ki je razdeljena na etape in 
traja več dni, je vsaka ura, ko 
lahko počivaš dragocena in če 
po tekmi razmišljam kaj bom 
jedel, ker nimam svojega ku-
harja ali nekoga, ki bi mi to pri-
skrbel, potem s tem izgubljam 
svojo moč. Na večini dirk in 
klubskih priprav je za kolesar-
ja poskrbljeno, vendar večino 
časa treniraš sam in obdobje 
od oktobra do januarja je tisto, 
ki ga preživiš na individualnih 
pripravah, kjer je vsa organiza-
cija prepuščena tebi samemu. 
V vsakem športu glede zmage 
štejejo nianse in prav te nian-
se so torej v rokah osebnega 
sponzorja. Če imaš to srečo, da 
te nekdo vzame pod svoje okri-
lje, potem se resnično lahko 
osredotočiš samo na trening 
in tekmovanja. Druga stvar je 
tudi v tem, da sem nenehno 
razpet med Slovenijo in Ameri-
ko. Resnično spočijem se lahko 
samo doma in v mesecih, ko 
bi se moral pripravljati, si ne 
morem privoščiti kvalitetnih 

treningov. Prav v zimskih me-
secih bi moral imeti zelo dolge 
treninge, pa je zapadel sneg, 
kar pomeni, da bi mi ustrezal 
trening v toplih krajih, vsaj za 
en mesec. V tem času se ne bi 
smel obremenjevati s postran-
skimi stvarmi, kar pomeni, da 
bi me morali spremljati ljudje, 
ki bi poskrbeli za vse potreb-
no. A vse to veliko stane, in če 
je povezano z denarjem, potem 
so tukaj skrbi in stres. To je to-
rej glavni razlog, zakaj kolesar 
potrebuje osebne sponzorje.«

Ali se kdaj poigravaš z 
mislijo, da bi se za stalno 
preselil v Ameriko? 

A. I. Ilešič: »Šele to leto, ko 
sem veliko zdoma, sem se zave-
del, koliko mi pomeni beseda 
dom. Amerike ne bom nikoli 
zamenjal za svoj dom, ker se 
tam ne počutim doma. Ko sem 
v Ameriki, sem tam zaradi dela, 
priložnosti in novih izkušenj, a 
moj dom je Slovenija in samo 
doma se resnično spočijem. 
Lahko pa se zgodi, da bom vse 
življenje razpet med Slovenijo 
in Ameriko, a dandanes to ni 
težava, saj je letalskih povezav 
več kot dovolj.«

Aleksandra Jelušič

Si imel kdaj kakšno nenavadno izkušnjo, ki ti je zmešala štrene? 
A. I. Ilešič: »Ja, zamudil sem let, in če se ti to zgodi, moraš čakati 

tako dolgo, dokler na naslednjem letu zate ne najdejo prostega sedeža. 
Ves dan sem se pomikal po terminalih, da bi našel kakšno prosto mesto 
na letalu. Ob enih se mi je nasmehnila sreča, in ko sem se udobno na-
mestil na sedežu, so mi sporočili, da je let žal zaseden in zapustiti sem 
moral letalo. Stvar me je precej zmedla in na letalu sem pozabil svoj 
kovček, kjer sem imel opremo za tekmovanje. Ni mi preostalo drugega 
kot čakati na naslednji let, ta je bil šele ob 21.30. Na letalo se bi moral 
vkrcati ob 7.45, vkrcal pa sem se zvečer. V Phoenix sem prispel ponoči, 
kar pomeni, da ni bilo naslednjega leta. Prespal sem kar na terminalu 
kot Tom Hanks v filmu Terminal. V Kalifornijo sem sicer prišel pravo-
časno in nisem zamudil dirke, a ker sem bil precej utrujen, so bili temu 
primerni tudi rezultati.«



Karneval v Benetkah so 
odprli s tradicionalnim an-
gelskim letom 22-letne Bi-
ance Brandolini D'Adda, v 
tem letu pa je potekal do 16. 
februarja. Natanko opoldne 
je namreč z najvišje stavbe v 
Benetkah, s skoraj 100 m vi-
sokega zvonika Campanile, 
»odletela« mlada lepotica in 
ob ploskanju večtisočglave 
množice veličastno pristala 
na slavnem Markovem trgu. 
Po poročanju italijanskih 
medijev naj bi bila v ange-
la odeta vnukinja sestre 
Giannija Agnellija, zdaj že 
pokojnega predsednika av-
tomobilskega giganta Fiat. 
Vzdušje med več kot 1.800 
različnimi pisanimi beneški-
mi maskami je bilo zares en-
kratno, če seveda odštejemo 
nepopisno gnečo. In prav je, 
da se je trlo ljudi, saj nam fo-
tografom tako zelo obiskani 
karneval predstavlja še večji 
izziv ujeti pravi motiv v pra-
vem trenutku v svoj objektiv. 
Tudi maske so bile zelo raz-
položene, željne objektivov, 
saj so nam z veseljem pozi-
rale, v kar se lahko tudi sami 
prepričate. Na koncu so nam 

celo pomolile svoje vizitke, 
da bi jim posredovali katero 
izmed zanimivih fotografij. 
In po vizitkah sodeč zelo ve-
liko mask prihaja iz Francije.

Svoje popotovanje smo za-
ključili z obiskom edinstve-
nega otoka Burano, ki leži na 
severnem koncu Beneške la-
gune, le 7 kilometrov od Be-
netk. Ime je dobil po burji, ki 
je venomer pihala skozi zna-
menita vrata na severovzho-
du otoka. Otok Burano se od 
preostalih otočkov v laguni 
loči po izjemno barvitih 
hišah, poznan pa je tudi po 
čipkarstvu ter po številnih 
ročnih delavnicah beneških 
mask (eno izmed njih smo 
si tudi ogledali). Tako smo 
tukaj iskali v svoje objektive 
še zadnje motive edinstve-
nih mask, ki so bile skupaj 
z zanimivo arhitekturno za-
snovo otoka prav čarobne. 
Doživetje je zelo težko opisa-
ti z besedami; potrebno ga je 
doživeti na lastni koži. Zato 
naj raje same zase govorijo 
fotografije. Naj vas popelje-
jo v čarobni svet beneških 
mask …

Stanko Kozel
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Fotoreportaža � Beneški karneval skozi objektiv

Čarobni svet beneških mask
V nedeljo, 7. februarja, smo se fotografi odpravili novi pustolovščini naproti, obiskali smo namreč čarobne Benetke, odete v svoje značil-
ne pustne maske. Preko e-Fotografije se nas je tega izleta udeležilo 29 fotografov z vseh koncev Slovenije. Najprej smo zanimive motive 
beneških mask iskali na beneških ulicah, konec popoldneva pa smo svoje popotovanje zaključili na otoku Burano. Čudovito vreme, sinje 
modro nebo ter odlično razpoložena skupina, ki je še dodatno napolnila tako ali tako prepolne Benetke.

Foto: Stanko Kozel

Prečudoviti maski v vsem svojem unikatnem bogastvu

Foto: Stanko Kozel

Zanimivi kontrasti elegantnega para.

Foto: Stanko Kozel

Unikatna skrivnostna dama na otoku Burano, ki prikazuje njego-
vo edinstvenost.

Foto: Stanko Kozel

Par z bronastima ščitoma
Foto: Stanko Kozel

Veličastnost maske se še poveča z romantičnostjo beneške idile

Foto: Stanko Kozel

Fotografije (od leve): 1. Ekstravaganca na trgu sv. Marka. 2. Simbol moči z žezlom v roki. 3. V stilu pred palačo sv. Marka. 4. Veličastna »rdeča dama«, ki je s svojim močnim škrlatnim kontrastom zasijala 
v polni podobi ter zasenčila druge. 5. Zrcalce, zrcalce povej, katera maska najlepša v deželi je tej. 6. Barviti Joker, za njim pa še barvitejše hiše otoka Burano.

Foto: Stanko Kozel

Zaljubljeni maski, ki s svojo srebrno sivino spominjata na ne-
skončnost vesolja.



Letališče v Bozemanu, Montana, 
je bilo še posebej zanimivo, saj iz-
gleda kot tipična lovska koča. Tudi 
mnoge druge javne stavbe v tem 
mestecu, kot so banke ali zdravstve-
ni dom, so se bohotile z različnimi 
trofejami bizonov, losov in srnjadi 
na zidovih. Tudi kakšen nagačen 
grizli ni manjkal … 

Ker je javni prevoz okoli letališča 
bolj redka dobrina, sem se namenil 
poklicati taksi, ko me je nenadoma 
nagovoril mlajši možakar, ki je po vi-
dezu spominjal na Beatlese. Ime mu 
je bilo Turtle (ang. želva) in je vozil 
delavce z letališča. Zamenjal me je za 
nekega Rusa, ki ga je čakal, pa sem 
se mu ponudil, da sem lahko tudi 
Rus, če me zapelje do mojega brloga 
v Bozeman. Tako se je tudi zgodilo. 
Naložil je še ženkico in dva sinova, 
pa smo šli na pot. Posebej najmlajši 
triletni pobalin je bil slika, ves čas se 
je drl: 'Tatanka!'. Tatanka namreč v 
narečju Sjujev (Indijancev) pomeni 
bizon. Družinica je bila res enkra-
tna in kar žal mi je bilo, da smo se 
čez eno uro morali posloviti.

V Bozemanu imajo zgolj en ho-
stel (in nešteto motelov ter hote-
lov), ki si ga ni bilo mogoče rezer-
virati preko interneta, zato sem bil 
rahlo skeptičen, če bo še kakšen 
kup slame zame, a vsa skrb je bila 
odveč. Ko sem prilomastil noter, ni 
bilo tam žive duše. Ne recepcije in 
ne gostov, bila pa je le ena oglasna 
tabla, na kateri je pisalo, da če tam 
ni nikogar, naj vsak v kuverto da 20 
dolarjev za vsako noč in jo potisne 
pod ena vrata kvazi pisarne. Zares 
veliko zaupanje v poštenost popo-
tnikov, ki ga nisem hotel zlorabiti 
in sem res 'rezerviral' mojo nočitev. 
Sobo sem si izbral kar sam in ravno 
ko sem se udobno namestil, je po-
kukalo skozi vrata drobceno žensko 
bitje. Predstavila se je kot Susan, bila 
pa je iz Oregona. Pustolovski duh jo 
je pripeljal v to čudovito mestece in 
baje se je kar na lepem odločila, da 
bi tu živela. Ja, takšni so Američani. 
Malo mi je razkazala mestece in mi 
v knjižnici uredila tudi internet, da 
sem se dogovoril za prevoz na moje 
delovno mesto za naslednji dan.

Zjutraj, točno ob osmi uri, se je 
pred mojim brlogom ustavil ogro-
men 10-sedežni kombi, iz katerega 
je skočila brhka in luštna deklica z 
imenom Tiffany. Opravljala je delo 
voznice in je pomagala urejati vse 
papirje, kot so bančni račun in soci-
alno zavarovanje, za delo in bivanje 
v bližnjem nacionalnem parku. Med 
triurno vožnjo sva se veliko pogo-
varjala, med drugim pa mi je pove-
dala, da študira medicino in da so si 
njeni starši morali za njen študij vze-
ti 200.000 dolarjev kredita. Pri nas 
si tega verjetno ni mogoče zamisli-
ti. Ko je omenila, da ima tudi fanta, 
sem se raje posvetil okolici, za kar 
mi niti malo ni bilo žal. Vozila sva se 
po neskončni cesti, skozi okno pa 
sem lahko občudoval zares čudovi-
to naravo, nebeško modre reke so 
brezciljno vijugale med polji, konji 
pa so se prosto pasli po preriji in se 
počasi vračali proti svojim stajam 
na rančih.  

Vstop v nacionalni park Yello-
wstone je bil svojevrsten, saj sva se 
peljala skozi nekakšno cestninsko 
postajo, kjer mora vsako vozilo ali 
obiskovalec kupiti vinjeto za vstop. 
Že tako izjemna pokrajina je posta-
jala še bolj čudovita. Po eni uri sva 
končno prispela do Old Faithfula, 
ki je svetovno znan kot največje gej-
zirsko območje na svetu. Tam je na-

Samo nedeljsko osrednjo pustno 

povorko, ki je združila 97 skupin 

tradicionalnih pustnih likov in 

mask ter karnevalske skupine, si je 

ogledalo več kot 60 tisoč obiskoval-

cev od blizu in daleč, med njimi so 

Foto: Črtomir Goznik

Gondola na haloškem Pohorju se je v karnevalskem delu 50. kurentovanja na-
povedala kot nova turistična ponudba na Ptujskem, in sicer v hitrostnem pitju 
kuhanega vina, ki bo tudi obogatila program zimske univerzijade.

Nagradno turistično vprašanje

Pričakovanja organizatorjev so se izpolnila
Jubilejno, 50. kurentovanje se je izteklo z nekaj presežki, ki so jih v konzorciju Kurent tudi napovedali. Po izteku več kot 50 pustnih, karnevalskih, kulturnih, umetni-
ških in drugih dogodkih organizatorji počasi vlečejo skupaj tudi statistične podatke. Vseh gledalcev na teh prireditvah naj bi bilo po prvih ocenah okrog 200 tisoč.

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE
Koliko obiskovalcev se je letos zabavalo v karnevalski dvo-

rani na Ptuju?___________________________________________

Ime in priimek:__________________________________________

Naslov: ________________________________________________

Davčna številka:  __ __ __ __ __ __ __ __

bili tudi številni tujci, zlasti še Itali-
jani, Avstrijci, Srbi, ki se po odpravi 
vizumov počasi vračajo na sloven-
ski turistični trg, pa tudi Američani. 
V Termah Ptuj so uresničili svojo 
napoved, da bodo v pustnem času 
realizirali več kot tri tisoč nočitev, 
zadovoljni pa so tudi z obiskom klu-
ba Gemina XIII., ki se je v tem času 
že prijel kot družabno in kulturno 
središča Ptuja. Tudi v hotelu Mitra 
so zadovoljni z obiskom, v mestnem 
jedru pa bi po njihovem mnenju 
morali še več narediti na pustnem 
dogajanju.

Koncesija za glasbeni del 50. ku-
rentovanja, ki je toliko buril javnost, 
je znašala 20 tisoč evrov, izbrani 
koncesionar za izvedbo glasbenega 
programa (S Records in agencija 
Reflektor) pa je poskrbel tudi za 
ozvočenje javne prireditve v času 
kurentovanja. Perutnina je kot kon-
cesionar prispevala 40 tisoč konce-
snine in po oceni še med 50 in 60 
tisoč evrov za stroške karnevalske 

dvorane. V celoti gledano naj bi se v 
okviru projekta kurentovanja 2010 
obrnilo okrog dva milijona evrov.

Nazadnje smo spraševali po zma-
govalcu tradicionalne nedeljske 
pustne povorke. Zmagovalec leto-
šnjega karnevalskega dela kuren-
tovanja je bila skupina Pavi iz Male 
vasi v občini Gorišnica. Nagrado bo 

prejel Dušan Krajnc, Zamušani 
25. Danes sprašujemo, koliko obi-

skovalcev se je letos zabavalo v kar-

nevalski dvorani na Ptuju. Nagrada 

za pravilen odgovor sta vstopnici za 

kopanje in uporabo savn v hotelu 

Primus. Odgovore pričakujemo do 

26. februarja. 

Piše: Daniel Zorko � Štajerec v Ameriki (2.)

Na Zahod
Kdor si misli, da so ZDA majhne, se krepko moti. Let proti Montani in Wyomingu je trajal skoraj 
isto kot let čez Atlantski ocean. 

Foto: Daniel Zorko

Hostel v Bozemanu – tipična gradnja Američanov
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Foto: Daniel Zorko

Glavna ulica v Bozemanu

mreč preko 300 gejzirjev, ki aktivno 
bruhajo paro, nekateri tudi preko 
50 metrov visoko. Ustavila sva se 
pred 140 let staro stavbo, kjer me je 
moja deklica predstavila glavnemu 
šefu Chrisu. Takoj se je videlo, da 
je možak na mestu in sva kar hitro 
prešla na isto valovno dolžino. Pred-
stavil me je drugim ter mi razkazal 
okolje. Iz mednarodne ekipe so bili 

tam še Araz iz Azerbajdžana – moj 
cimer, Turek, Moldavec, Ekvadorka, 
Mongolka ter en kup Američanov. 
Dobil sem prosto popoldne, in ker 
je šefe rekel, da imam v dobrem 
tudi južino, se nisem dal prosit in 
sem po nekaj dneh bivanja v ZDA 
končno poskusil tako opevan ham-
burger. Pred balkansko pljesko se 
lahko skrije.

Foto: Daniel Zorko

Barvita registrska tablica zvezne drža-
ve Montana



Pod luskinasto lupino ana-
nasa so tako imenovana očesa. 
Zato lupino vedno olupimo z 
nožem kar debelo, šele potem 
lahko plod razrežemo na rezine 
in odstranimo trd stržen iz sre-
dine. Ananas lahko tudi razpo-
lovimo in narežemo po dolgem, 
meso pa izrežemo z nožem, po-
tem prav tako odstranimo str-
žen in meso narežemo na kocke 
oziroma grižljaje. Svež zrel ana-
nasje že sam slasten poobedek, 
z malo sladkorja, kapljico ruma 
ali češnjevca je še okusnejši.

Lahko ga potresemo z rjavim 
sladkorjem, soltiramo (na hitro 
v ponvi prepražimo na maslu) 
ali tako pripravljenega pečemo 
na žaru.

S svojim izrazitim sladko-ki-
selkastim okusom se prilega k 
pikantnim jedem iz svinjine in 
perutnine, pogosto pa ga sreča-
mo kot eno izmed sestavin pri 
pripravi morskih sadežev. Olu-
pljen ananas, ki mu v sredini 

odstranimo del, lahko nadeva-
mo s prešano šunko in pečemo 
vsaj eno uro pri 200 °C. Ananas 
odzunaj začinimo s soljo, po-
prom in česnom. Pred peko z 
zobotrebci ali večjimi lesenimi 
nabodali ananas dobro stisne-
mo, da se po peki šunka drži 
ananasa.

Pogosto ga pripravljamo s 
slanino. Z njo ovijemo tanke 
rezine ananasa, jih nato pova-
ljamo v moki, razžvrkljanih jaj-
cih in na koncu v drobtinah ter 
na hitro ocvremo. Drobtinam 
lahko v manjši količini dodamo 
sesekljane lešnike in mandlje.

Ananas pogosto uporabimo 
pri pripravi rižot iz morskih 
sadežev, pri katerih skupaj z 
morskimi sadeži dušimo tudi 
na majhne kocke narezan ana-
nas, ali pri perutninski rižoti, 
kjer prav tako za boljši okus 
dodajamo manjšo količino na-
rezanega ananasa.

Ananas lahko pripravimo kot 

Foto: M. Ozmec

Rezine ananasa

Foto: Emil Senčar
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Ananas
Ananas je južni sadež, ki še danes za nekatere velja 
kot pravo sadno razkošje. Pri nakupu pazimo, da izbi-
ramo takega, ki ima težek plod, izrazit vonj, osrednji 
lističi čopka pa se dajo zlahka odstraniti. Meso se 
mora rahlo upreti pritisku, ne sme pa imeti nobenih 
vdolbin. Barva in zunanja lupina nista pomembna ka-
zalca zrelosti.

okusen dodatek ob kozarcu 
dobrega vina ali kot hladno in 
toplo predjed. Za hladne pred-
jedi majhne kocke ananasa za-
vijamo v tanke lističe suhe ali 
prekajene slanine, vse skupaj 
položimo na majhne rezine 
kruha, ki smo jih na tanko pre-
mazali z maslom. Ananas lahko 
zavijemo tudi v tanke rezine 
pečene svinjske pečenke. Lah-
ko si pripravimo tudi solato iz 
pečenega svinjskega mesa, ki 
ga narežemo na majhne kocke, 
dodamo prav tako na kocke na-
rezano gnjat in manjšo količino 
na kocke narezanega ananasa. 
Začinimo s soljo, poprom in 
rahlo okisamo z balzamičnim 
kisom. Pri vseh slanih jedeh z 
ananasom uporabljamo le svež 
ananas. Ananas iz konzerv je 
konzerviran s sladkorjem in je 
za slane jedi skoraj presladek.

Kot tople uvodne jedi lahko 
pripravimo gratiniran ananas. 
Svež ananas olupimo in nare-

žemo na kocke, velikost kock 
je odvisna od velikosti toplih 
grižljajev. Priporočljivo je pri-
praviti manjše in jih za porcijo 
ponudimo več. Na rezino toa-
sta naribamo manjšo količino 
poljubnega poltrdega sira, 
nanj damo kocke narezanega 
ananasa, po njem potresemo 
sesekljano slanino in čebulo in 
prelijemo z žlico goste bešamel 
omake ali z gostim legirjem. Be-
šamel omako pripravimo tako, 
da stalimo žlico margarine, do-
damo 2 žlici moke in zalijemo 
z 2 decilitroma mleka. Kuhamo 
5 minut in začinimo s soljo, po-
prom in muškatnim oreščkom 
ter omako do mlačnega ohladi-
mo. Nato ji dodamo dva rume-
njaka in trd sneg dveh beljakov. 
Tako pripravljene prigrizke 
damo tik pred serviranjem 
v pečico, ki smo jo ogreli na 
220 °C, in pečemo, da porjavi.

Vlado Pignar

Ne bom se spuščal v ozadje in 
vzroke, zakaj so te pse vrnili la-
stniku, saj mu jih ne bi bili sme-
li, saj je vendar bil, kot je neka 
ljubljanska televizija vztrajno in 
vztrajno ponavljala, zelo spošto-
van doktor. Prav tako ne bom 
komentiral samih postopkov 
in komentarjev veterinarsko-
kinoloških strokovnjakov, ki so 
sprva odreagirali, kot da so pre-
strašeni, razen izjem, ki so že v 
začetku povedali svoje resnično 
mnenje. Hvaležen sem policiji 
in kriminalistom, ki so edini pri-
pomogli k razjasnitvi dogajanja 
in tudi edini prvi javno omenili 
sum mučenja živali in zlorabo 
psov v seksualno poniževalne 
objekte s strani »spoštovanega« 
doktorja. Dosti ljudi me je klica-
lo in spraševalo, ali je spolno iz-
življanje nad takimi velikimi psi 
sploh možno.

V skupino mastifov spadajo 
predvsem veliki težki psi mo-

Tačke in repki

Mastifi
V teh dneh nas je pretresla novica o tragediji v Ljubljani, 
kjer so trije bulmastifi ubili lastnika. Seveda je takoj nasta-
la panika in potenciran strah pred psi predvsem v skupini 
prebivalstva, ki nima in ne pozna psov oziroma se jih že 
tako ali tako boji in je proti njim. Saj jih je razumeti, kajti 
ni bilo televizijskega komentarja oziroma oddaje, ki ne bi v 
ozadju prikazovala ogromnega pasjega zobovja, steklene-
ga pasjega pogleda in podobno. Ljudje so kar verjeli pra-
vljicam, da lahko psi kar meni nič, tebi nič ubijejo svojega 
lastnika samo zato, ker so bili trije in so se za to odločili.

losi. Najpogostejši predstavniki 
te skupine pri nas so napolitan-
ski mastif, bulmastif, bordojska 
doga in še bi lahko našteval. 
Zelo na kratko lahko napišem, 
da so mastifi psihično izrazito 
stabilni psi, maksimalno privr-
ženi družini in lastniku, veliki 
prijatelji otrok. V ambulanti za 
male živali so v kritičnih trenut-
kih bolečih preiskav, jemanja 
krvi in podobnega prav psi iz 
skupine mastifov najbolj mir-
ni in stabilni, le z očmi nepre-
stano spremljajo gospodarja, 
saj mu neizmerno zaupajo. So 
ene redkih živali, pri katerih 
lahko opravimo kateteriziranje 
mehurja brez anestezije, kar 
pomeni, da uvedemo kateter 
skozi penis v mehur. Prav tako 
je pri klistiranju živali, kjer za-
radi zaprtja uvedemo debelo 
cev v rektum živali in v črevo 
vnesemo parafinsko olje. Celo-
dnevne infuzije, odvzemi krvi, 

EKG preiskave, RTG slikanje 
in ostala diagnostika pri masti-
fih ni problematična. Te stvari 
navajam v korist razumevanju 
neomejenega zaupanja mastifa 
v svojega gospodarja. Gospodar 
lahko počne z njim, kar hoče, 
če je odnos med njima norma-
len, in v nobenem primeru ne 
more biti gospodar smrtno 
ogrožen. Le če lastnik grobo 
zlorabi zaupanje živali, npr. da 
se perverzno izživlja nad psi, 
jim dokazuje svojo dominanco 
s porivanjem umetnega penisa 
v analno odprtino, takrat pa res 
lahko zabrede v težave. In to se 
je omenjenemu lastniku zgodi-
lo. Ko ga je pes napadel, sta mu 
sledila še druga dva, saj je pre-
vladal čredni nagon in so psi 
delovali kot skupina. Omenje-
no izživljanje lastnika nad psi je 
trajalo kar nekaj časa glede na 
sekcijske izvide, preden so psi 
temu naredili konec.

Gonja proti psom, ki jo je 
sprožil omenjeni primer, je 
prav neverjetna in močno pre-
tirana. Trditve, da je potrebno 
zmanjšanje števila psov, prepo-
vedi nekaterih nevarnih pasem, 
kot navajajo nekateri, in podob-
ne politične in kvazi strokov-
ne domislice so napolnile slo-
venske medije. Slišal sem celo 
izjavo uglednega slovenskega 
kinologa, ki je napisal, da si ne 
bi upal imeti doma treh bulma-
stifov. Neverjetna in situaciji 
prikrojena izjava, saj kaže na 
popolno nepoznavanje pasme 
in karakternih lastnosti bulma-
stifov. Prav tako je  manipulira-
nje s številom ugrizov, ki se v 
Sloveniji zgodijo, neodgovorno 
in zavajajoče, saj največkrat po-
škodujejo človeka mešančki in 
male pasme in najpogosteje gre 
za praske in lažje poškodbe. Za 
nevarne pse, ki napadejo člove-
ka, pa je že tako vzpostavljen 
register in zakon natančno 
predvideva, kako je treba ravna-
ti z njimi.(vrvica, nagobčnik, šo-
lanje lastnika in živali, odvzem 

ali celo usmrtitev). Nikakor se 
ne strinjam s terminom »ne-
varna pasma«. Nevarnih pasem 
ni, nevarnost je na drugi strani 
povodca, v lastniku. Prav tako 
se ne strinjam z represivnim 
omejevanjem pasem ali števila 
psov, saj to ne rešuje problema. 
Strinjam pa se z izobraževanjem 
lastnikov in šolanjem psov, z 
vzgojo in osveščanjem lastni-
kov. Pri nas na Ptuju imamo 
dosti kinoloških strokovnjakov 
in dobro organizirano Kinolo-
ško društvo, kjer lahko lastniki 
problematičnih psov dobijo 
vso pomoč in napotke za vzgo-
jo. Le poiskati jih je treba. To 
pa je dolžnost in odgovornost 
lastnika. Pri neodgovornem in 
neosveščenem lastniku je lah-
ko nevaren za okolico en sam 
mešanec, ki je vse dni zaprt v 
majhnem boksu in zaradi tega 
popolnoma nesocializiran. Ko 
ga lastnik spusti, pes pobegne, 
se vrne drugi dan, med tem se 
klati po vasi ali mestu brez nad-
zora, napade kakšnega spreha-
jalca s psom itd. Za vse omenje-
no že sedanji zakon predvideva 
sankcije in ukrepe, le držati se 
bi jih bilo treba in konkretneje 
vzpostaviti sistem nadzora nad 
takimi lastniki.

Mastifov je pri nas soraz-
merno malo. So zelo dragi psi, 
tudi strošek prehranjevanja in 
oskrbe je velik. Ni se jih potreb-
no bati, saj so mirni in stabilni 
psi. Prav tako je nesmiselno, da 
mladički, recimo kokeršpanjela, 
hodijo na sprehodu z nagobčni-
kom na gobčku. Tudi obstoječa 
zakonodaja zelo dobro zajema 
vsa področja, o katerih sem da-
nes pisal. Problem je v tem, da 
se mnogi ne držijo zakonov, jih 
ignorirajo in se ne bojijo kazni, 
kar pa je že druga zgodba. Ne-
varnih pasem in nevarnih psov 
ni, nevarni so lahko le njihovi 
neodgovorni lastniki, ki morajo 
v popolnosti prevzeti odgovor-
nost za ravnanje svojega psa.

Emil Senčar, dr. vet. med.

Nov ukrep v kmetijskem okoljskem 
programu – strmi vinogradi

V okviru ukrepov programa 
razvoja podeželja v letu 2010 
v 2. osi je najpomembnejša 
novost vključitev novega 
k m e t i j s k o - o k o l j s k e g a 
podukrepa »Strmi vinogradi«.
Cilj novega podukrepa za 
strme vinograde je s plačilom 
za dodatno delo, ki je 

potrebno zaradi zahtevnejše obdelave v vinogradih z nagibom 
30–40 odstotkov (326,67€/ha) in tistimi nad 40 odstotkov 
(900,00 €/ha) ohraniti obdelanost vinogradov na strmih legah, 
ter tako ohraniti krajinske posebnosti in biotske raznovrstnosti 
z namenom ohranjanja okolja, tradicionalnih oblik kmetovanja 
in kulturne krajine.
Zahteve pri izvajanju ukrepa »Strmi vinogradi« so podobne kot v 
integrirani pridelavi grozdja:

Raba herbicidov je dovoljena le v vrsti v pasu do 80 • 
cm in ne sme posegati na kolotečine.
Fungicide z enako sistemično komponento se lahko • 
uporabi največ trikrat v rastni sezoni.
Zaradi zmanjšanja negativnih stranskih učinkov na • 
koristne plenilske pršice, je potrebno omejiti uporabo 
fungicidov iz skupine ditiokarbamatov (aktivne snovi 
mankozeb, metiram ali propineb).
Pripravke z aktivno snovjo ditiokarbamati je v rastni • 
sezoni dovoljeno uporabiti štirikrat: največ dvakrat 
letno kot čiste pripravke in dodatno še dvakrat letno 
kot sestavljene fungicide, ki poleg drugih aktivnih 
snovi vsebujejo tudi ditiokarbamate. Ta omejitev velja 
tudi v primeru uporabe samo sestavljenih pripravkov, 
ki vsebujejo aktivno snov ditiokarbamati.
Dovoljeno je uporabiti le herbicide na osnovi MCPA, • 
glifosata, glufosinata, oksifluorfena, pendimetalina in 
piraflufen-etila.
Herbicide na podlagi MCPA, oksifluorfena in • 
pendimetalina je dovoljeno uporabiti enkrat letno.
Proti grozdnemu sukaču sta dovoljeni največ dve • 
tretiranji z insekticidi letno.
Količina vnesenega bakra ne sme presegati 6 kg/ha • 
letno.
Vinograd mora biti trajno ozelenjen, razen v primeru • 
zidanih brežin; pri terasnih sistemih zasaditve mora 
biti brežina trajno ozelenjena, terasna ploskev pa je 
lahko obdelana.
V pasu pod trtami je največ do 25 % neto površine • 
vinograda lahko neozelenjene.
Obvezna sta najmanj enkratna košnja med • 
vrstami in najmanj enkratna košnja brežin.
V času trajanja obveznosti se vinograda ne sme krčiti, • 
obnova vinograda pa je dovoljena.
Brežine morajo biti vzdrževane• .

Uvedba novega ukrepa bo verjetno zmanjšala opuščanje 
obdelave vinogradov na zahtevnejših strmih legah, kjer vemo, 
da v zadnjih letih, zaradi padca cen grozdja in vina ni bilo več 
ekonomične pridelave. Da je prišlo do uvedbe ukrepa (mogoče 
malo prepozno) gre velika zahvala KGZS, še zlasti KGZ Ptuj 
ter nazadnje MKGP, ki je prepoznalo pomembnost ohranjanja 
vinogradništva, njene pokrajine, ki je edinstvena na regionalnem 
in nacionalnem nivoju.
Vinogradniki lahko v aplikaciji GERK-i na MKGP preverijo 
informacije o poprečnih naklonih vinogradov, dodatne 
informacije pa dobite tudi na izpostavah Kmetijsko svetovalne 
službe.
Ukrep je tudi  kompatibilen z integrirano pridelavo, kar pomeni 
da se sredstva seštevajo. Velja pa zgornja omejitev dodeljenih 
sredstev na površino v okviru okoljskih programov, ki znaša 
900 €/ha. Pomembno je tudi poudariti, da se ukrep uvaja v 
letošnjem letu, kar pomeni da bodo vinogradniki lahko vstopali 
v ukrep v letošnjem letu nato pa do leta 2013 ne več. V ukrep 
lahko vstopijo tudi vinogradniki, ki niso bili do sedaj vključeni 
v okoljske programe, če izpolnijo osnovne pogoje, to je da 
obdelujejo vsaj 0,30 ha vinograda in je nagib vinograda znotraj 
razredov 30 do 40 % nagib ali nad 40 % nagib. 
Ker je sedaj zimski čas, je mogoče tudi čas, da razmišljamo 
o naši pridelavi, kakovosti vina, ali je kakovost primerna ceni 
vina, ter ali je to kakovost, ki lahko zadovolji našega potrošnika 
vina. Opažamo, da prevečkrat delujemo nenačrtno in nismo 
pripravljeni na spremembe, ki jih zahteva trg. V ta namen samo 
opozarjamo, da uredba o prestrukturiranju vinogradniških 
površin določa, da nasadi, starejši od 40 let, niso deležni 
nobenih podpor za obnovo, trajno krčitev. V Sloveniji imamo po 
podatkih iz RPGV kar 19 % nasadov starih nad 30 let, torej je 
prav, da razmišljamo tudi o obnovi, saj bo postopek za pridobitev 
sredstev po letu 2013 verjetno bistveno zahtevnejši.

Andrej Rebernišek, KGZS – Zavod Ptuj



ske. Čim si v sebi ustvarjate 
nek strah, da boste prevarani, 
je to znak, da ljubezen prera-
šča v posesivnost. Krivda in 
dvom ne obstajata in sta na 
svoj način iluzija. Sleherni 
ima svobodno voljo in tako 
mora ločevati med tistim, kar 
je pravilno in tistim kar ni. 
Morda je včasih to relativno. 
V vašem primeru je po zvez-
dni karti jasno vidno, da ne 
morete pričakovati idealov in 
da se bodo stari spremenili 
postopoma in počasi. Svoje 
misli lahko spremenite že 
danes in tako bo svet okoli 
vas mnogo bolj pester in za-
nimiv. Prišel bo tudi dan, ko 
boste ugotovili, da stvari ne 
morete izseljevati in da se ne 
smete vdajati v usodo. Mnogo 
bolje je, da si vzamete v roke 
škarje in platno in začnete 
ustvarjati. Tako najdete svojo 
srečo. Slabe stvari iz preteklo-
sti pozabite in začnite graditi 
na tistem, kar je novo in sve-
že. Če se boste spreminjali vi, 
se bodo spreminjali tudi vsi 
ostali iz vaše okolice. Vedite, 
da kar si boste zelo želeli, se 
bo tudi uresničilo – toda pot 
do sreče je včasih zelo dolga 
iz zahtevna. Srečno!
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Šifra: Pomlad
Vprašanje: Hrepenim 

po pravi ljubezni. Zanima 
me vaše mnenje oz. mne-
nje planetov, kdaj je ljube-
zen ljubeča in kdaj lahko 
zraste v posesivnost. Hva-
la za odgovor.

Odgovor: Spoštovana 
bralka, o ljubezni je napisano 
mnogo lepih pesmi, zasanja-
nih balad in povezujemo jo 
tudi z umetnostjo. Ljubezen 
je povezana povsod tam, kjer 
so doma dobri ljudje. Prav 
gotovo je tudi čas, da si sami 
poiščete ta univerzalni jezik 
v sebi. Po mnenju planetov 
ste se zadeve lotiti iz napač-
nega zornega kota. Zakaj? 
Predvsem zaradi tega, ker ste 
vnesli določeno pričakovanje 
in zahtevanje po ljubezni. 
Vedno je tako, da se prava 
ljubezen zgodi sama po sebi. 
Po drugi strani ste tudi pre-
pričani, da ne morete dobiti 
tistega, kar si želite in vam je 
blizu. Roko na srce tudi sami 
veste, da idealnega zakona ni. 
Seveda se morate včasih po-
truditi in sprejeti prilaganje. 
Res je, da vam je to zelo težko 
in da se vam zdi zadeva ne-
koliko dolgočasna. Toda re-
snica je samo ena in morate 
si znati najti popestritev. Po 
definiciji je prostora za dva in 
torej se morejo vsi trikotniki 
zaključiti in ne morejo obsta-
jati. Po mnenju psihologov je 
ljubosumen tisti, ki je dal v ži-
vljenju skozi veliko ali je sam 
pregledal sosedovo zelenico. 
Sploh ni nujno, da varajo 
samo moški, lahko tudi žen-

Astrolog Tadej svetuje Tadej Šink, horarni astrolog, 
svetuje osebno in pisno:
- odgovori na konkretno vpra-
šanje
- interpretira rojstno karto
- nakaže smernice za eno 
leto naprej v prihodnosti
Naslov: Grenc 24, Škofja 
Loka, tel. 04 51 52 601, 
GSM 041 428 966.
V Štajerskem tedniku za bral-
ce odgovarja brezplačno! Pri 
vprašanju napišite točen čas 
(ura, datum) in kraj, ko ste si 
vprašanje zastavili.

Krvodajalci
11. januar – Bojan Cimerlajt, 
Sveti Tomaž 16; Igor Kvar, 
Ritmerk 1 a; Marija Levanič, 
Mihovci 75; Damir Šolman, 
Čermožiše 45 d; Anton Butolen, 
Žetale 42; Terezija Rampre, Ciril 
Metodov drevored 4, Ptuj; Milan 
Mikolič, Čermožiše 63; Stanko 
Pulko, Žetale 52; Aleksander 
Purg, Ul. 25. maja 4, Ptuj; 
Marija Kramberger, Ločki Vrh 
33 a; Fridi Kos, Čermožiše 62 
b; Jožef Vogrinc, Žetale 24 b; 
Martin Prevolšek, Čermožiše 45 
c; Rok Vodušek, Čermožiše 45; 
Natalija Kokot, Majšperk 32; 
Jerica Ros, Kočice 36; Simona 
Vogrinc, Čermožiše 44; Janez 
Štumberger, Stojnci 20; Renata 
Papež, Kočice 44; Aleš Pirnat, 
Finžgarjeva 21, Ptuj; Branko 
Rebernišek, Čermožiše 52; Mitja 
Vodušek, Čermožiše 45; Jože 
Vogrinc, Ob gozdu 18, Maribor; 
Vida Prevolšek, Čermožiše 
61; Sabina Papež, Kočice 44; 
Valerija Kovačec, Dolič 31; Janez 
Muršec, Ločki Vrh 52 a; Miran 
Kolednik, Gorišnica 76; Ivan 
Skok, Žetale 49; Anton Hajšek, 
Kočice 5; Srečko Rampre, 
Čermožiše 39; Magdalena Fišer, 
Čermožiše 77 a; Emil Pravdič, 
Rucmanci 6; Oto Pulko, Žetale 
52; Marjan Jus, Ptujska Gora 
2 a; Ludvik Furjan, Čermožiše 
90 a; Martin Čuš, Ulica 5. 
Prekomorske, Ptuj; Milan Breg, 
Krčevina pri Vurbergu; Kristina 
Gajšek, Žetale 73; Janja Herega, 
Grajenščak 97 a; Ibrahim Ekič, 
Ul. 5. Prekomorske 9, Ptuj.
14. januar – Marta Hanžič, 
Obrež 125 a; Danica Prapotnik, 
Breg 5, Središče ob Dravi; 
Simon Tomažič, Dolga lesa 10, 
Ormož; Andreja Prijol, Trnovci 
30; Simon Meško, Vičanci 5; 
Stanislav Tomažič, Dolga lesa 
10; Tatjana Petek, Rucmanci 
39; Mitja Puklavec, Drakšl 35 b; 
Janko Prapotnik, Breg 5, Ormož; 
Mirko Horvat, Podgorci 62; Alen 
Štrucl, Dravinjski Vrh 2 b; Stanko 
Polič, Vintarovci 76; Romana 
Kramberger, Kvedrova ul. 4, 
Ptuj; Milan Cafuta, Pobrežje 89 
a; Milan Železnik, Kočice 67; 
Andrej Polanec, Langusova ul. 
5, Ptuj; Zlatko Hojnik, Bratislavci 
53; Stane Kelc, Paradiž 90; 
Matic Prevolšek, Čermožiše 
45 c; Jožef Šprah, Pobrežje 27; 
Gregor Smolej, Majšperk 59; 
Sonja Vidovič, Velika Varnica 67; 
Hermina Muršek, Zagrebška c. 
113; Marijan Milinović, Cirkovce 
49 a; Franc Križnjak, Veliki Vrh 
84; Vinko Stajnko, Zamušani 
62; Mateja Bezjak, Majšperk 85; 
Martin Brec, Volkmerjeva 7, Ptuj; 
Maks Sledič, Arbaiterjeva 10, 
Ptuj; Mateja Rajh, Apače 294; 
Slavko Burjan, Hajdoše 53 a; 
Jožica Ranfl Roškar, Moškanjci 
27 a; Matjaž Himelrajh, Stojnci 
105; Alojz Ovčar, Podvinci 108; 
Jasmina Petrovič, Ob Rogoznici 
12, Ptuj; Franc Janžekovič, Slomi 
7 a; Marjetka Vrabič, Vičava 107, 
Ptuj; Franc Križan, Gabernik 52; 
Janez Škerjanec, Tibolci 19 b; 
Boštjan Kostanjevec, Zabovci 
84 a; Damijan Plajnšek, Ciril 
Metodov drevored, Ptuj; Vlasta 
Krajnc, Ločič 1 a; Nataša 
Vesenjak, Korenjak 27; Branko 
Firbas, Moškanjci 76; Ivan 
Hentak, Gubčeva 5, Ptuj; Vlado 
Bedenik, Kočice 25.

Lastna čustva
Mojco iz okolice Ptuja zanima, kako se 

lahko človek sooči s svojimi čustvi.
Kako se lahko soočimo z lastnimi čustvi, 

ki jih občutimo kot ugodna ali neugodna, je 
odvisno od naše čustvene zrelosti. Kaj prav-
zaprav pomeni biti čustveno zrel? To pome-
ni, da znamo čustva, na primer ljubezen, 

sprejemati in dajati, da na eni strani čustev ne zatiramo, po 
drugi strani pa se ne prepuščamo nekontroliranim čustve-
nim izbruhom, pretiranim čustvom in čustvom ob nepravem 
času. Torej moramo znati učinkovito kontrolirati svoje čustve-
no odzivanje. To je možno predvsem takrat, ko smo sočasno 
osebnostno zreli, torej znamo vzpostaviti primeren odnos 
do samega sebe, da znamo pravilno presoditi svoje krepke 
in šibke točke in da težimo za ustvarjalno realizacijo svojih 
zmožnosti, da smo samostojni pri odločanju in da odgovorno 
vzamemo nase posledice svojih odločitev.

Seveda se lažje soočamo s svojimi čustvi ugodja (ljube-
zen, veselje, ponos) kot s čustvi neugodja (strah, žalost, jeza, 
ljubosumje, zavist) ter ob tem vedno uporabimo razumsko 
presojo.

Vsekakor se nam je najlažje soočati z lastnimi čustvi, če 
imamo dovolj kritično sodbo o vrednosti samega sebe, pozi-
tivno samospoštovanje in pozitivno samopodobo.

Naše vedenje ni odvisno zgolj od našega razuma, temveč 
tudi od naših čustev in le ravnovesje obojega nam omogoča, 
da nas soljudje vidijo kot nekoga, ki živi notranje bogato in 
socialno zrelo življenje, ker zmoremo biti pristni tako v odno-
su do soljudi kot do samega sebe.

Mag. Bojan Šinko

Duševno zdravje

Šifra: Ivje
Vprašanje: Ali me moj 

zunajzakonski partner 
vara? Najina zveza traja že 
več kot 12 let, z nenehni-
mi izbruhi ljubosumja.

Odgovor: Vaše vprašanje 
je zelo jasno in pričakujete 
prav takšen odgovor. Toda v 
vašem primeru se lahko vpra-
šate, kaj delate narobe, da se 
vedno zapletete v določene 
spletke. Odnos, ki traja že 
vrsto let in temelji na ljubo-
sumnosti – je izraz dejstva, 
da ne veste, kaj je prava lju-
bezen.

Kajti niste še je srečali in 
spoznali za svojo. Po mnenju 
planetov se morate spreme-
niti in narediti določen pre-
rez, v katerem boste ugotovi-
li, kdo vašo pomoč resnično 
potrebuje in kdo je tisti, ki bi 
vas želel izkoristiti. Jasno je 
nakazano, da se bo vajina zve-
za nadaljevala in da se bo zu-
najzakonski partner potrudil 
in vam ugodil. Toda prepiri 
se bodo nadaljevali in bodo 
enkrat bolj in drugič manj in-

Nezakonski otroci so mno-
gokrat dobivali takšna imena, 
da se je takoj vedelo, kdo so 
in od kod prihajajo. Seveda 
to niso bila običajna imena, 
ampak takšna, ki so negativ-
no označevala človeka in mu 
s tem prinašala negativno 
luč že ob rojstvu. Ponavadi je 
otrok dobil takšno ime, ki je 
povzročalo posmeh, posledič-
no pa mnogokrat tudi nasilje 
in trpljenje. Takšen človek se 
ni mogel poročiti in tudi po 
smrti ni bilo njegovo ime ni-
kjer zapisano; bil je pokopan 
na pokopališču, a ne v grobu, 
ampak za živo mejo.

Mnogi ljudje že zelo zgo-
daj, še kot otroci, začutijo, 
da energija njihovega imena 
ni primerna zanje. Spomnim 
se gospe, stare okrog tride-
set let, ki me je prosila za na-
svet v zvezi z njeno šestletno 
hčerko. Hčerki je bilo ime 
Sonja, vendar je, ko je bila 
stara štiri leta, v vrtcu vsem 
prijateljicam povedala, da ne 
bo več Sonja, ampak naj jo 
kličejo Karmen. Prijateljice 
so to sprejele in postalo je vse 
skupaj precej neugodno, še 
posebej, ker se deklica tudi 
vzgojiteljici in svoji materi 
ni več odzivala s starim ime-
nom, ampak je kategorično 
vztrajala, da bo Karmen. Naj-
prej so vsi mislili, da gre pač 

za muho štiriletnega otroka, 
kasneje pa so se morali tudi 
starejši sprijazniti z dejstvom, 
da se otrok enostavno ne od-
ziva več na staro ime. 

Mati me je poklicala in me 
vprašala kot strokovnjaka, kaj 
menim o tem. Vprašal sem jo, 
kdaj je otrok rojen. Ko mi je 
odgovorila, mi je bilo kar hitro 
dano vedeti, v čem je stvar. 

Glede na njen rojstni datum 
je Sonja dobila zelo neprimer-
no energijo imena, kar je pri 
svojih štirih letih tudi zelo do-
bro čutila. Otroci imajo notra-
njo zaznavo precej bolj razvito 
kot starejši in jim je marsikaj 
dano čutiti oz. vedeti, kar od-
raslim ljudem ne več. Ime, ki 
si ga je deklica sama zbrala, to-
rej Karmen, pa je bila najbolj-
ša možna energija, ki obstaja 
na njen datum rojstva.

Karmen si je tako pri štirih 
letih, glede na njen datum 
rojstva, sama izbrala najbolj-
šo možno vibracijo imena. 
Osebno ji kot strokovnjak ne 
bi mogel izbrati boljšega. Na-
ključje? Ne, sedaj se za indigo 
in kristalnimi otroki rojevajo 
mavrični otroci, ki to znanje, 
moč in energijo imajo v sebi 
že ob rojstvu. Kaj pa priimek?

Priimek je enako pomem-
ben kot ime in skupaj z njim 
tvori tisto pravo celoto, na 
osnovi katere lahko gradimo 

zadovoljno in uravnoteženo 
življenje. Da ima tudi priimek 
svojo težo, dokazuje dejstvo, 
da se mnogokrat življenje žen-
ske, ki je prej živela s partner-
jem v izvenzakonski skupno-
sti (pod isto streho) in je bil 
njun odnos skladen, po poro-
ki (spremembi priimka) pre-
cej spremeni. Vpliv energije 
novega priimka je neizbežen.

Značilen je primer gospe 
srednjih let, ki se je mukoma 
ločila od nasilnega moža, a je 
zaradi določenih razlogov ob-
držala poročni priimek. Dala 
si je narediti numerološko 
analizo, kjer se je zelo jasno 
in natančno pokazalo, da ima 
v priimku zelo kaotično in 
nemirno energijo, na osno-
vi katere vedno, kot magnet 
privlači v svoje življenje same 
problematične moške. Sveto-
val sem ji, da naj ime obdrži, 
vsekakor pa naj spremeni ali 
zamenja priimek. Tri leta po 
ločitvi in analizi me je poklica-
la in se mi potožila, da ima že 
dve leti razmerje s človekom, 
ki je še neprimerno bolj nasi-
len, kot je bil njen bivši mož. 
Rekla je, da nima sreče. Ven-
dar je resnica popolnoma na-
sprotna. To, ali nekdo v življe-
nje privlači nasilne partnerje, 
nima nič skupnega s srečo. 
Če oddajamo problematično 
energijo, bomo v svoje življe-

SVETOVANJE ZA VAS, ZA VSE NAS …

Tvoje ime – energija modrosti 
ali izvor šibkosti
Da ni vseeno, kako je človeku ime, so vedeli že mnogi rodovi pred nami. 

nje privlačili (kot magnet) 
problematične partnerje. To 
je zakon vesolja – kar oddaja-
mo, to pritegnemo.

Zakaj ime in priimek tako 
usodno vplivata na naše ži-
vljenje? Zato, ker so v imenu 
in priimku energije naše duše 
ali podzavesti. Podzavestni 
del pa je 90 % nas. Kako naj si 
človek ustvari lepo življenje, 
če je njegov najpomembnejši 
ustvarjalni del skoraj popolno-
ma blokiran? Takšen človek je 
čustveno blokiran in trpi. Ne 
more ustvarjati. Veliko truda 
vlaga v izboljšanje življenja 
in nikamor ne pride. Sedaj se 
boste mnogi vprašali, ali je to 
zaradi imena in priimka. Od-
govor je skozi tisočletja zelo 
jasen in nedvoumen. Glasi se: 
da.

Če nosimo v priimku ali 
imenu, ali v skupnem številu 
imena in priimka na primer 
energije, ki se označujejo s 
števili 8, 11, 16, 17, 26, 29, 35, 
38, 43, se nam to rado dogaja. 
Zakaj? Zato, ker so to energije, 
ki več ali manj prinašajo teža-
ve v partnerstvu. To so izrazi-
te energije težav (konfliktov) 
s samim seboj. Če smo sami s 
seboj v neskladju, potem kot 
magnet privlačimo v svoje ži-
vljenje podobne, neskladne 
partnerje.

Zato vprašanje, ali smo za-
dovoljni s svojim priimkom, 
ni odveč. Kdor ni zadovoljen 
s svojim priimkom, ta tudi ne 
more biti zadovoljen s svojim 
življenjem. Saj to je (enako kot 
pri imenu) – eno in isto.

Neprimerna ali napačna 
energija priimka pa nam mno-
gokrat povzroča težave še po 
ločitvi. Če smo se ločili in po-
tem iz kakršnihkoli vzrokov 

še nadalje obdržali to energi-
jo priimka, bomo v svoje ži-
vljenje privlačevali enake ali 
podobne energije – v smislu 
bodočih partnerjev in dogod-
kov. Če partner ni bil za nas, 
tudi njegova energija priimka 
ni za nas. Dobro je to vedeti, 
ozavestiti in – spremeniti.

Ali je energija njegovega 
priimka dobra vibracija ali ne, 
se lahko človek zelo praktično 
prepriča, tudi brez poznava-
nja numerologije. So priimki, 
kjer se venomer dogaja nekaj 
negativnega, in so priimki, 
kjer se več ali manj dogajajo 
pozitivne stvari. Vsak bralec 
si lahko najprej ogleda svoj 
priimek. So družine, z enakim 
priimkom, kot je vaš, pozitiv-
ne in harmonične, kjer vlada-
jo ljubezen, mir in radost? Ali 
pa so to družine, kjer je doma 
nasilje, odvisnosti, bolezni, lo-
čitve itn.?

Vsak čevelj ni za vsako nogo, 
vsak poklic ni za vsakega člo-
veka in vsak partner ni za vsa-
kega. Ni vse za vse. Z imenom 
in priimkom je popolnoma 
enako. Ni vsako ime enako do-
bro za vsakega. Človek lahko 
nosi takšno energijo imena 
in priimka, ki že sama po sebi 
vsebuje energijo notranjega 
miru, ljubezni in modrosti; 
lahko pa je to energija nešte-
tih težav, razočaranj in bridko-
sti. Numerologija temu pritr-
juje že od veke vekov in modri 
ji prisluhnejo.

ZA DRUŠTVO FENIKS: DAN 
SOVINA, avtor knjige: Mir v 
srcu.

Numerološka delavnica bo 
16. februarja ob 18. uri v PE 
Slov. Bistrica, Trg svobode 15, 
prijave: 051 413 354

tenzivni. Globoko v sebi ima-

te tudi neko modrost in skozi 

ta dar se boste postopoma 

spremenili. Kmalu bo prišel 

čas poletnih romanc in sre-

čanj z novimi ljudmi. Vpra-

šanje je, kako boste te stvari 

speljali in vendarle, če boste 

poslušali glas svojega srca, 

boste našli v sebi nek smisel 

in upanje za naprej. Človeško 

življenje je mnogo prekrat-

ko za prepire in za omejitve. 
Bolje je, da se sprostite in 
pričnete uživati in ugledate 
v majhnih stvareh smisel in 
tako najdete izgubljeno upa-
nje. Pogovori odpirajo vsa 
vrata in pričarajo ravnovesje. 
Imejte se radi in uspešno vi-
juganje po morju strasti!

Obiščite me lahko na spletni 
strani: www.tadej-sink.si

Tadej Šink, horarni astrolog
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Natalija Verboten

Vsebina: Peter je srečno 
poročen mož, ki je po dveh de-
setletjih zakona še vedno zalju-
bljen v svojo ženo Liso, s katero 
imata odraslo hčerko Abigail. 
Lisa je uspešna oblikovalka če-
vljev, ki potuje v prestolnice 
mode, Peter pa šef v progra-
merskem podjetju, zato se vse 
zdi naravnost sanjsko. To idilo 
prekine Lisin rak, kateremu po 
dolgi borbi podleže. Strti Peter 
v obdobju žalovanja ureja nje-
ne stvari, pri tem pa v njenem 
računalniku najde ljubezenska 
e-sporočila od neznanega mo-
škega. Ko najde še mapo s foto-

Ti edini je naslov novega 
singla Natalije Verboten, 
ki je na radijske valove 
prišel kot nalašč v času 
valentinovega. Pesem z 
ljubezensko tematiko je 
Natalija tudi tokrat in-
terpretirala na svoj pre-
poznavni način, ki jo že 
vrsto let drži v vrhu slo-
venske zabavne glasbe.

Natalija ostaja ena naj-
bolj priljubljenih slovenskih 
pevk, kar dokazujejo tudi 
številni koncerti in projekti. 
Potem ko smo jo v zadnjih le-
tih spoznali tudi v drugačnih 
vlogah in zanimivih duetih, 
na primer z Rebeko Dremelj 
v skladbi Strup, se tokrat v 
skladbi Ti edini ponovno 
vrača k prepoznavnemu za-
bavnemu zvoku. Temu pa so 
poleg Natalijinega čutnega 
vokala seveda prispevali tudi 
prekaljeni glasbeni mački, ki 
so avtorji pesmi (Zlatko Do-
brič, Igor Pirkovič, Tomi Va-
lenko in Dejan Bojič).

Na najbolj zaljubljen dan v 
letu je bila Natalija delovna, 
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Pred izidom je nova, dvaindvajseta avtorsko-glasbena 
izdaja zgoščenke Aleksandra Mežka z naslovom IN. Na 
albumu bo dvanajst pesmi, med njimi tudi tri sveže pre-
delane pesmi iz začetkov njegove kariere v sedemdesetih. 
Rima pa je naslov novega Mežkovega singla, ki ga že lahko 
slišimo na radijskih postajah. 

Aleksandrov 22. album bo izšel predvidoma v mesecu 
marcu, pri njegovem nastajanju pa so sodelovali kitarist in 
basist Simon Johnson, bobnar Duncan Thompson ter klavi-
aturist Steve Smith. 

***
Po petih letih glasbenega predaha se v glasbene vode 

znova podaja Aleš Štefančič – Alee. Pevca in kitarista iz 
Notranjske se bodo glasbeni poznavalci spomnili kot obra-
za nekdaj znanega benda Prava stvar, ki je nase opozoril 
s priredbo skladbe Melanholikov O Anja, svojo pojavo na 
slovenski sceni pa zakoličil s prvim singlom plošče Prava 
stvar V tebi iskal sem. Sledil je nastop na EMI 04 s skladbo 
Junak, a je kmalu zatem skupina prenehala delovati in se 
spomladi leta 2005 poslovila z velikim koncertom pred cer-
kniškim občinstvom. 

Po obdobju, ko je Alee glasbo spremljal le iz ozadja, se 
je v njem znova prebudila želja po ustvarjanju. Single Le 
enkrat bo pokazal rezultat nekajletnega dela. Ekipa ustvar-
jalcev, ki je sodelovala pri projektu, je bila skrbno izbrana. 
Tako na prvem singlu kot tudi na prihajajočih skladbah 
igrajo Žiga Kožar na bobnih (Neisha, I.C.E.), Denis Horvat 
na klaviaturah in klavirju (Gal in Galeristi, Jadranka Ju-
ras), Franci Zabukovec na kitari (Magnifico, Rock Partyza-
ni), Iztok Kaljanac – Jež na basu (Staccato), Martin Janežič 
na tolkalih (Sausages), Klemen Kotar na saksofonu in La-
ra-B kot spremljevalni vokal. Zvočna podoba je nastajala v 
studiu Jork v Dekanih in studiu Garbage v Ljubljani, mix 
pa je delo Draga Popoviča in Aleeja.

MZ

Slo POP novice

Filmski kotiček

Drugi moški

The Other Man
Nastopajo: Liam Neeson, 
Antonio Banderas, Laura 
Linney, Romola Garai
Scenarij: Richard Eyre in 
Charles Wood po črtici 
Bernharda
Režija: Richard Eyre
Žanr: drama
Dolžina: 88 minut
Leto: 2008
Država: ZDA

grafijami njunega skupnega do-
pusta ob italijanskem jezeru, se 
mu omrači um. Na lastno pest 
odleti v Milano in začne zalezo-
vati ženinega ljubimca ...

Varanje je v naši družbi ozna-
čeno za zahrbtno dejanje, zato 
smo v tem pogledu precej po-
dobni nekdanji viktorijanski 
Angliji: navzven smo trdnjave 
visokih moralnih vrednot in 
etičnih pravil zvestobe, skrivo-
ma pa je varanje nekaj povsem 
običajnega, le govoriti se ne 
sme o tem. Zaradi tega razko-
raka med zveličavno teorijo in 
malce manj zveličavno prakso 
imajo mladi ljudje velike čustve-
ne težave, če imajo to nesrečo, 
da se tega dejstva naučijo kot 
prevaranci, in ne tisti, ki varajo, 
a hitreje ko sprejmejo dejstvo, 
da je svet pač takšen, lažje jim 
bo kasneje v življenju.

Ta razkorak med teorijo in 
prakso pa je hkrati tudi idealna 
odskočna deska za mnogokate-
re zgodbe že od pamtiveka na-
prej. Tema varanja je hvaležen 
vir navdiha avtorjem, piscem 
in drugim umetnikom, saj po-
streže z osnovnim gonilom vsa-

Glasbeni kotiček

Ti edini Natalije Verboten

10. VILI RESNIK – RANE
9. BLACK CAT – TEPIH ZA STOPINJE

8. SAŠA LENDERO – ZATE
7. ROK KOSMAČ – ŠE LAHKO LJUBIM

6. FOXSI TENNS – MODRE OČI
5. RUDI & COOL VIBES – LEPO JE IMETI RAD

4. SOUL GREGA – USOJENA
3. FLIRRT – KONEC

2. JAN PLESTENJAK – LJUBEZEN IN SMRT
1. I.C.E. – SANJAJ

ke zgodbe: konfliktom. Toliko 
bolje, ker gre za tako razširjeno 
početje, da v obdelavi zgodbe 
nikoli ni videti prisiljeno ali 
umetno, temveč precej življenj-
sko, hkrati pa tema varanja 
pravzaprav nikoli ne zastari: 
naučiti se je mora prav vsaka 
generacija posebej.

Zato je imel film Drugi mo-
ški vse naravnost odlično na-
stavljeno že od vsega začetka. 
Tako se tudi prične: odlično. 
Predvsem s prizorom, kjer žena 
možu med vrsticami daje vede-
ti, da je nezvesta, a on v svoji 
zaljubljenosti tega ne dojame. 
Žal pa filmu prične spodrsavati 
v trenutku, ko mož po ženini 
smrti izve resnico. Prav odziv 
nemočnega besa je razumljiv, 
motiv maščevanja tudi, a kljub 
temu je glavni junak tako po 
angleško miren, da je to že ne-

naravno. Tudi ko bi se film lah-
ko sprevrgel v napeto igranje 
šaha med njim in ljubimcem, 
zgodba pade na nos. Dialogi in 
razvoj zgodbe postanejo nepre-
pričljivi, reakcije prav tako, naj-
bolj pa konec filma, ko se zgodi 
velika junakova katarza, v kate-
ri sicer sprejme edino pravilno 
odločitev, ki mu zagotavlja še 
nekaj dostojanstva, a je ta pri-
zor skupne večerje tako slabo 
zrežiran in montiran, da izzveni 
popolnoma prazno. Tudi ljudje, 
ki so kaj podobnega doživeli, se 
v tem filmu ne bodo našli, kaj 
šele tisti, ki imajo to srečo, da 
jim je bila ta grenka izkušnja 
prihranjena. Škoda, kajti po 
obetavnem začetku bi lahko 
bili priča vrhunski drami, a le-
ta žal do konca filma razpade.

Matej Frece

Pošljite SMSPošljite SMS

TD  KODA  na  3030
TD  KODA  na  3030

Pogoji uporabe Balunga: Uporabniki  predplačniške telefonije – preverite stanje na vašem računu. Omogočite prejemanje wap povezav in GPRS/UMTS prenos podatkov. Poslani SMS je zaračunan po ceniku operaterja (Mobitel, Simobil, Debitel, Izi mobil), cena povratnega sms-a je 1,88 EUR. Z uporabo storitve se  
strinjate s splošnimi pogoji na www.smscity.net/balunga. Balunga je naročniška storitev in uporabnikom prinaša največ 5 sporočil na mesec z wap povezavo do galerije, iz katere si lahko naložijo 6 vsebin brez doplačila. Cena sporočila je 1,88 EUR (Mobitel, Simobil, Debitel, Izi mobil). V vse cene je vštet DDV. Od 
pogodbe, ki je shranjena na sedežu podjetja, je možno odstopiti kadarkoli. Odjava: TD STOP na 3030. Reklamacije: 02-46-14-595, reklamacije@smscity.net. Ponudnik: ThreeAnts Koban & Co. d.n.o., Zg. Bistrica 22, 2310 Slov. Bistrica. 

Pošlji: TD HERO na 3030

Po temnih ulicah srednjeveškega Bližnjega Vzhoda, ki še nikoli niso izgledale bolje, se plazi 
skrivnostna silhueta. Nihče je prav ne zazna, ko že švigne prek streh proti svojemu cilju. 
Assassin’s Creed II tako ni le mobilna igra, temveč nekaj več. Veliko več.                 
Published By: Gameloft Pošlji: TD CREED na 3030

Pred tabo je ena najboljših iger za mobilne telefone vseh časov, Guitar Hero 5 
Mobile. Igra, ki je osvojila svet v svojem pohodu na konzolah, te bo sedaj spremljala 
povsod. Uporabi svoje prste in se dokaži!                     Published By: GLU

Sedaj je vse odvisno od tebe! Reši 
človeštvo tako, da prevzameš 
kontrolo nad silami narave! Sledi 
legendi 2012 Apocalypse in kontroliraj 
tornado, ogenj, nevihto in druge 
katastrofe! Komu bo uspelo preživeti? 
Published By: GLU

Pošlji:  
TD KONEC na 3030

bljena pevka? »Osebno nisem 
zagovornica valentinovega, 
sem bolj zagovornica tega, da 
si drobne pozornosti z vsako-
dnevnimi dejanji izkazujemo 
skozi vse leto. Pesem Ti edini 
je skladba, ki med dvema go-
rečima srcema lahko živi vse 
leto. Da smo jo kot single iz-
dali ravno za valentinovo, je 
pravzaprav naključje, saj se 
je ustvarjanje začelo že lani 
oktobra, ker pa smo se žele-
li potruditi, je trajalo malo 
dlje časa in je končna podo-
ba pesmi zaživela prav zdaj,« 
pravi Natalija, ki priznava, 
da se sicer pri baladah bolje 
vživi v žalostna besedila, a je 
tokrat želela pozitivno tema-
tiko. »V zadnjem letu in pol 
smo žal dobesedno bombar-
dirani s samimi negativnimi 
informacijami, krizo, gripo, 
odpuščanjem in tako naprej, 
in mislim, da je nesrečnega 
razpoloženja že tako dovolj.«

Simpatični pevki pa tudi 
februarja ne bo manjkalo na-
stopov v živo. Na pustni pe-
tek je nastopila v karnevalski 
dvorani v Markovcih, sicer pa 
se pevka pripravlja že tudi na 
nastop za letošnjo Emo, ko bo 
v spremljevalnem programu 
prvi večer predstavila sklad-
bo Ti edini. 20. februarja bo 
tako pesem dočakala svojo 
televizijsko premiero na naci-
onalni televiziji.

MZ

saj je nastopila na snežnem 
stadionu pod Pohorjem v Ma-

riboru. In kaj o prazniku za-
ljubljencev pravi srečno zalju-
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Horoskop
OVEN
V vaše življenje bodo prihajali 
prijetni ljudje. Na drugi strani 
vas bodo osrečili prijatelji in sku-

pinsko delo. Močan pečat bo imela tudi služba in 
morali boste uvesti določene spremembe. Svoje 
mnenje boste povedali jasno in glasno. Varujte se 
ljubezenskih nesoglasij.

BIK
Romantična doživetja bodo ti-
sta, ki vam bodo vlivala smisel 
in zaupanje. Spoznali boste, da 

lažjih poti ni in da boste morali narediti sintezo. 
Reševali boste nekaj iz svoje preteklosti. Fizična 
aktivnost bo spodbudna in sprehodi po zasneženi 
poljani bodo balzam za dušo.

DVOJČKA
V zadnjem tednu februarja se 
boste sprostili in z zaupanjem 
pogledali naprej. V svoje življe-

nje boste privabljali ljudi, ki vas bodo osrečili in 
napolnili z upanjem. Mešani občutki vas bodo 
spremljali v ljubezni – čas bo za romantično večer-
jo. Zvezde v ljubezni bodo naklonjene samskim.

RAK
Veseli se boste tistega, kar vam 
bo ponudilo življenje. Spremljala 
vas bo ustvarjalna energija. Veli-

ko časa boste namenili razmišljanju o skrivnostih 
in duhovnih zakonitostih. V ospredju bo intuicija 
in tako bo čas primeren za pomembne projekte. 
V službi ne iščite lažjih poti.

LEV
Hrepeneli boste po izzivih in 
novih dogodivščinah. Premiki 
bodo zaznamovani v sodelova-

nju. Na delovnem mestu bo čas novih priložnosti 
in ključnih spremembah. Napredovali boste tudi v 
pogovoru in se boste med vrsticami učili od ljudi. 
Sreča se skriva na strani pogumnih.

DEVICA
Pričelo se bo novo obdobje in 
rast fizične energije bo na zavid-
ljivi ravni. Jasno in glasno boste 

povedali svoje mnenje. Notranji mir bo nekaj, kar se 
boste morali naučiti imeti. Bolje bo, da se bolj spro-
stite v ljubezni in da ne pričakujete ničesar. Roman-
tična doživetja vam bodo obarvala sivi vsakdan.

TEHTNICA
V ljubezni se boste morali odloči-
ti in sprejeti salomonsko odloči-
tev. Diplomacija bo adut, ki vam 

bo koristil na delovnem mestu. Več časa boste 
namenili sebi in prostemu času. Če imate otroke, 
vam bodo vir navdiha. V veliki meri se boste spro-
stili in življenje zajemali z veliko žlico.

ŠKORPIJON
Intuitivni signali se bodo ojačali. 
Dobre iztočnice boste imeli na 
delovnem mestu. Zavedli se bo-

ste prijetnosti in znali uživati v drobnih trenutkih. 
V ljubezni bodo vaši občutki mešani, ne iščite bliž-
njic. Spontano bo deloval pogovor in tisto, česar 
ne morete povedati na glas, si zapisujete. 

STRELEC
Privlačile vas bodo adrenalinske 
dejavnosti. Za osebno svobodo 
se boste pripravljeni boriti. Isto-

časno bo obdobje zelo občutljivo. Dobro bo znati 
zbirati besede in oceniti prioritetne dejavnosti. 
Uspeli boste v nekem projektu in omenjeno vam 
bo odprlo vrata sreče na stežaj.

KOZOROG
Kovali boste načrte o svoji pri-
hodnosti. Uspehi se bodo vrstili. 
Seveda bo obdobje namenjeno 

tudi počitku in interesnim dejavnostim. Bolje bo, 
da boste svojega srčnega izvoljenca poslušali 
med vrsticami. Srečen dan: sreda. Blesteli boste 
v pogledu denarja.

VODNAR
Radi boste pomagali drugim 
ljudem. Iskali boste tudi iskrico 
pozitivnosti in jo našli med pri-

jatelji. Pričakovati je prijetne energije, ki vas bodo 
povezale v ljubezni in harmoniji. Tako boste našli 
svojo srečo in obilico ugodnih trenutkov. Služba: 
dinamično boste povedali svoje mnenje.

RIBI
Občutili boste neko povečano 
harmonijo in pospešili boste 
svoj korak. Ločevati boste mora-

li zrno od plevel. V tišini boste pridobili odgovore 
na svoja vprašanja. Tako najdete v sebi tudi neko 
novo in svežo energijo. V ljubezni ne izsiljujte in 
poglejte na morebitna trenja kot na izziv.

Zvezdni pozdrav! Tadej Šink, horarni astrolog

Ugankarski slovarček: CAO = romunski nogometni klub iz mesta Oradea; EJDELSON = beloruska šahovska velemojstrica (Rahil, 1958-); KAID = maroški starešina; KALIDASA = indijski pesnik in dra-
matik; OSS = ameriški hokejist (Arnold, 1928-); PAATA = gruzijski pevec Burčuladze; STRAKA = sraka (star.); TAAFE = ameriški slikar (Philip, 1955-).

Rešitev te križanke: vodoravno: splet, Taafe, Rajič, Atal, tekačica, Pretoria, Rask, kaid, adjutor, pokopavanje, red, Abertone, alergen, oče, Re, Oss, triko, ka, Bell, laketbrada, kar, Rosario, drozga, Zevs, 
okolek, Dean, uspevek, Danaja, okna, satnica.

SOBOTA, 20. februar:
5.00 Uvod. 5.30 NOVICE (še 6.30, 

7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 
14.30, 15.30 in 19.00). 5.45 Na da-
našnji dan. 6.00 Obvestila (še 7.00, 
9.00, 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 6.15. Kmetijski na-
svet. 6.45 HOROSKOP. 7.45 ROJSTNI 
DNEVI, 8.45 ŠPORTNI NAPOVEDNIK, 
9.00 Za male in velike. 10.15 Mali 
oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
10.40 V VRTU (ponovitev). 11.15 Ku-
harski nasveti (ponovitev).12.00 Pogo-
vor ob kavi s Tjašo Mrgole Jukič 13.10 
Šport 13.45 Po študentsko (Natalija 
Gajšek). 17.30 POROČILA. 20.00 SO-
BOTNI BUM: ŠPORT in GLASBA (Jan-
ko Bezjak), vmes ob 21.15 Modne 
čvekarije in ob 22.00 Po študentsko 
(ponovitev). 24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM. (Radio Triglav Jesenice).

NEDELJA, 21. februar:
5.00 Uvod. 5.30 NOVICE (še 6.30, 

7.30, 8.30, 9.30, 10.30, 11.30, 
15.30 in 19.00). 5.45 Na današnji 
dan. 6.00 OBVESTILA (še 7.00, 9.00, 
11.00, 15.40 in 19.05). 6.45 HORO-
SKOP. 7.00 Med ljudskimi godci in 
pevci (Marjan Nahberger). 8.00 NE-
DELJSKI KLEPET S POSLUŠALCI, 8.40 
MISLI IZ BIBLIJE.  9.10 Mali oglasi (še 
9.50). 9.40 Kuharski nasveti 10.00 
Vrtičkarije (ponovitev). 11.50 Kmetij-
ska oddaja. 12.00 Opoldan na Radiu 
Ptuj: Te domače viže (Natalija Škrlec), 
Svetloba duha. 13.00 ČESTITKE PO-
SLUŠALCEV. 18.00 Rajžamo iz kraja 
v kraj (ponovitev) 19.10 Lestvica Naj 
11 (Janko Bezjak). 20.00 do 24.00 
GLASBENE ŽELJE,  24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM. (Radio Triglav Je-
senice).

PONEDELJEK, 22. februar:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, 5.30 

NOVICE (še 6.30, 7.30, 8.30, 9.30, 
10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 5.45 Na današnji 
dan. 6.45 HOROSKOP. 9.00 Od-
mevi iz športa. 10.00 Obvestila (še 
11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.15 Mali oglasi (še 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.50 . Minute kultu-
re. 12.00 SREDI DNEVA. 13.10 Šport. 
16.30 Mala štajerska kronika (Martin 
Ozmec in dopisniki). 17.30 PORO-
ČILA. 18.00 Kultura (Majda Fridl). 
19.30 Med ljudskimi pevci in godci 
(Marjan Nahberger, ponovitev). 20.00 
VEČERNI PROGRAM: 20.00 Kviz Pira-
mida (Vlado Kajzovar), 21.00 Country 
glasba (Rajko Žula), 22.10 Glasba 
za lahko noč. 24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM. (Radio Goldi).
TOREK, 23. februar:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.30 NOVICE (še 5.30, 6.30, 
7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 6.20 
Na današnji dan. 6.45 Kakšen dan 

se nam obeta. 8.00 Varnost na Ptuju.  
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 10.10 
Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
11.00 ZDRAVNIŠKI NASVETI (Marija 
Slodnjak). 11.50 Minute kulture. 
12.00 SREDI DNEVA. 13.10 Šport. 
13.45 Danes v Podravju. 14.40 
Povejte svoje mnenje. 15.00 MED 
POHORJEM IN HALOZAMI (Nataša 
Pogorevc Tarkuš). 17.30 POROČILA.  
20.00 Oddaja o slovenski zabavni 
glasbi (Ela).. 22.10 Glasba za lahko 
noč. 24.00 Skupni nočni program 
(Radio Goldi).
SREDA, 24. februar:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.30 NOVICE (še 5.30, 6.30, 
7.00, 7.30, 8.30, 9.30, 10.30, 11.30, 
13.30, 14.30, 15.30, 19.00 in 
22.00). 6.20 Na današnji dan. 6.45 
Horoskop. 8.00 Varnost na Ptuju. 
09.00 Pomagajmo si. 10.00 Obve-
stila (še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali oglasi (še 
10.45, 17.15 in 17.45). 11.50 Minute 
kulture. 12.00. Slovenija in Evropska 

unija (Anemari Kekec). 13.10 Šport. 
13.45 Danes v Podravju. 14.40 Po-
vejte svoje mnenje.15.00 Ura novic 
iz Slovenskih goric (Polona Ambrožič). 
17.30 POROČILA. 18.00 Vrtičkarije (z 
Mišo Pušenjak in Karolino Putarek). 
19.10 Popularnih 11 (Janko Bezjak). 
20.00 ABCD (Davorin Jukič). 22.10 
Glasba za lahko noč. 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM. (Murski val).
ČETRTEK, 25. februar:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.30 NOVICE (še ob 5.30, 
6.30, 7.00, 7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 
13.30, 14.30, 15.30 in 19.00). 6.20 
Na današnji dan. 6.45 Horoskop. 
8.00 Varnost na Ptuju. 10.00 Obve-
stila (še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali oglasi 
(še ob 10.45, 17.15 in 17.45). 11.00 
Modne čvekarije (Barbara Cenčič 
Krajnc). 11.50 Minute kulture. 12.00 
Sredi dneva. 12.50 Nasveti za dušev-
no zdravje (mag. Bojan Šinko). 13.10 
ŠPORT. 13.45 Danes v Podravju. 
14.40 Povejte svoje mnenje. 15.00 
Z ormoškega konca (Natalija Škrle-
c).17.30 POROČILA. 18.00 Vroča lini-
ja. 19.30 Te domače viže (ponovitev). 
20.00 ORFEJČEK. 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM. (Murski val).
PETEK, 26. februar:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.30 NOVICE (še ob 5.30, 6.30, 
7.00, 7.30, 8.30, 9.30, 10.30, 11.30, 
13.30, 14.30, 15.30 in 19.00). 6.20 
Na današnji dan. 6.45 Horoskop. 
8.00 Varnost na Ptuju. 9.15 Kmetij-
ski nasvet. 9.40 Astročvek (s Tade-
jem Šinkom). 10.00 Obvestila (še 
11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 18.00 
in 19.05). 10.15 Mali oglasi (še ob 
10.45, 17.15 in 17.45). 11.50 Minute 
kulture. 12.00 Sredi dneva: Napoved-
nik prireditev (Majda Fridl in dopisni-
ki). 13.10 Šport. 13.45 Danes v Po-
dravju. 14.40 Povejte svoje mnenje. 
17.30 POROČILA. 18.00 Rajžamo iz 
kraja v kraj. 19.10 RITMO MUZIKA 
(Dj Dean). 20.00 Z glasbo do srca 
(Marjan Nahberger). 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM. (Radio Kranj).

Frekvence: 
89,8, 98,2 in 104,3 MHz!
POSLUŠAJTE NAS NA INTERNETU: 

www.radio-tednik.si

Med Pohorjem in Halozami. 
V torek med 15. in 16. uro, 
z Natašo Pogorevc Tarkuš. 



Predsednica društva Alen-
ka Plohl Podgorelec je 
uvodoma izrazila veselje, da 
jim je v Ptuju končno uspelo 
ustanoviti gobarsko društvo, 
ki ne samo, da odslej orga-
nizirano druži gobarje ter 
tudi druge ljubitelje gozda 
in vsega, kar je v njem, pa se-
veda vseh ljudi s pozitivnim 
odnosom do narave. Gobe so 
tiste, ki jih še zlasti zanima-
jo, zato je izrazila upanje, da 
bodo v društvu znali prisluh-
niti raznolikim željam svojih 
članov, predvsem pri najra-
zličnejšim možnostim spo-
znavanja gobjega kraljestva, 
od druženja pri nabiranju 
gob do gobarskih ekskurzij, 
prirejanja razstav ter raznih 
akcij in prireditev. Posebej 
pa so v gobarskem društvu 
Ptuj ponosni, da je član nji-
hovega društva tudi priznani 
gobarski strokovnjak Anton 
Poler iz gobarskega društva 
Lisička v Mariboru ter avtor 
več knjig o gobah in gobarje-
nju, ki je v pripravil zanimivo 
predavanje z diapozitivi o po-
mladanskih gobah.

Po predavanju so na prvem 
letnem občnem zboru pri-
sluhnili poročilu predsedni-
ce Alenke Plohl Podgore-
lec o aktivnostih v obdobju 
od prvih idej do ustanovitve 
društva. Sama ideja o ustano-
vitvi gobarskega društva Ptuj 
je zorela že dolgo, odločitev 
pa je padla sredi projekta 
Gobe in gobarjenje na Gim-
naziji Ptuj, ko je Anton Poler 
izrazil začudenje, ker v Ptuju, 
okrog katerega je toliko lepih 
in z gobami bogatih gozdov, 
ni bilo gobarskega društva. 
To so začutili kot presežek 
omenjenega projekta in 19. 
maja lani povabili na sesta-
nek nekaj ljudi, za katere so 
vedeli, da jih zanimajo gobe. 
Na tem sestanku so se dogo-
vorili o vsem, kar je potrebno 
za ustanovitev društva, od 
ustanovitvenih aktov, do de-
lovnih teles. O svoji nameri 

so obvestili tudi medije ter 
tako povabili k sodelovanju 
tudi širšo javnost, pritegnili 
pa so tudi mladino, saj so jim 
predstavili namen ter delova-
nje društva.

Na ustanovnem občnem 
zboru Gobarskega društva 
Ptuj so se zbrali 12. novembra 
v prostorih Kulturne dvorane 
Gimnazije Ptuj, kjer je pobu-
do za ustanovitev društva z 
veseljem podprla tudi ravna-
teljica Melani Centrih. Z za-
nimanjem so si ogledali tudi 
poučni film Dejana Veseliča, 
v katerem so bili prikazani 
ptujski gimnazijci na gobar-
ski ekskurziji v Žamencih, 
ter nato še postavitev razsta-
ve gob. Zanimiva je bila rudi 
predstavitev seminarskih na-
log, ki so jih pripravili dijaki v 
dvoletnem projektu Gobe in 
gobarjenje, Anton Poler pa je 
predstavil nekaj uredb in pra-
vil dobrega gobarja in gobar-
jenja, ponudil pa je tudi svojo 
strokovno pomoč pri delu v 
društvu, ki je bilo uradno re-
gistrirano na Upravni enoti 

Ptuj 23. novembra 2009.
Kot je dejala predsednica 

Alenka Plohl Podgorelec, v 
Gobarskem društvu Ptuj, ki 
sedaj šteje že okoli 50 čla-
nov, načrtujejo v letošnjem 
letu predavanja in izobraže-
vanje o gobah za člane dru-
štva, organizacijo gobarske 
ekskurzije ter nato pripravo 
gobarske razstave, pri čemer 
pa bodo še naprej sodelovali 
z Gasilskih društvom Žamen-
ci, predvsem ob njihovem 
tradicionalnem gobarskem 
prazniku. Načrtujejo tudi po-
stavitev fotografske razstave 
Gobe skozi fotografovo oko 
pod mentorskim vodstvom 
mojstra Stojana Kerbler-
ja, predvidoma v prostorih 
Občine Dornava. Še naprej 
pa želijo ohranjati stike s go-
barskim društvom Ježek iz 
Mute, prizadevali pa si bodo 
tudi za navezovanje stikov z 
drugimi gobarskimi društvi 
po domovini, okrepiti pa že-
lijo tudi sodelovanje s šolami 
in ustanovami, ki si tako kot 
v gobarskem društvu priza-
devajo za vzgojo, ohranjanje 
in negovanja naše narave in 

naravne dediščine.
Tako kot je bilo predlagano 

že na ustanovnem občnem 
zboru, so sklenili, da je letna 
članarina 10 evrov za članice 
in člane, medtem ko je za di-
jake, študente in upokojence 
le 5 evrov. Na pobudo Anto-
na Polerja, ki je determinator 
mentor in mu je mikološka 
zveza za njegov izredni pri-
spevek na področju mikolo-
gije v Sloveniji že pred leti 
izročila veliko plaketo, pa so 
se dogovorili tudi o nujnosti 
organiziranja tečaja za deter-
minatorje ali prepoznavalce 
gob in gobjih vrst, pri čemer 
bi za to, da bi tečaj potekal v 
Ptuju, moralo prijaviti vsaj 20 
oseb. Gre za nekakšen osnov-
ni tečaj za razpoznavanje 
okoli 70 vrst gob, seveda tudi 
strupenih, po predvidevanjih 
pa naj bi bila cena takega te-
čaja le okoli 20 evrov. Prijave 
zanj pa bodo sprejemali v 
Gobarskem društvu Ptuj, kjer 
bodo poskrbeli tudi za pravo-
časno obveščanje javnosti o 
tem, kdaj in kje bo tečaj po-
tekal.

M. Ozmec

Od tod in tam
Ormož � Od Moskve do Pekinga

Mladinski center Ormož je organiziral zanimivo 
potopisno predavanje Transibirska železnica – od 
Moskve do Pekinga. Predaval je Zoran Furman, ki 
je za popestritev svoje pripovedi s seboj voj prine-
sel številne fotografije, glasbo in tipične spomin-
ke, ki so pričali o več kot 7600 kilometrov dolgem 
potovanju z vlakom od Moskve do Pekinga. Zoran 
Furman je predstavil mnoge znamenitosti: mongolski 
festival, ki ga imenujejo kar Nomadske olimpijske igre, 
ker se tekmovalci pomerijo v treh nacionalnih športih: 
rokoborbi, lokostrelstvu in konjskih dirkah, Peking v 
času olimpijskih iger, Prepovedano mesto in seveda ob-
vezen Kitajski zid. Sicer pa je šest- do osemdnevno po-
tovanje z vlakom prava avantura. Sama pot menda ni 
posebno zanimiva, zanimivo jo delajo nova znanstva 
in prijateljstva, ki se spletajo in obvezno potekajo pod 
sloganom Vodka connecting people. Na ta način se izve 
veliko o deželi, ljudeh in njihovih običajih. Najbolj fa-
sciniran je bil nad Mongolijo, Kitajska ga je pustila bolj 
hladnega, čeprav je zelo lepa. Ljudje v velemestih niso 
več nasmejani, živijo enako kot pri nas, borijo se za 
preživetje, število prebivalcev pa je za Evropejca težko 
predstavljivo.

Viki Ivanuša

Ptuj � Literarni večer na OŠ Mladika 

V četrtek, 4. februarja, smo na naši šoli pripravili 
že tradicionalni literarni večer. Učenci so se predsta-
vili z lastnimi pesmimi in različnimi proznimi besedili. 
Večina teh besedil je imela pustno vsebino, saj so učenci 
govorili o kurentih, picekih, rusah, torej pustnih likih, 
značilnih za Ptujsko in Dravsko polje. Večer sta popestri-
la skupina šestošolcev, namaskiranih v piceke, in nastop 
šolske folklorne skupine, ki so jo sestavljali učenci petih 
razredov. Ob tej priložnosti je izšel tudi šolski časopis, v 
katerem so tudi likovni prispevki.

Žan Malek Petrovič

Strjanci � Zlatoporočenca Nemec

V soboto, 30. januarja, sta zlato poroko prazno-
vala Albina in Ciril Nemec iz Strjancev. Uradna sve-
čanost je bila ob 13. uri v Ormožu. Cerkvena pa ob 14. 
uri pri svetem Lenartu v Podgorcih, kjer sta se poročila 
pred 50 leti. Ciril je svojo nevesto Albino, rojeno Petek, 
pripeljal iz Podgorcev. Vse življenje sta delala na kmeti-
ji. V zakonu so se jima rodili štirje otroci: Martina, Ciril, 
Dominika in Marjana. Danes pa ju razveseljuje osem 
vnukov: Joško, Boris, Toni, Danijel, Mihaela, Erika, 
Klavdija in Primož. Za uspešen zakon pa priporočata 
veliko potrpljenja, dobre volje, trdnega dela in tudi petja 
ne sme manjkati.

Nemec

Ptuj � Prvi občni zbor gobarskega društva

Še letos koristen tečaj 
za prepoznavalce gob
Člani gobarskega društva Ptuj, ki je bilo ustanovljeno sredi lanskega novembra, so se v 
torek, 9. februarja, sestali na prvem letnem občnem zboru in po zanimivem predavanju z 
diapozitivi Antona Polerja ocenili svoje dosedanje aktivnosti, med letošnjimi pa so poleg 
izobraževanja, strokovne ekskurzije in razstave gob izpostavili nujnost izvedbe tečaja za 
determinatorja ali prepoznavalca gob.

Foto: arhiv šole
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Predsednica Gobarskega društva Ptuj Alenka Plohl Podgorelec 

Foto: M. Ozmec

Prepoznavalec gob mentor Anton Poler je članom gobarskega 
društva pripravil zanimivo predavanje z diapozitivi o prvih spomla-
danskih gobah.

Foto: M. Ozmec

Čez kakšen mesec bodo iz zemlje pokukale marčevke, ki so za gobarje prava poslastica.



Dramska sekcija Kulturne-
ga društva Draženci, ki se je 
v sezoni 2008/09 preimeno-
vala v Šus teater, je v zadnjih 
dveh letih nastopila na pri-
bližno 40 slovenskih odrih, 
na katerih so do sedaj upri-
zorili predstavi Afera poln 
kufer in Klinika Kozarcky, ki 
ju je tako videlo okoli 4000 
ljudi. Poleg že omenjenih 
uspehov sodi mednje tudi 
že dvakratni preboj med 
najboljše izmed 20 ljubitelj-
skih gledališč na območju 
Ormoža, Ptuja in Slovenske 
Bistrice.

Mladi ustvarjalci, ki se opi-
sujejo kot neprofitni, prosto-
voljni in ljubiteljski teater, 
si vsako leto zastavljajo višje 
cilje in sprejemajo zahtev-
nejše umetniško-dramske 
izzive. Tako je za letošnjo 
sezono režiser Aljaž Godec, 
sicer študent sociologije, ki 
tudi nastopa kot igralec v 
ljubljanskem Šentjakobskem 
gledališču, izbral zanje naj-
težjo predstavo doslej.

Kot je za njihov repertoar 
značilno, gre za komedijo, ki 
slovi kot eden najzahtevnej-
ših dramskih žanrov za igral-
ca, hkrati pa je gledalcem 
najbližji. Nastopajoči zago-
tavljajo, da bo njihova nova 
stvaritev, ki so jo poimenova-
li Drzni in poskočni, gledal-
ce pošteno nasmejala, v isti 
sapi pa prav tako priznavajo, 
da je od njih zahtevala toliko 
trdega dela in truda kot še 

nobena poprej.
»Situacijsko komedijo av-

torja Raya Cooneyja sem iz-
bral, ker bo gledalcem blizu, 
saj obravnava vsakodnevne 
težave in prigode. Te se v 
predstavi izrodijo v zmedo 
in razne skrivalnice ter pre-
tvarjanja. Gre za klasično 
bulvarko, kot jih lahko, reci-
mo, gledamo v Špas teatru, 
in je torej namenjena mno-
žici, saj prinaša obilo smeha, 
ki temelji na situaciji. Takšna 
zvrst je za igralce zahteven 
projekt, ki zahteva ogromno 
individualnega študija in ob-
vladanja koreografskih pr-
vin,« je razložil Godec in do-
dal, da predstava, ki je name-
njena predvsem zabavanju 
gledalcev, kar meče iz ene 
komične situacije v drugo.

Filipa Majhna namreč nje-
gov poročeni poslovni par-
tner Mare Kresnik prosi za 
uporabo stanovanja, da bi se 
pozabaval s svojo najnovejšo 
ljubico. Istočasno Jasmino 
Majhen njena prijateljica 
Anja Kresnik prepriča, da ji 
odstopi stanovanje za zme-
nek z ljubimcem. Tukaj sta 
še varuška in dekorater, ki 
imata prav tako skrivno raz-
merje ... Skratka, na koncu se 
v stanovanju srečajo vsi, ki 
se seveda nikakor ne bi sme-
li. Kaj vse se nato zgodi, pa 
si lahko ogledate v nedeljo 
ob 18. uri v Kulturni dvora-
ni Draženci, sledile pa bodo 
tudi ponovitve na drugih 

ptujskih amaterskih odrih in 

številna gostovanja po vsej 

Sloveniji.

»Amatersko« 
poljubljanje in 
valjanje po postelji 

Predstava ima zelo zanimi-

vo igralsko zasedbo. V njej 

tako, na primer, nastopa vse-

stranska Tanja Hauptman, 

sicer širši javnosti poznana 

kot prva spremljevalka mis 

Slovenije 2004, pa tudi kot 

aktualna ptujska vinska kra-

ljica. Amaterska igralka je 

postala po zanimivem spletu 

okoliščin. »Glede na to, da 

sem se prej ukvarjala z ma-

nekenstvom, hojo po pisti 

oziroma odru in podobnem, 

sem si želela narediti korak 

naprej v smislu, da se na 

odru ne predstavljam samo 

kot objekt, ampak da tudi 

nekaj povem. In zdaj sem 

se v tem prav našla,« je poja-

snila talentov polna Destrni-

čanka. V letošnji sezoni igra 

Anjo Kresnik, vihravo dekle, 

ki se odloči maščevati se ne-

zvestemu možu.

Enako kot njej se zdi tudi 

njenemu soigralcu Damijanu 

Zagoršku letošnja predstava 

težja in povsem drugačna od 

lanskoletne, ki je bila social-

na komedija. »Tokrat gre, kot 

že omenjeno, za situacijsko, 

ki je vsekakor eden najtežjih 

žanrov komedije. Prej smo 

namreč igrali bolj karakterne 
komedije, kjer je vse osnova-
no na liku, tukaj pa je važna 
situacija, pri kateri morajo 
biti vsi igralci usklajeni. Ker 
morajo biti ti prizori zelo 
uspešno izvedeni, je take vr-
ste igra nekaj najtežjega za 
amaterski oder. Zato je moj 
tokratni lik zagotovo najzah-
tevnejši od vseh, ki sem jih 
delal do sedaj. Tudi celotna 
predstava je težja od tistih, ki 
smo jih že uprizorili, in mi-
slim, da imamo kar 'jajca', ker 
smo se je lotili,« je slikovito 
povedal Zagoršek.

Kot že sam naslov pove, 
je v igri veliko drznih in po-
skočnih prizorov: »Za to ime 
smo se odločili, ker se dobro 
nanaša na vsebino komedije. 
Vse skupaj namreč namiguje 
na spolne igrice, na ljudi, ki 
uradno živijo umirjeno ži-
vljenje in po družbenih pra-
vilih, neuradno pa si seveda 
privoščijo marsikaj. Tako se 
dogajajo razne spletke, vara-
nja, akcije na postelji, priso-
tne je kar nekaj golote … Na 
vajah zato pogosto pride do 
smešnih situacij, ko moraš 
poljubljati soigralko ali pa 
se valjati z njo po postelji – 
smo namreč seveda amater-
ski igralci in nismo vajeni 
takšnih prizorov. Ampak, no, 
dobro, kot pravi ljubiteljski 
igralec sem tudi to sposoben 
prenesti,« je v šali zaključil 
Zagoršek.

Polona Ambrožič

Foto: pa-Šus teater 

Ekipa »drznih in poskočnih«: (od leve stojijo) Tanja Hauptman, Aljaž Godec, Katja Svenšek, Robi Cafuta, Monika Cestnik, Dora Lenart, 
Matjaž Godec; na kavču Jana Žerak in Damijan Zagoršek; manjkata Nejc Pešec in Polona Ambrožič

Zanimivosti, bralci pišejo

Od tod in tam
Kidričevo � Vrteška povorka

V torek, 16. februarja, so otroci Vrtca Kidriče-
vo s svojimi vzgojitelji pripravili povorko, ki je 
že tradicionalna. Ponavadi so jo pripravili skupaj z 
osnovnošolci in drugimi skupinami okoliških krajev, 
letos pa so ostali sami. Malčki so bili maskirani v vse 
mogoče živali, Pike Nogavičke, Spidermane, kurente, 
princeske in še kaj drugega. Tudi vzgojitelji so bili oble-
čeni v pustne šeme. Otroci so se kljub nizkim tempera-
turam okrog desetih odpravili izpred Vrtca Kidričevo 
proti Domu upokojencev, Občini in nato nazaj proti 
Vrtcu na kosilo in zaslužen počitek, saj sta jih pot in 
mraz pošteno utrudila. So pa popestrili ta zimski dan v 
mirnem Kidričevem.

Nevenka Anžel

Ptuj � Za zdrav nasmeh

Predstavniki regijskega odbora Mlade Slovenije 
– podmladka NSi Ptuj-Ormož so 11. februarja, ob 
svetovnem dnevu bolnikov, obiskali in obdarili 
mlade bolnike, ki so v bolniški oskrbi v ptujski 
bolnišnici. S solidarnostno akcijo Za zdrav nasmeh, 
ki je sicer potekala po večini slovenskih bolnišnic, so se 
spomnili vrstnikov – mladih, ki se zdravijo v bolnišnici. 
Obdarili so jih s knjigami in igračami. Namen akcije Za 
zdrav nasmeh je poudariti in opomniti odgovorne, da 
je potrebno nameniti pozornosti najmlajšim bolnikom, 
saj sodijo med najbolj odvisne in ranljive posameznike, 
vendar z vsemi pravicami za kakovostno ter strokovno 
oskrbo in zdravljenje v primernih prostorih.

MSi

Ljutomer � Valentinovi ptički

Ena izmed pomembnih nalog vrtca je ohranja-
nje navad in običajev, ki so globoko zaznamovali 
življenje nekoč in ga še danes. V Vrtcu Gresovščak se 
za to še posebej trudimo. Zelo smo povezani z  naravo 
in z življenjem ljudi v neposredni okolici. V dneh pred 
pustom smo izdelovali maske. Posebej pa je bilo veselo 
in zanimivo v petek, 12. februarja. Pekli smo valentino-
ve ptičke. Ker je valentinovo v nedeljo, smo to našo tra-
dicionalno dejavnost opravili v petek. Že pred jutranjo 
telovadbo in malico smo umesili testo. Po malici smo iz 
vzhajanega testa oblikovali ptičke in gnezdeca za ptičke. 
Sodelovali smo prav vsi, tudi tisti najmlajši. Pomagala 
nam je seveda tudi naša kuharica. Iz kuhinje je prijetno 
zadišalo in komaj smo čakali, da poskusimo, kaj smo 
ustvarili. Ptički so nam zelo teknili. Ptičkov pa nismo 
spekli le zase, ampak tudi za starše otrok. Zavili smo jih 
in otroci so jih odnesli domov staršem. Tudi na takšen 
način so otroci izrazili staršem, da jih imajo radi.

Ingrid Štefančič in Romana Pintarič,
Vrtec Ljutomer – enota Gresovščak

Foto: arhiv MSi

Foto: NA

Foto: arhiv vrtec
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Draženci � Šus teater tik pred novo premiero

Letos še drznejši 
in poskočnejši
»Šus-teatrovci« so bili že dvakrat izbrani na enega najprestižnejših festivalov ljubiteljskih gledališč 
v Pekrah pri Mariboru, na katerem je njihov igralec Damijan Zagoršek postal naj komedijant, leta 
2008 pa je prejel tudi nagrado za najboljšo stransko vlogo na regijskem Linhartovem tekmovanju, 
na katerega se prav tako redno uvrščajo. To je le nekaj podatkov, zaradi katerih njihova nova pred-
stava, ki prihaja na odrske deske to nedeljo, vzbuja zanimanje. Le kaj so pripravili tokrat?



Barbara Podgorelec se je 
po srednji šoli odločila za 
študij v Ljubljani in naneslo 
je, da je tam ostala devet let. 
Študirala je javno upravo, 
zato je kot študentka posku-
šala delati na davčnem ura-
du, pa je kmalu ugotovila, da 
to ne bo zanjo. Pot jo je zane-
sla v medije. Pet let je delala 
na Pop TV in tri na TV 3 v 
programskem oddelku in se 
ukvarjala s produkcijo.

»Vedno sem si želela, da bi 
se lahko vrnila v Ormož. To-
krat se je pokazala možnost, 
zato sem se prijavila na raz-
pis in uspelo mi je. Sedaj sem 
mesec dni na tem delovnem 
mestu. Veliko je dela, vse mo-
ram spoznati na novo, tako 
da ne morem reči, da bi mi 
bilo v Ormožu dolgčas. Spre-
membe v primerjavi z življe-

njem v Ljubljani v bistvu niti 
ne čutim. Delo je specifično 
in treba se je prilagajati do-
godkom,« je povedala Podgo-
relčeva, ki se s kulturo doslej 
nikoli ni ukvarjala, zato tudi 
nima nobene dejavnosti, ki 
bi ji bila posebej pri srcu. »To 
je po svoje prednost na tem 
delovnem mestu. Kajti če bi 
imela dejavnost, s katero bi 
se ukvarjala, bi ji verjetno 
podzavestno posvečala več 
pozornosti kot drugim. Sicer 
pa želim izboljšati informira-
nost društev, poživiti pretok 
informacij, jim pomagati 
pri povezovanju in sodelo-
vanju z drugimi društvi, saj 
eden v drugem ne bi smeli 
videti konkurence, ampak 
možnost za sodelovanje. 
Spodbujala bom tudi prepo-
znavnost programov posa-

meznih društev z objavo na 
spletni strani. Pokrivam de-
lovanje kulturnih društev v 
vseh treh občinah,« je pove-
dala nova koordinatorica. Da 
bi poživila kulturno dogaja-
nje, načrtuje tudi organizira-
nje skupinskih odhodov na 
oglede kulturnih prireditev 
v večjih mestih. Spodbujati 
namerava lokalne sponzorje, 
da bi več vlagali v kulturo, saj 
je denarja vedno premalo.

Prve prireditve, ki jih je 
Podgorelčeva organizirala 
kot koordinatorica JSKD, so 
že mimo, zato je že spozna-
la glavno težavo ormoške-
ga doma kulture. Namreč 
pomanjkanje prostora, ki je 
posebno drastično kadar gre 
za večje število nastopajočih 
skupin. To pa je pri srečanjih 
in revijah, še posebno otro-

ških, vedno tako. Nekatere 
obiskovalce prireditev, ki jih 
organizira JSKD, moti plače-
vanje vstopnine, zato smo 
povprašali, zakaj pobirajo 
vstopnino. »Za vse priredi-
tve smo zavezani k pobira-
nju vstopnine. Posamezne 
izpostave lahko določajo le 
višino vstopnine,« se je glasil 
odgovor. Izpostave se delno 
financirajo iz države, delno 
iz občin.

Sicer pa se Barbari Podgo-
relec pri njenem delu zdi po-
membna zlasti komunikacija 
z društvi: »Ne poznam ljudi 
in občni zbori so odlična 
priložnost, da se spoznamo 
in pogovorimo. Zdi se mi, da 
so na našem območju dobro 
razvite vse dejavnosti, razen 
morda literarne ali likovne. 
Najprej bom šla skozi vse 

Oblikovali bodo tudi pre-
dloge za novega predsednika 
in podpredsednika sekcije, 
člane skupščine OOZ Ptuj, 
kandidate za predsednika 
OOZ Ptuj in člane OOZ Ptuj, 
prav tako pa tudi za poslan-
ca za skupščino sekcije za 
promet pri OOZ Slovenije, ki 
ima tudi možnost, da bi po-
stal novi predsednik sekcije 
za promet na republiški rav-
ni. Po neuradnih podatkih 
naj bi imel dosedanji pred-
sednik sekcije za promet 
pri OOZ Ptuj Slavko Šega 
velike možnosti, da bi na tej 
funkciji nasledil dosedanje-
ga predsednika Andreja Klo-
basa, če se bo seveda sprejel 
kandidaturo. 

Slovenski avtoprevozniki 
ugotavljajo, da se do danes 
še ni nič konkretnega nare-
dilo pri uresničevanju spo-
razuma med Ministrstvom 
za promet in avtoprevozniki, 
podpisali so ga lani avgusta, 
ki predvideva nekatere ukre-
pe, s katerimi naj bi ublažili 
posledice gospodarske krize 
na področju cestnega pro-
meta v Sloveniji. Ministrstvo 
se je s tem sporazumom 
obvezalo, da bo v začetku 
letošnjega leta izpolnjena ve-
čina obvez iz že omenjenega 
sporazuma. Slovensko avto-

prevozništvo je še vedno v 
globoki krizi, trg je padel kar 
za 78 odstotkov, Slavko Šega 
navaja, da je bilo v letu 2009 
za 80 odstotkov manj regi-
striranih težkih tovornih vo-
zil nad 16 ton nosilnosti, za 
toliko pa se je tudi zmanjšalo 
financiranje leasing hiš. Ve-
liko vozil je bilo odjavljenih 
iz prometa, veliko, kar 800, 
pa so jih pobrale leasing 

hiše, ker avtoprevozniki za-
radi gospodarske recesije in 
finančne krize niso bili več 
sposobni plačevati svojih 
obveznosti. Zaradi tega so 
izgubili zaposlitev številni 
delavci oziroma vozniki, ki 
na zavodu za zaposlovanje 
iščejo nove priložnosti. Eden 
izmed ukrepov, s katerim dr-
žava sicer blaži ta problem, 
je 50-odstotno zmanjšanje 

uvoza tuje delovne sile, ki je 
velika nelojalna konkurenca 
slovenskim prevoznikom. 
Slovensko avtoprevozništvo  
je lani izgubilo kar 3000 de-
lovnih mest, več kot je bilo 
izgubljenih delovnih mest v 
Muri, pa to do danes ni ni-
kogar ganilo. Eden od večjih 
roblemov nelojalne konku-
rence je tudi slab nadzor na 
kontrolo CEMT-dovolilnic za 

prevoznike iz tretjih držav, 
kjer, kot pravi Šega, poskuša-
jo z zakonodajo naložiti ob-
veznost pošiljatelju oziroma 
prejemniku blaga, da bi vršil 
kontrolo, ker je z ukinjanjem 
mejnih prehodov znotraj EU 
slovenskim organom ote-
žena kontrola le-teh. Likvi-
dnost pa je največji problem 
slovenskih avtoprevoznikov, 
ki morajo svoje obveznosti 
plačati takoj ali z nekajdnev-
nim zamikom, sami pa za 
svoje storitve dobijo plači-
lo v treh do petih mesecih 
oziroma v 90 do 150 dneh. 
Avtoprevozniki predlagajo 
uvedbo 30-dnevnega pla-
čilnega roka, ki bi v znatni 
meri ublažil problematiko v 
tej dejavnosti. Sprejem tovr-
stnega zakona oziroma zako-
na o prevoznih pogodbah pa 
je v pristojnosti Ministrstva 
za promet, ki pa še ni dalo 
jasnega odgovora o tem.

Za slovenske avtoprevo-
znike je zelo pomembna tudi 
uredba ES št. 561 Evropske-
ga parlamenta in sveta, ki je 
bila sprejeta že v letu 2006, 
a je mnogi slovenski avto-
prevozniki ne poznajo, pred-
sednik sekcije za promet pri 
OOZ Ptuj Slavko Šega bo čla-
ne sekcije tudi na jutrišnjem 
zboru v Hajdošah opozoril 

na ta pomemben dokument, 
ki sicer ni kratek, ima 18 stra-
ni, da se z njim podrobno 
seznanijo, ker se bodo z nje-
govim poznavanjem ognili 
marsikateri težavi.

V zaključnem delu jutri-
šnjega zbora prevoznikov s 
Ptujskega bodo članom sek-
cije, ki so v letu 2009 dopol-
nili 10 in 15 let dela v obrti, 
podelili priznanja. V letu 
2009 so 10 let obrti prazno-
vali Smiljan Bezjak iz Krčevi-
ne pri Vurbergu, Jože Kekec 
s Polenšaka, Franc Mahorič 
iz Grajenščaka in Robert 
Peharda iz Ptuja. Petnajst 
let obrti v prevozništvu so 
lani praznovali Darko Cartl 
(Zgornja Hajdina), Franc Čeh 
(Moškanjci), Srečko Dečman 
(Ptuj), Robert Dolenc (Šiko-
le), Marjan Ficko (Ptuj), Dar-
ko Kolarič (Formin), Goran 
Krajnc (Tržec), Željko Lju-
bec (Ptuj), Roman Pajnkiher 
(Sestrže), Franc Polajžar (Do-
brina), Avgust Sakelšek (Kr-
čevina pri Vurbergu), Samo 
Slanič (Ptuj), Srečko Šabeder 
(Krčevina pri Vurbergu), 
Marjan Tašner (Dolič), Franc 
Tetičkovič (Bukovci), Anton 
Zupanič (Trnovec) in Anton 
Žerak (Lovrenc na Dravskem 
polju).

MG

Ptuj � Sekcija za promet o avtoprevozniški problematiki

Likvidnost – največji problem 
slovenskih avtoprevoznikov
Jutri se bodo v hotelu Roškar sestali člani sekcije za promet pri Območni obrtno-podjetniški zbornici Ptuj. Najprej se bodo v okviru stro-
kovnega izobraževanja seznanili s spremembami v zakonodaji, v tem okviru bodo govorili tudi o časih vožnje, zatem pa iskali kadrovske 
rešitve za novo mandatno obdobje v okviru sekcije za promet in organov OOZ Ptuj v mandatnem obdobju 2010–2014.
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Ormož � Ponovno koordinator JSKD

Razpis za Kulturni tolar
Potem ko je bilo mesto koordinatorja območne izpostave JSKD Ormož dalj časa prazno, ga je pred 
dobrim mesecem zasedla Ormožanka Barbara Podgorelec. Ker je v novi službi šele mesec dni, se 
mora najprej spoznati s sovjimi nalogami in društvi, s katerimi bo pri tem sodeloval. Kot pavi, se ji 
zdi komunikacija z društvi še posebej pomembna.

Foto: Viki Ivanuša

Barbara Podgorelec, koordinatorka območne izpostave JSKD Ormož

Foto: Črtomir Goznik

Slavko Šega, predsednik sekcije za promet pri OOZ Ptuj: »Država do danes ni naredila še nič konkre-
tnega za reševanje avtoprevozniških problemov.«

prireditve, da jih spoznam, 

nato pa jim bom lahko dala 

osebno noto. Društvom sem 

na voljo vsak dan do 15. ure, 

najbolje pa se je za temin do-

govoriti preko elektronske 

pošte Barbara.podgorelec@

jskd.si ali po telefonu 02 74 

113 70.«

Za konec je opozorila še, 

da ravnokar poteka javni 

razpis Kulturni tolar, ki je 

odprt od 5. februarja do 5. 

marca. Gre za štiri razpise 

za sofinanciranje opreme in 

investicijskega vzdrževanja 

prostorov. Več informacij 

zainteresirani najdejo na 

www.jskd.si, lahko pa se tudi 

osebno oglasijo na Območni 

enoti Ormož.
Viki Ivanuša
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Ptujsko � Očistimo Slovenijo v enem dnevu

Vojska prostovoljcev 
za zgodovinsko akcijo 
čiščenja črnih odlagališč
Društvo Ekologi brez meja, ki postaja iz dneva v dan večja skupina prosto-
voljcev, bo 17. aprila letos izvedlo največjo prostovoljno okoljevarstveno 
akcijo v Sloveniji, v kateri želijo združiti moči občin, komunalnih služb, 
nevladnih organizacij in pritegniti okrog 200 tisoč prostovoljcev. 

Foto: Črtomir Goznik

Natalija Resnik Gavez, predsednica društva Čar griča, organizatorica največje okoljske akcije v zgo-
dovini Slovenije Očistimo Slovenijo v enem dnevu v MO Ptuj.

STORITVE

SERVIS TV-aparatov ter ostale 
elektronike. Servis pralnih in su-
šilnih strojev. Storitve na domu. 
RTV-servis Elektromehanika Lju-
bo Jurič, s. p., Borovci 56 b. Tel. 
755 49 61, GSM 041 631 571.

ODKUPUJEMO vse vrste hlodo-
vine, možen odkup lesa na pa-
nju. Opravljamo storitve sekanja 
v gozdu. 041 610 210 ali 02 
769 15 91, G.O.Z.D-BIO-LES, 
Vlado Medved, s. p.

Mali oglasi

FASADE – IZOLACIJSKE iz sti-
ropora – volne. V prednaročilu 
popusti. Barvanje fasad, za-
ključni ometi, vsa notranja sli-
kopleskarska dela. Jože Voglar, 
s. p., Zabovci 98, tel. 041 226 
204.

UGODNO: nerjaveče inox 
ograje – elementi, dimniki, 
okovja za kabine, cevi, ploče-
vina, profi li, vijaki. Ramainoks, 
d. o. o., Kidričevo, Kopališka 3, 
02 780 99 26, www.ramainox.
si.

NUDIMO vsa slikopleskarstva 
dela, kitanje, beljenje notranjih 
prostorov, pleskanje napuščev, 
izdelava toplotnoizolcijskih 
fasad – kvalitetno in poceni. 
Slikopleskarstvo Karl Horvat, 
s. p., Mestni Vrh 54 b, 2250 
Ptuj. Tel. 040 253 343.

NOVO NA PTUJU! Trajno od-
stranjevanje dlak, pigmentnih 
in žilnih nepravilnosti z elos teh-
nologijo. MILUMED, d. o. o. Tel. 
02 745 01 43 www.milumed.si

KNAUF stene in stropovi, na-
pušči ... ter izposoja gradbenih 
delovnih odrov. Branko Černe-
sl, s. p., KPK, Muretinci 65 a, 
Gorišnica. Tel. 041 457 037.

STROJNI ESTRIHI IN OMETI. 
Pero Popovič, s. p., Gajevci 26 
a, Gorišnica, tel. 041 646 292.

VARČNA okna in vrata iz smre-
kovega in macesnovega lesa. 
Jani Serdinšek, s. p., Jablane 
42, Cirkovce. Tel. 031 748 
744.

CENTRALNA KURJAVA, VO-
DOVOD – Franc Strelec, s. p., 
Prvenci 9 b, tel. 041 730 857, 
DO 10 % POPUSTA.

SLIKOPLESKARSKA DELA, izrav-
nava bavalita, valita, saniranje 
vlažnih sten, izdelava in pleska-
nje fasad, napuščev ... Franc 
Petrovič, s. p., Tovarniška c. 6, 
Kidričevo. GSM 031 449 722.

ODKUPUJEMO vse vrste hlo-
dovine, listavcev (topol, breza, 
bukev, hrast ...) ter vse iglavce. 
Uredimo tudi posek in spravilo 
lesa ali odkupimo gozd v celoti. 
Nudimo tudi žagan les, ostreš-
ja, obloge ter stavbno pohištvo. 
ŽAGA Ptuj, tel. 041 403 713.

IZPOSOJA IN PRODAJA poroč-
nih, birmanskih, obhajilnih in 
svečanih oblek. HARMONIJA, 
Ivica Jauk, s. p. Minoritski trg 4, 
Ptuj, od 13. do 18. ure. Tel. 41 
317 361.

IZPOSOJA IN IZDELAVA bir-
manskih, obhajilnih, poročnih 
ter svečanih oblek ... Šiviljstvo 
Ne-ja, Senešci 2a. Velika Ne-
delja. Gsm: 031 258 704 www.
brunaricenadstreski.com

UGODNA IZPOSOJA IN PRO-
DAJA ženskih oblek za poroko, 
birmo, obhajilo, svečane pri-
ložnosti in krst. Modni dodatki 
zastonj. SALON BARBI, Mala 
vas 1 b, Gorišnica. Tel. 031 
812 580, po 15. uri.

RAČUNOVODSTVO za s. p. 
in d. o. o., obisk na domu. 
Računovodstvo Tušek, d. o. o., 
Medribnik 27, 2282 Cirkulane, 
GSM: 031 811 297, tel. 0599 
20 600.

KUPIM pet bikcev simentalcev, 
stare do tri tedne, dobro plačilo. 
Tel. 051 731 790.

PRODAM dve breji kravi v deve-
tem mesecu in kravo z bikcem. 
Tel. 041 896 915.

PRODAM tribrazdni obračalni 
plug Regent in koruzno sejalnico 
Beker. Tel. 041 358 960.

PRODAM silažne in suhe okrogle 
bale. Tel. 751 39 31.

KUPIM tračni obračalnik SIP 
220, pajka na štiri vretena in 
male pujske, težke 30 kg. Tel. 
041 261 676.

PRODAM prašiče, težke 130 kg, 
in odstavljeno svinjo, 250 kg. 
Tel. 031 542 318.

NESNICE, rjave, v 19. tednu, tik 
pred nesnostjo, naročila po tele-
fonu 688 13 81, 040 531 246. 
Rešek, Starše 23.

PRODAM obračalnik URO 900, 
nakladalec hlevskega gnoja 
OLT, zapravljivček in tekmovalno 
kočijo. Tel. 041 452 578.

PRODAJAMO jabolka za ozi-
mnico sorte janogold, idared. 
Možnost dostave. Sadjarstvo Ber, 
Kočice 38, Žetale, telefon 769 
26 91.

NEPREMIČNINE

KIDRIČEVO, prodamo dvosobno 
stanovanje v izmeri 65 m2, takoj 
vseljivo, delno adaptirano, KTV, 
telefon, balkon, klet. Telefon 031 
244 748.

DO 5 % POPUSTA pri nakupu 
trisobnega stanovanja, 63 m2, 
na Ptuju, do 25. 2. Tel. 030 396 
757.

MANJŠI pritlični lokal velikosti 
15 m2 v centru Ptuja oddamo v 
dolgoročen najem. Informacije 
na 040 624 634.

V OKOLICI Ptuja (Kicar) prodam 
enonadstropno hišo, vseljivo. 
Tel. 041 906 617.

PRODAM gradbeno parcelo pri 
Ribniku v Podlehniku. Telefon 
031 720 707.

PRODAM lepo parcelo, 500 m2, 
pri Zadru ter starejšo hišo s 1000 
m2 zemljišča, čudovita lokacija, 
lep dostop, relacija Ptuj–Vurberk. 
Telefon 245 054.

DELO

POTREBUJETE pomoč v kuhinji 
ali varstvo otrok in starejših ljudi 
ali voznico z izpitom C-kate-
gorije? Za vse lahko pokličite 
na tel. 051 381 425, Danica iz 
Ptuja.

ZA POMOČ na kmetiji rabimo 
mlajšega upokojenca ali upoko-
jenko. Tel. 051 321 925.

MOTORNA VOZILA

PRODAM traktor Zetor 6245 z 
2600 ur, Deutz adriatik, izvoz-
ni model, z 2000 urami, oba 
registrirana, možna menjava 
za večjega, in prodam kom-
bajn Đuro Đakovič, l. 1988, 
tehnično brezhiben, z 2,8 m, 
širine, s 1650 urami. Tel. 041 
599 567.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, 
bogece, ure, steklo, lonce in 
drobnarije. Plačam takoj. Tele-
fon 041 897 675.

KUPIM stare razglednice ter pez 
fi gurice, dobro plačilo. Tel. 041 
453 093.

ZELO UGODNO prodam regis-
trsko blagajno Optima RC 505, 
delovni gostinski pult, komplet 
aparaturo za točenje piva ali 
vina s hladilno napravo. Telefon 
041 245 054.

PRODAM bukova kalana drva, 
ugodno. Telefon 041 245 054.

PRODAM teličko simentalko, sta-
ro 14 dni. Telefon 031 833 974.

PRODAM zadnji traktorski na-
kladalnik, predsetvenik, 2,4 m, 
škropilnico, 340-litrsko, ter silo-
skombajn. Telefon 031 207 156. 

KUPIM traktor in kmetijsko me-
hanizacijo. Telefon 041 358 
960.

PRODAM suha drva, cepljena na 
1 m, bukev in ostale vrste lesa. 
Po želji drva razrežem in dosta-
vim. Tel. 041 375 282.

PRODAM bukova in gabrova 
drva z dostavo, možnost razreza 
na 25 in 33 cm. Tel. 041 723 
957.

PRODAM suha bukova drva dol-
žine 1 meter, 33 cm, 25 cm, na-
rezana, z dostavo. Tel. 051 667 
170.

KUPIM suhe bučnice, pridem na 
dom, plačilo takoj. Tel. 051 667 
170.

SENO v okroglih balah prodam. 
Tel. 070 826 526.

HIRAVLIČNO ZLOŽLJIV predse-
tvenik širine 3,60 m prodam. Tel. 
041 521 863.

KOBILO, pinto, lisasto, jahalno, 
s sedlom, prodam .Tel 031 270 
255.

PRODAMO prašiče, težke 40, 50 
kg in več. Tel. 02 764 51 81.

PRODAM štiri telice simentalke, 
težke okrog 350 kg. Tel. 041 
886 520.

PRODAM svinjo od 110 do 140 
kg. Tel. 031 253 488.

PRODAMO pujske od 25 do 60 
kg, večje, od 100 do 150 kg. Tel. 
757 03 01.

PREMOG, zelo ugodno, z dosta-
vo. Vladimir Pernek, s. p., Sedla-
šek 91, Podlehnik. Tel. 041 279 
187.

RAČUNOVODSKE STORITVE 
– že 18 let. Milan Hebar, s. p., 
Miklošičeva 3, Ptuj. Tel. 041 325 
925, 787 64 80.

PVC-OKNA IN VRATA ter izved-
ba predelnih sten, spuščenih 
stropov in izdelava mansardnih 
stanovanj – ugodno. Sandi Cvet-
ko, s. p., Lešnica 52, Ormož, 
GSM 041 250 933.

IZVAJAMO vsa gradbena dela: 
novogradnje, adaptacije, ome-
ti, ograje, polaganje tlakovcev, 
izdelava škarp ter manjši izkopi, 
ugodno. Priporočamo se. Zidar-
stvo Hami, Milan Hameršak, 
s. p., Jiršovci 7 a, Destrnik, tele-
fon 051 415 490.

DO 60 % ZNIŽANJE AVTOPLA-
ŠČEV. Ponudba velja do od-
prodaje zalog. Vulkanizerstvo 
Lamot, Ulica Svobode 13, 2204 
Miklavž na Dravskem polju, tel. 
02/ 629 62 77.

KMETIJSTVO

Razpored dežurstev 
zobozdravnikov

Petek, od 13.00 do 19.00 ure
Sobota, od 7.00 do 12.00 ure
Gregor Kravos, dr.dent. med.

na Tratah v Ptuju

Sobota ob 21.00 in nedelja ob 10.00
Posnetek 50. mednarodne pustne in karne-
valske povorke Kurentovanje na Ptuju 2010; 
nastop kurentov v 24 skupinah; prikaz etno-
grafskih in karnevalskih skupin iz tujine; predstavitev več kot 3000 
mask, v sprevodu nastopilo 73 etnografskih in karanevalskih skupin; 
v taktu glasbe kurentov ples.

V akciji želijo zbrati več kot 
20 tisoč ton na črno odloženih 
odpadkov in z akcijo prispevati 
k večji okoljevarstveni ozave-
ščenosti, dolgoročno pa tudi k 
spremembam ravnanj državlja-
nov in boljši zakonski ureditvi 
tega področja. V MO Ptuj je 
organizatorica akcije Natalija 
Resnik Gavez, pobudnica za 
ustanovitev društva Čar griča 
in tudi njegova predsednica, 
ki si v prvi vrsti prizadeva za 
ohranjanje narave in z naravo 
povezanega življenja.

Zgolj en klik je bil potreben, 
da se je društvo vključilo v or-
ganizacijo tega vseslovenskega 
projekta, ki poteka po vzoru 
uspešne estonske čistilne akci-
je Let's Do it 2008, v kateri je 
50 tisoč prostovoljcev očistilo 
naravo s kar deset tisoč na črno 
odloženimi odpadki vseh vrst 
v enem samem dnevu. Z MO 
Ptuj je že podpisan dogovor o 
sodelovanju pri projektu Oči-
stimo Slovenijo v enem dne-
vu. S to akcijo želi društvo Čar 
griča udeležencem akcije tudi 
pokazati, da je mogoče za naše 
okolje skrbeti vse dni v letu in 
ne samo na dan čistilne akcije. 
S tem, ko se bomo odgovorno 
obnašali do okolja oziroma 
narave, bomo pokazali tudi od-
govoren odnos do ljudi in vseh 
živih bitij, poudarja Natalija Re-
snik Gavez. Veseli jo, da je do-
slej zanimanje za akcijo pokaza-
lo veliko ljudi tudi na Ptujskem, 

saj želi, da bi v akciji 17. aprila 
sodelovalo kar največ prosto-
voljcev. Že doslej je vsako leto 
v teh akcijah sodelovalo nekaj 
sto prostovoljcev, odvisno od 
vremena, zato ni bojazni, da 
tega števila ne bi presegli, je 
prepričana. V naslednjih dneh 
bodo organizirali več pred-
stavitvenih srečanj, na katerih 
bodo ljudi seznanili s tem pro-
jektom, organizirali jih bodo 
tudi v četrtnih skupnostih MO 
Ptuj in nekaterih drugih oko-
ljih. Zanimanje za akcijo pa so 
pokazala tudi že nekatera pod-
jetja, ki se ukvarjajo z odvozom 
in odlaganjem odpadkov. Vsi, 
ki želijo sodelovati v zgodo-
vinski akciji čiščenja okolja v 
Sloveniji, pa se lahko prijavijo 
kot družine in posamezniki, 
društva, podjetja, šole in po-
dobno tudi na spletnem naslo-
vu www.ocistimo.si, sprotne 
informacije o sami akciji pa lah-
ko dobijo tudi na spletnem na-
slovu društva Čar griča, http://
cargrica.posterous.com. Želja 
je, da bi se v akcijo vključili vsi, 
ki čutijo z naravo, od 15. do 64. 
leta starosti in mlade družine z 
otroki do 14. leta.

»Smo društvo, ki se posve-
ča spodbujanju ustvarjalnosti 
skozi rokodelske veščine in 
bujenju kreativnega razmišlja-
nja, ukvarjamo se z lepopisjem, 
obdelovanjem naravnih mate-
rialov, svetovanjem pri ustvar-
janju naravnega življenjskega 

okolja. Vso pozornost posve-
čamo osebnostni rasti skozi 
bujenje notranjega bistva. Zna-
nje črpamo iz Matere narave, 
izvora vsega, kar obstaja. Prav 
narava z vsemi brezštevilnimi 
čudesi, kot so moč vode, vetra, 
ognja, prsti, lastnosti živali in 
zdravilne moči rastlin, je naše 
prednike učila čutiti učinke 
njenih darov. Sodobni človek je 
z razvojem tehnologije povsem 
izgubil prvobitni stik z njo. Na 
predavanjih in mesečnih sreča-
njih izmenjujemo življenjske iz-
kušnje in modrosti,« je o novem 
ptujskem društvu Čar griča, ki 
se je kot prvo na Ptuju odzvalo 
povabilu k sodelovanju v najve-
čji okoljski akciji v zgodovini 
Slovenije Očistimo Slovenijo v 
enem dnevu, povedala predse-
dnica Natalija Resnik Gavez.

V Estoniji so z enodnevno 
akcijo čiščenja okolja državi 
prihranili več kot 22 milijonov 
evrov, za čiščenje na črno od-
loženih odpadkov pa bi v obi-
čajnih razmerah bilo potrebno 
kar tri leta. V tem trenutku je 
podporo in pomoč slovenski 
akciji izkazalo že več kot 30 ti-
soč ljudi, akcijo podpira že tudi 
več kot polovica županov slo-
venskih občin, častno pokro-
viteljstvo v tej akciji so potrdili 
predsednik države, predsednik 
vlade in predsednik državnega 
zbora. Z njeno pomočjo naj bi 
prišli tudi do prvega vsesloven-
skega digitalnega registra div-
jih odlagališč.

Prva vseslovenska okoljevar-
stvena čistilna akcija pa naj bi 
dobila tudi umetniško dimen-
zijo. K sodelovanju v zgodo-
vinski akciji čiščenja okolja so 
člani društva Čar griča in nji-
hovi podporniki vabili tudi v 
pustnem dneh.

MG 
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Na zalogi preko 40 vozil.

ODKUP, PRODAJA,
MENJAVE  VOZIL,
PREPISI, KREDIT NA
POLOŽNICE, LEASING

Ptujska c. 68, Miklavž (Maribor), tel.: 02/ 629 1662, avto.miklavz@gmail.com

www.avtomiklavz.si
ZNAMKA LETNIK CENA BARVA€ OPR.

AUDI A6 2.7 TDI LIMUZINA
CITROEN C3 STE 1.4 HDI
FIAT STILO 1.6 16 V DYNAMIC
HONDA CIVIC 1.4 i
PEUGEOT 407 1.6 HDI LIMUZINA
RENAULT LAGUNA 1.9 DCI CARMINAT LIMUZINA
RENAULT LAGUNA 1.5 DCI LIMUZINA
RENAULT SCENIC 1.9 DCI DYNAMIC LUXE
RENAULT SCENIC 1.5 DCI
VW BORA 1.9 TDI
VW GOLF IV 1.9 TDI CHAMP
VW GOLF V 1.9 TDI LIMUZINA
VW PASSAT 1.9 TDI KARAVAN CONFORT
VW PASSAT 2.0 TDI CONFORT LIMUZINA
VW TOURAN 1.9 TDI

2007
2007
2003
2003
2006
2006
2008
2005
2007
2001
2002
2004
2001
2006
2005

21.900,00
6.880,00
4.550,00
5.980,00
9.380,00
7.980,00

12.600,00
7.190,00

8.790,00
5.400,00
5.990,00
8.450,00
5.480,00

12.650,00
9.980,00

AVT. KLIMA
KLIMA
AVT. KLIMA
KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA
KLIMA
KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA
AVT. KLIMA

KOV. ČRNA
KOV. SREBRN
KOV. MODRA
SREBRN
KOV. ČRNA
KOV. ČRNA
KOV. SIVA
KOV. SIVA
KOV. ČRN
KOV. ČRNA
RDEČ
KOV. ČRNA
KOV. MODRA
KOV. SIVA
SREBRN

SPORED ODDAJ

Odslej nas lahko
spremljate tudi na
Siol TV, na 143. kanalu

NEDELJA  21.2.

PONEDELJEK  22.2.

8.00 Imamo se fajn

10.00 KL – mladinska oddaja

12.30 ivi ivljenje
13.00 Fa enk po Dornavsko
15.00 Gori nica – Iz na ih krajev
17.00 Bal na Destrniku

10.00 KL – mladinska oddaja
17.00 ivi ivljenje

20.00 Fa enk v Markovcih
21.10 Ljubezenski kalkulator
23.00 Video strani

9.00 Kronika ob ine Hajdina
Š

11.00 Pust v ob ini Videm
Ž ž

š
š š

18.30 Oddaja iz ob ine Lenart

8.00 Kulturni ve er v Doleni
Š

Ž ž
18.00 Pust v ob ini Videm

š

č

č

č

č

č

PETEK  19.2.

SOBOTA  20.2.

8.00 Ob ina Gorišnica – Iz naših krajev
Š

18.00 Oddaja iz ob ine Lenart
20.00 Ob ina Gorišnica – Iz naših krajev

8.00 Kulturni ve er v Ob ini Markovci
Š

10.00 Oddaja iz ob ine Lenart

Ž ž
Ž ž

ž
19.00 Iz doma e skrinje - Markovci

š

č

č
č

č č

č

č

17.00 KL– mladinska oddaja

21.00 SIP Lestvica – glasbena oddaja
21.45 Ljubezenski kalkulator
23.00 Video strani

9.10 KL– mladinska oddaja

11.00 Imamo se fajn – mladinska oddaja
12.00 SIP lestvica
13.00 ivi ivljenje
17.00 ivi ivljenje
18.00 Pod idano marelo

20.00 Fa enk v Markovcih
21.10 Ljubezenski kalkulator
23.00 Video strani

Petek, 19. februar
17.00 do 19.00 Videm, Drvarnica, razstava likovnih del Doroteje Širovnik in Marka 

Kunčnika
18.00 Pragersko, kulturni dom, 11. območna revija pevcev ljudskih pesmi in godcev 

ljudskih viž
18.00 Slovenska Bistrica, knjižnica, predavanje psihoterapevtke Dušanke Janša o 

hipnozi
18.00 Kamnica pri Mariboru, gostovanje gledališke sekcije KD Videm: Zakonske 

zdrahe
19.00 do 20.30   Ptuj, CID, začetni tečaj salse v paru
19.00 gostilna Slovenski hram v Slovenji vasi, občni zbor kolesarskega kluba Bike Ek 

Haloze 2002
19.00 Kulturni dom Lenart, komedija Vdova Rošlinka, KUD Vitomarci
20.00 Ptuj, CID, Jazz koncert Samo Šalamon trio feat. Achille Succi & Roberto Dani

Sobota, 20. februar
- Areh, Gradnja pohorskih bajt in planinskih koč iz snega v organizaciji Mladin-

skega odseka PD Ruše
10.00 do 11.30   Umetnostna galerija Maribor, Strossmayerjeva 6, sobotna otroška 

ustvarjalnica ob razstavi Risba na Slovenskem II. 1940–2009 za otroke od 4. 
do 14. leta; pod vodstvom akademske kiparke in likovne pedagoginje Polone 
Maher bodo otroci in starši ustvarjali risbe s trakovi in vrvicami

10.00 do 12.00   društveni prostori Kinološkega društva Ptuj, na vadbišču v Budini (cesta 
na Ranco) – vpis v tečaj šolanja psov vseh pasem od starosti 4 mesecev dalje

10.00 Kebelj, knjižnica, Pravljica Krtek Gregor in košček neba
16.30 Slovenska Bistrica, knjižnica, Pravljica Krtek Gregor in košček neba
17.00 do 19.00   Videm, Drvarnica, razstava likovnih del Doroteje Širovnik in Marka 

Kunčnika
17.00 Kamnica pri Mariboru, gostovanje gledališke sekcije KD Videm: Zakonske 

zdrahe
18.00 gasilski dom v Hajdošah, občni zbor Društva žensk Hajdoše
18.00 gasilski dom na Hardeku, 114. redni letni občni zbor PGD Hardek
18.00 Dom vaščanov Draženci, občni zbor PGD Draženci
19.00 Kulturni dom Cerkvenjak, komedija Vdova Rošlinka, KUD Vitomarci
19.00 dvorana AP TVI Majšperk na Bregu, premiera komedije Jara meščanka Ume-

tniškega društva Ustvarjalec Majšperk

Nedelja, 21. februar
  9.30 Mestno gledališče Ptuj, predavanje na temo Božanska komedija, v sodelova-

nju z Ljudsko univerzo Ptuj
10.00 do 12.00   društveni prostori Kinološkega društva Ptuj, na vadbišču v Budini (cesta 

na Ranco) – vpis v tečaj šolanja psov vseh pasem od starosti 4 mesecev dalje
9.00 do 11.00   Videm, Drvarnica, razstava likovnih del Doroteje Širovnik in Marka 

Kunčnika
13.00 v kmetovi grabi na Polenšaku, tekma v smučarskih skokih Športnega društva 

Polenšak
18.00 Pobrežje, vaški dom, gledališka sekcija KD Videm: Zakonske zdrahe
18.00 Draženci, kulturna dvorana, Šus teater: Drzni in poskočni – premiera
18.00 Kulturni dom Trnovska vas, komedija Vdova Rošlinka, KUD Vitomarci
19.00 Studenice, Kulturni dom, premiera igre Zadrega nad zadrego
20.00 DomKulture Muzikafe, Vrazov trg, koncert Robert Jukič Radio

Ponedeljek, 22. februar
17.00 Poljčane, knjižnica, Pravljica Krtek Gregor in košček neba
19.00 Stara steklarska delavnica Ptuj, Slovenski trg 1, Kulturna arena ZKD Ptuj in 

JSKD OI Ptuj – Večer poezije Erike in Mirka Kotnika s predstavitvijo knjige 
Druga polovička

Torek, 23. februar
17.00 Oplotnica, knjižnica, pravljica Krtek Gregor in košček neba

Sreda, 24. februar
18.00 Društvo za biološko-dinamično gospodarjenje Podravje, vabi člane  društva in 

druge zainteresirane na predavanje Uvod v biodinamiko, v prostorih Waldorf-
ske šole, Wilsonova ulica 18, Maribor.

Mestni kino Ptuj in CID Ptuj
19., 20., in 21. februar, petek, sobota in nedelja: ob 17.00 v slovenščino sinhronizirana 

animirana komedija Alvin in veverički 2; ob 18.50 pustolovski misteriozni triler 
Sherlock Holmes; ob 21.10 Art program – drama Zlomljeni objemi

Prireditvenik 
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Kogar imaš rad, nikoli ne umre,
le daleč je …

ZAHVALA
Ob slovesu našega dragega

Gvidona Šalamona
IZ ULICE KNEZA KOCLJA 3 NA 
PTUJU
se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, znancem 
in prijateljem, ki ste nam v trenutkih slovesa stali ob strani, 
nas bodrili in nam pomagali. Zahvaljujemo se patrom: Mirku 
Pihlerju, Jožetu Petku in Milanu Holcu za opravljen pogrebni 
obred in mašo zadušnico. Hvala vsem govornikom za ganljive 
besede slovesa: nečakinji ge. Dariji Petek, sošolcu g. Zabukovšku, 
vnukinji Evi in g. Renatu Korošcu. Posebna zahvala velja zdravst-
venemu osebju internega oddelka, oddelka za intenzivno nego 
in terapijo ter oddelka PBZ Splošne bolnišnice Ptuj, ki so našega 
dragega negovali in mu lajšali trpljenje. Zahvaljujemo se kolek-
tivu in bivšim sodelavcem Okrožnega in Okrajnega sodišča Ptuj, 
kolektivu Knjižnice Ivana Potrča Ptuj in kolektivu iz UM FERI 
Maribor. Hvala pogrebnemu podjetju Komunala Ptuj, pevcem za 
odpete žalostinke, godbeniku za odigrano Tišino. Hvala vsem, ki 
ste poklonili cvetje, sveče, darovali za maše. Hvala za vse besede 
tolažbe ter pisno in ustno izražena sožalja. Hvala vsem, ki ste 
dragega moža, očeta in dedka pospremili k večnemu počitku.

Žalujoči: tvoji najdražji

SPOMIN
17. februarja je minilo 25 let, odkar te 
ni več med nami

Anica Fladung
IZ DESENCEV 9

Hvala vsem, ki se je spomnite in ji pri-
žgete svečko.

Žalujoči: hčerka Dragica z družino

Spomin ...
Edini, ki ostane močan
nad vsem,
edini cvet, ki ne ovene.
Edini val, ki se ne razbije.

(Jimenez)

ZAHVALA
ob boleči izgubi mame, babice, praba-
bice, sestre in tašče

Genovefe Vučak
20. 12. 1942 - 7. 2. 2010
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste jo z lepo mislijo pospremili na 
njeni zadnji poti, darovali cvetje, sveče in za svete maše.
Iskrena hvala g. župniku za opravljen cerkveni obred, Ber-
nardi in Ireni za besede slovesa, Janku za odigrano Tišino, 
cerkvenemu pevskemu zboru za odpete žalostinke, pogreb-
nemu podjetju Mir in hematološkemu oddelku mariborske 
bolnišnice za trud.
Vsem in vsakomur iskrena hvala.

Vsi njeni

Minili so časi,
ko smo si zrli v oči,
ostali so lepi spomini nate,
ki bogatijo nam dneve,
ko tebe z nami več ni.

V SPOMIN
Boleč je spomin na 20. februar pred 
desetimi leti, ko nas je za vedno zapu-
stil ljubi mož, oče, tast in dedek

Jakob Šilak
IZ DORNAVE 29

Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Žena Marjeta in sinovi z družinami

Ugasnil dan je,
sonce je zašlo,
sveče zdaj gorijo ti v slovo.

V SPOMIN
9. februarja sta minili dve leti, ko se je 
poslovil dragi mož, oče, dedek in tast

Stanko Ber
S CESTE 8. AVGUSTA 5, PTUJ 

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem 
grobu, mu prinašate cvetje in prižgete svečko.

Tvoji najdražji

ZAHVALA

Ob izgubi naše drage nečakinje in sestrične

Martine Kampl
Z ZAGREBŠKE C. 28, PTUJ

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na zadnji 
poti, nam izrekli sožalje ter darovali cvetje in sveče.
Zahvaljujemo se g. patru za opravljen obred in sveto mašo, 
govornicama za besede slovesa in pevcem za odpete žalo-
stinke.
Hvala osebju Internega oddelka Bolnišnice Ptuj.
Hvala sosedom, prijateljem, sodelavcem in vsem, ki ste ji 
kdajkoli stali ob strani.

Sorodniki

Na podlagi 6. člena Odloka o priznanjih Občine Markovci (Uradni 
vestnik Radio Tednik Ptuj. št. 5/2000 in Ur. l. RS št. 26/2004, Ura-
dno glasilo slovenskih občin št. 11/2008) Komisija za odlikovanja in 
priznanja objavlja

RAZPIS
za podelitev občinskih priznanj v letu 2010

- naziv »častni občan občine Markovci«
- plaketa Občine Markovci
- listina Občine Markovci
- pohvala Občine Markovci

I.
Občina Markovci podeljuje priznanje:
Naziv »častni občan občine Markovci« se podeli posamezniku, ki s 
svojim delovanjem in stvaritvami na posameznih področjih življenja 
in dela prispeva k izjemnemu razvoju in ugledu občine.
Plaketa Občine Markovci se podeli posameznikom v občini za po-
membno in uspešno nepoklicno udejstvovanje na kateremkoli po-
dročju družbenega življenja. Plaketa se podeli tudi pravnim osebam 
ali posameznikom za pomembne dosežke na gospodarskem in druž-
benem področju dela.
Listina Občine Markovci se podeli pravnim in civilnopravnim osebam 
za pomembne dosežke pri razvoju občine, za večletno delo in rezul-
tate, s katerimi se organizacija izkaže in uspešno predstavlja občino.
Pohvala Občine Markovci se podeli pravnim in civilnopravnim ose-
bam v letu, ko praznujejo okrogle jubileje svojega aktivnega delova-
nja (10., 20., 30. itd. obletnica).

II.
Predlogi za priznanje morajo vsebovati osebne podatke kandidata 
oziroma podatke o predlagani organizaciji, podjetju, zavodu in zdru-
ženju v občini ter opis zaslug, dejanj, uspehov oziroma utemeljitev 
pobude za podelitev priznanja.

III.
Pobude za podelitev priznanj Občine Markovci lahko dajo v pisni 
obliki družbe, politične stranke, zavodi, organizacije, skupnosti, dru-
štva in posamezniki.

IV.
Rok za oddajo predlogov za podelitev priznanj je do vključno srede, 
31. marca 2010, do 11. ure, ne glede na to, ali je predlog podan 
osebno ali preko pošte.

Vloge – predloge je potrebno nasloviti na Komisijo za odlikovanja in 
priznanja Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci.

Priznanja bodo podeljena ob letošnjem občinskem prazniku.
Franc Kekec,

župan občine Markovci

P R O DA J A   VO Z I L
Znamka Letnik Cena

Nova vas pri Ptuju 76a,
2250 Ptuj

Tel.: 02 78 00 550

Bojan Arnuš, s.p.

UGODNI
KREDITI NA

POLOŽNICE
DO 7 LET!

LEASINGI
IN

(€)
Oprema Barva

PRED NAKUPOM VOZILA MOŽEN PREVENTIVNI TEHNIČNI PREGLED.
ZAVAROVANJE 50% POPUST!

PEUGEOT 607 2,2 HDI TITAN PACK

VOLSKWAGEN GOLF 1,9 SDI

VOLKSWAGEN SHARAN 1,9 TDI

RENAULT CLIO 1,2 16V EXCEPION

RENAULT CLIO 1,2 16V STORIA

PEUGEOT 406 2,0 HDI

HYUNDAI ELANTRA 1,6

FIAT STILO 1,6

VOLKSWAGEN PASSAT 1,6 TRENDLINE AVT.

DAEWOO MATIZ S

SEAT TOLEDO 1,9 TDI

VOLKSWAGEN BORA 1,9 TDI COMFORTLINE

RENAULT CLIO 1,4 16V BILABONG

FORD FIESTA 1,3 FRESH

REANULT SCENIC 1,5 DCI DYNAM. LUX

KODA OCTAVIA 1,9 TDI ELEG. COMBI

FIAT PUTNO 1,2

PEUGEOT 406 ST

RENAULT LAGUNA 1,9 DCI DYN. KARAVAN

RENAULT MEGANE CABRIOLET 1,9 DCI

NISSAN PRIMERA 2,0 AVT. LIMUZ.

PEUGEOT 206 1,4 I SW POP ART

BMW 318 TI COMPACT

SEAT CORDOBA VARIO 1,6

Š

2004

1998

2004

2008

2007

2001

2003

2002

2000

1998

1999

1999

2003

2005

2007

2005

2004

1996

2001

2004

2002

2004

1997

2000

9.390,00

2.990,00

9.900,00

8.200,00

5.600,00

4.150,00

4.130,00

4.150,00

3.700,00

1.130,00

2.900,00

3.880,00

4.150,00

5.450,00

7.800,00

8.800,00

3.600,00

1.490,00

4.450,00

9.350,00

6.250,00

4.990,00

2.750,00

2.950,00

SERV. KNJIGA

SERVO VOLAN

SERV. KNJIGA

PRVI LAST.

PRVI LAST.

SERV. KNJIGA

KLIMA

SERV. KNJIGA

AVT. KLIMA

SERV. KNJIGA

SERVO VOLAN

PRVI LAST.

PRVI LAST.

PRVI LAST.

AVT. KLIMA

PRVI LAST.

SERVO VOLAN

KLIMA

KLIMA

AVT. KLIMA

SERV. KNJIGA

PRVI LAST.

KLIMA

SERV. KNJIGA

KOV. MODRA

BELA

KOV. SREBRNA

KOV. SREBRNA

KOV. MODRA

KOV. ZLATA

KOV.  SV. ZELENA

KOV. SREBRNA

BELA

KOV. SREBRNA

KOV. SREBRNA

KOV. SV. ZELENA

KOV. SV. MODRA

KOV. BORDO

KOV. ZLATA

ZELENA

KOV. MODRA

KOV. SREBRNA

KOV. M. SIVA

MODRA

KOV. ZELENA

KOV. VIJOLA

KOV. RNA

RDE A

Č

Č

Znamka Letnik Cena(€)Barva

Avtocenter Prstec d.o.o., Ob Dravi 3a, Ptuj, tel.: 02 782 30 01, GSM: 040 911 000

www.avto-prstec.si

RENAULT MEGANE 1.6
CITROEN C5 HDI 2.0, 5V
HYUNDAI ELANTRA 2.0 CRDi
VW PASSAT VARIANT 1.9 TDI, 5V
PORSCHE TURBO
LANCIA THESIS 2.0 TURBO EXEC., 5V
FIAT STILO 1.4
OPEL CORSA 1.3 TDI, 3V
FIAT GRANDE PUNTO 1.3 JTD
CITROEN JUMPER dv. kabina
CITROEN XSARA 2,0
FIAT DOBLO CARGO 1,3
OPEL COMBO VAN 1,3

SREBRNA
SREBRNA
KOV. ZLATA
SREBRNA
T. MODRA
SIVA
SV. MODRA
BELA
SV. MODRA
BELA
SREBRNA
BELA
BELA

200
2003
2003
2005
2000
2003
2004
2006
2008
2001

1

2004
2006
2006

2 8

4 9
9 1

5 9 ,-

. 90,-
5.390,-

. 90,-

. 90,-
42.990,-

7.990,-
4.990,-
5.590,-
7.990,-
. 90
5.290
6.600
6.500

PODARIMO BON 20 EUR

Ob menjavi vetrobranskega stekla

za nakup v trgovinah Spar in Interspar.

KREDIT
GARANCIJA JE

VAŠE VOZILO!



Pred leti si je v glavo vtepel 

dva mednarodna turistična 

projekta: Narodi v razcvetu 

in Entente Florale. Na obeh 

je bil Ptuj v prejšnjem stole-

tju prepoznaven, v projekt 

Entente Florale pa se name-

rava vključiti ponovno v letu 

2012, priprave so že pričeli.

Ko se je pri šestdesetih 

upokojil, je našel čas še za 

politiko. Bil je ustanovitelj in 

15 let predsednik mestnega 

odbora DeSUS na Ptuju, od 

leta 1994 pa vodi tudi Turi-

stično društvo Ptuj. Njegova 

biografija je izjemno bogata, 

pisal jo je na številnih podro-

čjih. Ob jutrišnjem jubileju, 

ki ga bo dočakal tudi kot 

častni občan Ptuja, si ne želi 

ničesar drugega kot zdravje; 

če bo zdrav, pravi, bo lahko 

za Ptuj naredil še veliko. Že 

nekaj časa pa si tudi želi, da 

bi dobil naslednika pri delu 

v TD Ptuj.

Albin Pišek se je rodil 20. 

februarja 1930 na Hajdini v 

družini treh fantov in enega 

dekleta. Mama je bila pisarni-

ška delavka, oče, po poklicu 

čevljar, pa je delal v nekdanji 

ptujski tovarni čevljev, To-

varni usnja Pirih. Osnovno 

šolo je obiskoval na Bregu, 

po ptujski gimnaziji pa še 

prometno šolo v Beogradu. 

V dijaških letih je začel igrati 

rokomet, bil je ustanovitelj 

prvega rokometnega kluba 

na Ptuju v letih 1947/48. Leta 

1948 je klub organiziral tudi 

ples v maskah na pustno so-

boto, že v ponedeljek pa ga 

je doletela kazen: ukor pred 

izključitvijo iz šole, ker ni 

upošteval hore legalis. Sku-

paj z njim so bili kaznovani 

še nekateri drugi. Zaradi svo-

jega nemirnega duha, ki se je 

izražal v nenehnem iskanju 

novega, ga je doletelo več 

podobnih kazni, a mu niso 

nikoli mogle do živega.

Šport ga je svojevrstno 

zaznamoval: ni bil samo ro-

kometaš, bil je tudi atlet, 

predvsem metalec kopja, 

dolgoprogaš, ni pa mu bil 

tuj niti maraton. Z atletskih 

tekmovanj je prinesel veliko 

priznanj, diplom in poka-

lov, , v metu kopja je bil leta 

1948 tudi mladinski državni 

prvak, sodeloval je tudi na 

državnem prvenstvu v teku 

na 1500 in 5000 metrov, več-

krat pa je tekmoval še v ma-

ratonu.

Potem pa se je poslovil od 

aktivnega športa, saj ga je 

zato, ker se je preveč napre-

zal in razdajal na številnih 

področjih, izdalo zdravje. 

Umaknil se je iz rokometa in 

z atletskih tekmovanj. Rekre-

ativno se je posvetil igranju 

namiznega tenisa in tenisa, 

danes pa so njegov šport igre 

s kartami, šah pa je nekoliko 

že opustil.

Tako kot je pisana njegova 

športna pot, je bila pisana 

tudi njegova delovna pot. 

Najprej je bil prometnik na 

železniški postaji v Račah, 

od koder so ga premestili na 

Dolenjsko, a se je novi službi 

izognil. Šel je za sekretarja na 

ptujsko gozdarstvo, najdaljšo 

delovno dobo pa ima iz obdo-

bja, ko je bil tajnik krajevnih 

skupnosti mesta Ptuj: to delo 

je opravljal celih 15 let. Pred 

upokojitvijo v letu 1990 je bil 

nekaj let tudi direktor TOZD 

Vodovod in kanalizacije.

Že pol stoletja 
v prireditvenih 
dejavnostih

Pred 50 leti pa se je začelo 

njegovo delo v prireditveni 

dejavnosti Ptuja. Sodeloval 

je pri nastanku ptujskega 

kurentovanja, leta 1962 pa 

je postal tudi stalni član od-

bora za pripravo ptujskega 

kurentovanja. V 48 letih je 

pri največji slovenski pustni 

prireditvi sodeloval v različ-

nih funkcijah, celih petnajst 

Napoved vremena za Slovenijo Danes bo oblačno, padavine 
se bodo krepile in popoldne za-
jele vso državo. Meja sneženja 
bo na nadmorski višini med 
900 in 1200 m. Najnižje ju-
tranje temperature bodo od -1 
do 3, na Primorskem okoli 8, 
najvišje dnevne od 3 do 8, ob 
morju okoli 11 stopinj C.

V soboto bo oblačno s pada-
vinami. Meja sneženja se bo 
spuščala, popoldne in zvečer 
bo snežilo marsikje po niži-
nah. V nedeljo se bo prehodno 
zjasnilo.

Večji nadzor 
pešcev
Med 1. in 14. februarjem 
so policisti na območju 
Policijske uprave Maribor 
izvajali poostrene aktivno-
sti za zagotavljanje večje 
varnosti pešcev v cestnem 
prometu. Statistični podat-
ki izkazujejo, da se varnost 
pešcev v zimskem času 
poslabša (krajši dnevi, 
spolzka vozišča). V mestnih 
središčih in naseljih so naj-
več ukrepov zoper pešce 
izvedli zaradi nepravilnega 
prečkanja cest (izven ozna-
čenih prehodov za pešce, 
neupoštevanje svetlobnih 
prometnih znakov idr.), 
izven naselij pa zaradi sla-
be vidnosti in nepravilne 
hoje po vozišču. Policisti so 
tako v navedenem obdo-
bju zaradi kršitev opozorili 
37 pešcev, 277 so izdali 
plačilne naloge in zoper 7 
pešcev podali obdolžilne 
predloge. Voznikom, ki so 
ogrožali varnost pešcev na 
prehodih za pešce, pa so 
izdali 15 plačilnih nalogov. 
Povečan nadzor za večjo 
varnost pešcev bodo nada-
ljevali tudi marca.

Vinjeni na cesti
12. februarja ob 21.45 so 
policisti Policijske postaje 
Gorišnica v Pacinjah usta-
vili 36-letnega voznika 
osebnega avtomobila iz bli-
žine Destrnika. Odredili so 
preizkus z alkotestom, ki je 
pokazal 1,26 miligrama al-
kohola na liter izdihanega 
zraka. Voznika so pridržali.
12. februarja okoli 0.30 je 
39-letni moški vozil osebni 
avtomobil iz smeri Voličine 
proti Lenartu. V Zgornji 
Voličini je zaradi nepravil-
ne strani vožnje zapeljal 
izven vozišča. Policisti so 
ji odredili preizkus z alko-
testom, ki je pokazal 1,31 
miligrama alkohola na liter 
izdihanega zraka. Voznika 
so pridržali.
16. februarja ob 23. uri so 
policisti Policijske posta-
je Ptuj v Dornavi ustavili 
45-letnega voznika oseb-
nega avtomobila iz okolice 
Dornave. Odredili so pre-
izkus z alkotestom, ki je 
pokazal 1,14 miligrama al-
kohola na liter izdihanega 
zraka. Voznika so pridržali.

Policisti nadzirajo 
uporabo varnostnih 
pasov
Policisti na cestah na ob-
močju PU Maribor od 15. 
do 21. februarja poostreno 
nadzirajo uporabo varno-
stnih pasov. Dosledno nad-
zirajo uporabo varnostnega 
pasu tudi na zadnjih sede-
žih vozil, zoper ugotovlje-
ne kršitelje pa represivno 
ukrepajo.

Črna kronika

Foto: Črtomir Goznik

Albin Pišek: “Ob jubileju si ne želim ničesar drugega kot zdravje; če bom zdrav, bom lahko za Ptuj naredil še veliko.”

let je bil vodja povorke. Zelo 

malo jih še vztraja iz tistih 

časov, pravi, vendar se še ne 

dajo, vztrajali bodo še naprej, 

da bi ptujsko kurentovanje 

postalo ena najpomembnej-

ših pustnih prireditev tudi 

v okviru Evrope. Osebno pa 

je prepričan, da je 10-dnevno 

pustno dogajanje na Ptuju 

veliko predolgo, dovolj bi 

bilo že tridnevno strnjeno 

dogajanje. Kritičen je tudi 

do odnosa meščanov, ki še 

vedno premalo sodelujejo v 

karnevalskem delu ptujske-

ga kurentovanja. Mesto tudi 

letos ni imelo nobene svoje 

skupine, čeprav je lepih sku-

pinskih mask, ki se pokažejo 

tako v karnevalski dvorani 

kot na drugih mestnih loka-

cijah, kjer potekajo pustna 

rajanja, izjemno veliko. Že 

maske s sobotnega velikega 

pustnega plesa v karneval-

ski dvorani bi lahko sestavile 

eno celo povorko, toliko jih 

je vedno.

Na njegovo delo so po-

nosni tudi v Turistični zvezi 

Slovenije, kjer je član izvr-

šnega odbora, dva mandata 

pa je bil tudi član upravnega 

odbora Slovenske turistične 

organizacije.

S svojimi kritičnimi pogle-

di na razvoj Ptuja in s stanjem 

v njem, zlasti še o posledicah 

veseljačenja ob koncu tedna 

na ptujskih ulicah in trgih re-

dno seznanja tudi ptujski me-

stni svet, kjer bo v letošnjem 

letu končal prvi svetniški 
mandat. Že nekaj časa je tudi 
ambasador miru in celih 20 
let prostovoljec, ki opravlja 
družbeno koristno delo na 
različnih področjih dela, ne 
da bi za to prejemal kakršno-
koli plačilo. Če bi njegovemu 
zgledu sledili tudi drugi Ptuj-
čani, bi se lahko danes po-
hvalili z vrsto drugih dosež-
kov in pridobitev, ki delajo iz 
nekega naselja mesto in obe-
nem omogočajo kvalitetno 
preživljanje prostega časa 
mladih in starejših. Mesto bi 
moralo vsem generacijam za-
gotoviti kvalitetno življenje 
in aktivno preživljanje pro-
stega časa, je prepričan. Če 
bodo mladi lahko koristno 
preživljali svoj prosti čas, jim 
tudi na misel ne bo prišlo, 
da bi uničevali mesto. Zato 
ga še toliko bolj boli, da mu 
lani v pozni jeseni ni uspelo 
dokončati projekta ptujskega 
drsališča - zmanjkalo je ušivih 
tri tisoč evrov, ki jih nihče ni 
želel zagotoviti, čeprav so 
bili namenjeni mladim - pri-
hodnosti tega mesta.

Ko bo Albin Pišek jutri re-
zal praznično torto in delal 
takšne in drugačne obraču-
ne svojega dela na različnih 
področjih, bo zagotovo imel 
tudi veliko predlogov in idej, 
kako narediti ptujsko mestno 
jedro še bogatejše v njegovi 
vsebini in ponudbi. Sploh pa 
je človek, ki mu leta še niso 
prišla do živega.

MG

Ptuj � Osemdeset let Albina Piška

Leta mu še niso prišla do živega
Če za koga, potem za Albina Piška lahko rečemo, da je ena od ptujskih legend. Kljub temu da bo jutri dopolnil časti-
tljivih 80 let, je še vedno zelo vitalen, izjemno kritičen do vsega, kar se dogaja v okolju, eden tistih, ki v Mestno hišo 
redno dostavlja seznam takšnih ali drugačnih pomanjkljivosti v mestu ter tudi sicer odpira nekatera nova poglavja 
v promociji in prepoznavnosti Ptuja, ki jih sicer ne bi bilo.
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